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Παρουσία του Υπουργού Εθνικής Άμυνας 
Νίκου Δένδια 

οι εορταστικές εκδηλώσεις για την επέτειο 
της Επανάστασης του Κολινδρού

Ν. ΔΕΝΔΙΑΣ: «Η ΜΑΚΕΔΟΝΙΚΗ ΕΠΑΝΑΣΤΑΣΗ ΤΟΥ 1878 ΞΕΠΕΡΑΣΕ ΤΑ ΓΕΩΓΡΑΦΙΚΑ ΟΡΙΑ ΤΗΣ ΠΙΕΡΙΑΣ 
ΚΑΙ ΤΡΟΦΟΔΟΤΗΣΕ ΣΥΝΟΛΙΚΑ ΤΟ ΠΝΕΥΜΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΘΝΙΚΗ ΜΑΣ ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ»

ΣΤΟ ΜΝΗΜΕΙΟ ΠΕΣΟΝΤΩΝ 
ΣΤΟΝ ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΙΚΟ ΣΤΑΘΜΟ

Εκδήλωση Μνήμης και Τιμής 
θυμάτων κατοχής

ΜΕ ΣΥΝΑΙΝΕΣΗ ΣΥΜΠΟΛΙΤΕΥΣΗΣ
 ΚΑΙ ΑΝΤΙΠΟΛΙΤΕΥΣΗΣ

Ο δικηγόρος Ιωάννης Καπέτας 
εξελέγη Συμπαραστάτης 

του Δημότη 
και της Επιχείρησης 

στον Δήμο Κατερίνης 24 αιτήσεις για τη θέση 
του Διοικητή 

του Νοσοκομείου Κατερίνης 
ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Ξεκίνησε ο κύκλος 
ενημέρωσης των δημοτών 
για το Ειδικό Πολεοδομικό 

Σχέδιο των παραλιακών 
περιοχών

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΣΤΟΥΣ ΔΗΜΟΤΕΣ 
ΓΙΑ ΑΠΟΣΤΟΛΗ ΠΡΟΤΑΣΕΩΝ ΚΑΙ ΕΡΩΤΗΜΑΤΩΝ

Μια λαμπερή βραδιά 
από τις «Ολυμπιάδες» 

Η ΙΔΙΟΚΤΗΤΡΙΑ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΥ ΠΡΑΚΤΟΡΕΙΟΥ 
ΚΑΙ Α’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟΥ 

ΠΙΕΡΙΑΣ ΜΑΤΟΥΛΑ ΒΕΛΩΝΗ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΤΩΝ ΙΔΙΟΚΤΗΤΩΝ 

ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΩΝ ΛΕΩΦΟΡΕΙΩΝ 

«Ζητάμε να μειωθούν τα τέλη 
κυκλοφορίας στα τουριστικά 

λεωφορεία»



ΤΡΙΤΗ 27 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση2 Τοπικά

Με την ενημέρωση του σώματος του Δημοτικού 
Συμβουλίου ξεκίνησε την Τρίτη 20 Φεβρουαρίου 2024 
ο κύκλος ενημέρωσης των δημοτών, που διοργανώνει 
ο Δήμος Δίου-Ολύμπου, σχετικά με το Ειδικό Πολεο-
δομικό Σχέδιο (Ε.Π.Σ.) των παραλιακών περιοχών του 
Δήμου.
Εκπρόσωποι της εταιρείας παρουσίασαν λεπτομέ-

ρειες της μελέτης που θα εκπονηθεί στις παραλιακές 
περιοχές του Δήμου, στο πλαίσιο του προγράμματος 
πολεοδομικών μεταρρυθμίσεων «Κωνσταντίνος Δο-
ξιάδης» του Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
μέσω του Τεχνικού Επιμελητηρίου Ελλάδος, με χρη-
ματοδότηση από το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτι-
κότητας.
Τα Ειδικά Πολεοδομικά Σχέδια αποτελούν σύνολα 

κειμένων, χαρτών και διαγραμμάτων, με τα οποία 
μπορούν να καθορίζονται, μεταξύ άλλων, τα όρια πο-

λεοδομικών ενοτήτων και οικισμών, οι χρήσεις γης, οι 
όροι και περιορισμοί δόμησης, η προσωρινή οριοθέτη-
ση των υδατορεμάτων εντός των προς πολεοδόμηση 
περιοχών κ.α.
Ο Δήμος Δίου-Ολύμπου προσκαλεί τους δημότες 

και τους επαγγελματίες που δραστηριοποιούνται 
στις παραλιακές περιοχές να βρουν περισσότερες 
πληροφορίες και να στείλουν τις απόψεις τους στην 
ιστοσελίδα του Δήμου στον σύνδεσμο https://www.
dion-olympos.gr/eps-2024

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Ξεκίνησε ο κύκλος ενημέρωσης των δημοτών 
για το Ειδικό Πολεοδομικό Σχέδιο των παραλιακών περιοχών

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΣΤΟΥΣ ΔΗΜΟΤΕΣ ΓΙΑ ΑΠΟΣΤΟΛΗ ΠΡΟΤΑΣΕΩΝ ΚΑΙ ΕΡΩΤΗΜΑΤΩΝ

Ερωτήσεις, απορίες και ζητήματα που αφορούν στον 
Όλυμπο είχαν την ευκαιρία να συζητήσουν μαθητές 
και μαθήτριες του Γενικού Λυκείου Λιτοχώρου με τον 
Δήμαρχο Δίου-Ολύμπου Βαγγέλη Γερολιόλιο, κατά τη 
συνάντησή τους το πρωί της Πέμπτης 22 Φεβρουαρί-
ου 2024.
Η συνάντηση, που έγινε στο πλαίσιο του εκπαιδευ-

τικού προγράμματος γνωριμίας των μαθητών με το 
μυθικό βουνό, ήταν συνέχεια της ξενάγησης των μα-

θητών στο Κέντρο Πληροφόρησης Εθνικού Πάρκου 
Ολύμπου της Μονάδας Διαχείρισης Εθνικού Πάρκου 
Ολύμπου (ΟΦΥΠΕΚΑ) στο Λιτόχωρο.
Μεταξύ των ζητημάτων που συζητήθηκαν ήταν η 

περιβαλλοντική προστασία του Ολύμπου, η τουρι-
στική προβολή του διεθνώς αναγνωρίσιμου βουνού, 
το ενδεχόμενο ανταποδοτικού τέλους εισόδου στο 
Εθνικό Πάρκο, χάραξη και συντήρηση μονοπατιών, 
οι τρόποι με τους οποίους ο Δήμος μπορεί να αξιο-
ποιήσει την δυναμική του εμβληματικού Ολύμπου ως 
διεθνές brand name, κ.α.
Ο Δήμαρχος απάντησε στις ερωτήσεις των μαθη-

τών, ενώ κατά τον χαιρετισμό του εξέφρασε τη χαρά 
του για το γεγονός ότι νέοι άνθρωποι, από όλες τις 
σχολικές μονάδες του Δήμου ενδιαφέρονται για τον 
Όλυμπο και την προστασία του, προσφέροντάς τους 

το λεύκωμα με το φωτογραφικό υλικό του Ελβετού 
φωτογράφου Φρεντερίκ Μπουασονά από την πρώτη 
ανάβαση στον Όλυμπο το 1913, που επιμελήθηκε ο 
καθηγητής πανεπιστημίου Γιάννης Κυρίτσης.
Τους μαθητές συνόδευαν οι καθηγητές κα Πανα-

γιώτα Καρατζίδου, Κατερίνα Καλιακούδα και Γιώργος 
Μπατζιάκας.

Ο ΟΛΥΜΠΟΣ ΣΤΟ ΕΠΙΚΕΝΤΡΟ 

Συνάντηση μαθητών του Γενικού Λυκείου Λιτοχώρου 
με τον Δήμαρχο Βαγγέλη Γερολιόλιο

Εθιμοτυπική επίσκεψη γνωριμίας στον Δήμαρχο Κα-
τερίνης Ιωάννη Ντούμο πραγματοποίησε την Τρίτη 20 
Φεβρουαρίου 2024 αντιπροσωπεία Σέρβων εκπροσώπων 
της πολιτικής ζωής, της αυτοδιοίκησης, με επικεφαλής τον 
Dragan Markovic Palma (μέλος της Εθνοσυνέλευσης της 
Σερβίας).
Ο κ. Palma συνεχάρη τον Δήμαρχο Κατερίνης για την 

πρόσφατη εκλογή του και αναφέρθηκε στους δεσμούς φι-
λίας των δύο λαών, καθώς και στη διαχρονική ροή Σέρβων 
επισκεπτών στο παραλιακό μέτωπο της Κατερίνης.

Ο κ. Ντούμος ευχαρίστησε για την ευγενική επίσκεψη 
και τις ευχές, ενώ σημείωσε ότι – στο μέτρο των αρμο-
διοτήτων του – θα συμβάλλει σε κάθε θεμιτή πρωτο-
βουλία, προς όφελος της τουριστικής Κατερίνης και κατά 
συνέπεια των τοπικών κοινωνιών.
Στην επίσκεψη συμμετείχαν επίσης οι: Goran 

Milosavljević, επικεφαλής της περιφέρειας Pomoravlje, 
οι Βουλευτές του κόμματος «Ενωμένη Σερβία», Zivota 
Starcevic, Vojislav Vujic, διακεκριμένοι ιατροί της περιο-
χής, δημοσιογράφοι κ.α.

Εθιμοτυπική επίσκεψη στον Δήμαρχο Κατερίνης 
αντιπροσωπείας Σέρβων αξιωματούχων

Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε κα-
τόπιν πρόσκλησης του Διευθυντή του 
Σχολείου Νικόλαου Ναχόπουλου και 
των δασκάλων Ευστρατίας Σαββαΐδου 
και Μαρίας Χατζάκη, των Γ1 και Γ2 τά-
ξεων, αντίστοιχα.
Ο λόγος για το πρόγραμμα «Οι Πό-

λεις Φιλικές προς τα Παιδιά», μια πρω-
τοβουλία της UNICEF που υποστηρίζει 
τις τοπικές κυβερνήσεις στην υλοποί-
ηση των δικαιωμάτων των παιδιών, 

με βάση τη Σύμβαση των Ηνωμένων 
Εθνών για τα δικαιώματα του παιδιού.
Την εκδήλωση χαιρέτισε ο Αντι-

δήμαρχος Κοινωνικής Προστασίας, 
Σάββας Καρυπίδης, ο οποίος τόνισε σε 
δήλωσή του: «Στην Αντιδημαρχία Κοι-
νωνικής Προστασίας ενεργούμε για το 
βέλτιστο συμφέρον των παιδιών της 
πόλης μας.
Οι προκλήσεις και ευκαιρίες, μας 

κάνουν να ξανασκεφτούμε τις πόλεις 

μας και να επανεξετάσουμε συλλογι-
κά τους ρόλους και τις ευθύνες μας 
όπου οι φωνές, οι ανάγκες και οι προ-
τεραιότητες των παιδιών πρέπει να 
λαμβάνονται υπόψη στις διαδικασίες 
λήψης αποφάσεων που επηρεάζουν 
τη ζωή τους».
Την παρουσίαση έκανε η Κατερίνα 

Σαμαλή – Κοινωνική Επιστήμων και 
μέλος της Επιτροπής της UNICEF για 
τον Δήμο Κατερίνης.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ - ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΙΑ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ

Ομιλία – παρουσίαση για τα δικαιώματα του παιδιού 
στο 2ο Δημοτικό Σχολείο – «Χρίστος Τσολάκης»
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Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Πολιτιστικών Συλλόγων 
Βλάχων διοργανώνει το 38ο Πανελλήνιο Αντάμωμα 
Βλάχων στις 12 και 13 Ιουλίου 2024 στην Κατερίνη 
υπό την αιγίδα της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας 
με συνδιοργανωτές την Περιφερειακή Ενότητα Πιε-
ρίας και τον Δήμο Κατερίνης, με την υποστήριξη των 
συλλόγων Βλάχων της Π.Ε. Πιερίας.
Το πρόγραμμα του ανταμώματος διαμορφώνεται ως 

εξής:
Παρασκευή 12 Ιουλίου 2024
Παρουσίαση λαϊκών δρώμενων, ηθών και εθίμων 

από την πλούσια πολιτιστική παράδοση του Βλαχό-
φωνου Ελληνισμού.
Σάββατο 13 Ιουλίου 2024
Α. Ενότητα
Ο «Μέγας Χορός», «Κόρλου Μάρι», με τη συμμετο-

χή όλων των συλλόγων που συμμετέχουν στο Αντά-
μωμα.
Β. Ενότητα
Παρουσίαση των χορευτικών συγκροτημάτων της 

Ομοσπονδίας σε ομάδες με βάση την κοινή καταγωγή 
τους.
Συνάντηση του Δημάρχου Ι. Ντούμου με τον 

πρόεδρο της ΠΟΠΣ Βλάχων
Ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος, η Αντι-

δήμαρχος Πολιτισμού/Τουρισμού Ελίνα Διαμαντο-
πούλου, ο Δημοτικός Σύμβουλος Ευθύμιος Τσίρκος 
και εκπρόσωποι συλλόγων Βλάχων της Πιερίας, 
συναντήθηκαν στο Δημαρχείο, με τον Πρόεδρο της 
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Πολιτιστικών Συλλόγων 
(ΠΟΠΣ) Βλάχων Μιχάλη Μαγειρία, όπου συζήτησαν 
οργανωτικά ζητήματα εν όψει του 38ου Πανελλήνιου 

Ανταμώματος Βλάχων.
Συγκεκριμένα, τις διήμερες εκδηλώσεις 

(12 και 13/07), στην πλατεία Δημαρχείου 
και στην πλατεία Ελευθερίας, θα συνδι-
οργανώσουν ο Δήμος Κατερίνης και η Πε-
ριφερειακή Ενότητα Πιερίας, με την υπο-
στήριξη των συλλόγων Βλάχων της Π.Ε. 
Πιερίας, υπό την αιγίδα της Περιφέρειας 
Κεντρικής Μακεδονίας.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, ο κ. 

Μαγειρίας ενημέρωσε ότι – όπως κάθε 
χρόνο – και στο 38ο Πανελλήνιο Αντάμω-
μα Βλάχων, θα συμμετέχουν 1.500 περί-

που χορευτές. Ο αριθμός των επισκεπτών αναμένεται 
να ξεπεράσει τα 7.000 άτομα από όλη την Ελλάδα και 
το εξωτερικό.
Ο Δήμαρχος, Ιωάννης Ντούμος σημείωσε ότι «απο-

τελεί ιδιαίτερη τιμή για την Κατερίνη η διοργάνωση 
του 38ου Πανελλήνιου Ανταμώματος Βλάχων». Τόνι-
σε ότι «ο Δήμος θα στηρίξει έμπρακτα τον σημαντι-
κό αυτό θεσμό, στον οποίο η αυθεντική παράδοση 
περνά από γενιά σε γενιά, συσφίγγει σχέσεις και δε-
σμούς».
Στο επίκεντρο των εκδηλώσεων: η παρουσίαση λα-

ϊκών δρώμενων, ηθών και εθίμων από την πλούσια 
παράδοση του Βλαχόφωνου Ελληνισμού, ο «Μέγας 
Χορός», «Κόρλου Μάρι», καθώς και η παρουσίαση 
των χορευτικών τμημάτων της Ομοσπονδίας σε ομά-
δες με βάση την κοινή καταγωγή τους.

ΣΤΙΣ 12 ΚΑΙ 13 ΙΟΥΛΙΟΥ ΣΤΗΝ ΠΛΑΤΕΙΑ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΣ ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΠΛΑΤΕΙΑ ΔΗΜΑΡΧΕΙΟΥ

Στην Κατερίνη το 38ο Πανελλήνιο Αντάμωμα Βλάχων

Σε εκκαθάριση και καταχώρηση/τακτοποίηση δημο-
τικών αρχείων προχωρά ο Δήμος Κατερίνης σύμφωνα 
με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, στη συνε-
δρίασή τη Δευτέρα 19 Φεβρουαρίου 2024.
Σκοπός της διαδικασίας αυτής είναι η συγκρότηση 

επιτροπής εκκαθάρισης αρχείων σε τρεις δημοτικούς 
χώρους. Συγκεκριμένα, στο αμαξοστάσιο, στο πρώην 
κοινοτικό κατάστημα Καλλιθέας και σε χώρο της Δη-
μοτικής Αστυνομίας. Το θέμα εισηγήθηκε στο Δημοτι-
κό Συμβούλιο ο Αντιδήμαρχος Διοικητικών Υπηρεσιών 
Ανέστης Μυστρίδης, ο οποίος ορίστηκε μέλος της 
επιτροπής με αναπληρωτή, τον Αντιδήμαρχο Πολεο-
δομίας Παναγιώτη Ιορδανίδη.
Με τη διαδικασία που θα ακολουθήσει, αφενός μεν 

θα δοθεί η δυνατότητα ξεκαθαρίσματος ως προς τα 
αρχεία που πρέπει να 
διατηρηθούν ή ως 
προς εκείνα που πρέ-
πει να καταστραφούν, 
σύμφωνα με την 
κείμενη νομοθεσία, 
αφετέρου δε να τα-
κτοποιηθούν τα υπό-
λοιπα αρχεία. Το θέμα 
αυτό τίθεται εγκαίρως, 
επειδή η νέα Δημοτική 
Αρχή, παραλαμβά-

νοντας, διαπίστωσε ότι μεγάλο τμήμα του αρχείου 
βρίσκονταν πεταμένο στο πάτωμα, σε τσουβάλια ή σε 
καθίσματα και αλλού.
«Αυτή η κατάσταση που παραλάβαμε δεν περιποιεί 

τιμή τον Δήμο Κατερίνης. Για αυτό, μετά τη συγκρό-
τηση της αρμόδιας επιτροπής», δηλώνει ο Αντιδή-
μαρχος, Ανέστης Μυστρίδης, «πρόθεσή μας είναι η 
συχνή εκκαθάριση αρχείων ώστε, σε τακτά χρονικά 
διαστήματα, να γίνεται ένα ξεκαθάρισμα και να μειώ-
νεται ο όγκος του υλικού που πρέπει να αποθηκεύε-
ται, παράλληλα όμως να προωθούνται ενέργειες ώστε 
το αρχειακό υλικό να φυλάσσεται τακτοποιημένο υπό 
ασφαλείς συνθήκες, για χάρη του δημοσίου συμφέ-
ροντος».

Το αρχειακό υλικό που φυλάσσεται σε χώρους του 
Δήμου Κατερίνης, αποτελείται από έγγραφα που 
προέρχονται από τα δημοτολόγια, τα ληξιαρχεία, τις 
οικονομικές, πολεοδομικές και τεχνικές υπηρεσίες. Βά-
σει νόμου, τα αρχεία κατατάσσονται σε ενεργά, ημιε-
νεργά, ανενεργά και διηνεκούς φύλαξης. Προβλέπεται 
για πόσο χρονικό διάστημα υποχρεούται ο Δήμος να 
φυλάσσει τα αρχεία και ποια είναι η διαδικασία κατα-
στροφής όσων καταστούν ανενεργά.
Τέλος, η όποια καταστροφή υλικού, βάσει νόμου 

τελεί υπό την έγκριση των Γενικών Αρχείων τού Κρά-
τους (Γ.Α.Κ.), επειδή ορισμένα αρχεία και έγγραφα 
έχουν ιστορική σημασία και πρέπει να διατηρηθούν 
στα Γ.Α.Κ.

Ξεκίνησε η εκκαθάριση των αρχείων του Δήμου Κατερίνης
ΑΝΕΣΤΗΣ ΜΥΣΤΡΙΔΗΣ: ΣΤΟΧΟΣ ΜΑΣ ΤΟ ΑΡΧΕΙΑΚΟ ΥΛΙΚΟ ΝΑ ΦΥΛΑΣΣΕΤΑΙ ΤΑΚΤΟΠΟΙΗΜΕΝΟ 

ΚΑΙ ΥΠΟ ΑΣΦΑΛΕΙΣ ΣΥΝΘΗΚΕΣ

Εθιμοτυπική επίσκεψη στον Δήμαρχο Κατερίνης, 
Ιωάννη Ντούμο πραγματοποίησε η Αντιπεριφε-
ρειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, παρουσία του 
ειδικού συνεργάτη του Δημάρχου Χαράλαμπου Φω-
καΐδη.
Η συνάντηση έγινε σε ιδιαίτερα θετικό κλίμα και 

με διάθεση για κοινή συνεργασία.
Ο κ. Ντούμος καλωσόρισε την κ. Μαυρίδου, ενώ 

επισήμανε ότι προσβλέπει στην καλή συνεργασία 
του Δήμου με την Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας. 
Από την πλευρά της η κ. Μαυρίδου τον συνεχάρη 

για την εκλογή του και ευχήθηκε καλή επιτυχία στα 
νέα του καθήκοντα.
Επιπλέον, στη διάρκεια της συνάντησης η κ. Μαυ-

ρίδου ενημερώθηκε από τον Δήμαρχο για θέματα 
που απασχολούν τον Δήμο και την καθημερινότητα 
των πολιτών της Κατερίνης, καθώς και για τα μεγά-
λα ζητήματα της πόλης.
Τέλος, υπήρξε ανταλλαγή απόψεων και επισημάν-

θηκε η αναγκαιότητα μιας ουσιαστικής και εποικο-
δομητικής συνεργασίας προς όφελος του τόπου και 
των κατοίκων του.

Εθιμοτυπική επίσκεψη της Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας 
στον Δήμαρχο Κατερίνης
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ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ 
ΣΥΝΤΑΞΗΣ:

Σμαρώ Γιαννούλη
ΣΥΝΤΑΚΤΕΣ - ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:

Μαρία Ιωαννίδου, Βαγγέλης Μπαντές
ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:

Βασίλης Ξηρομερίτης
ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:

Απόστολος Γώττας
ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:

Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας

ΦΥΛΛΟ 1445 ΤΡΙΤΗ 27 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024 ΤΙΜΗ 1,5 €

Η Αντιδημαρχία Αποκομιδής και Πρασίνου του 
Δήμου Δίου-Ολύμπου υπενθυμίζει και καλεί τους 
ιδιοκτήτες, νομείς, επικαρπωτές και μισθωτές οικο-
πέδων ή λοιπών ακάλυπτων χώρων που βρίσκονται 
εντός σχεδίου, να προβούν στον υποχρεωτικό καθα-
ρισμό των οικοπέδων αυτών έως την 30η Απριλίου 
2024, στο πλαίσιο πρόληψης πρόκλησης πυρκαγιάς 
ή ταχείας επέκτασής της.
Καλούνται επίσης να διατηρούν τα οικόπεδα αυτά 

καθαρά καθ’ όλη τη διάρκεια της αντιπυρικής περι-
όδου, που ορίζεται από 1η Μαΐου 2024 έως και την 
31η Οκτωβρίου 2024.
Σε περίπτωση μη συμμόρφωσης ως προς τις πα-

ραπάνω περιγραφείσες υποχρεώσεις τους, ο Δήμος, 
σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 1.26., αρ. 94 
του Ν. 3852/10 (ΦΕΚ 87 Α’) και της υπ’ αρ. 20/2022 

Πυροσβεστικής διάταξης, επισημαίνει ότι οι ίδιοι θα 
βρεθούν αντιμέτωποι με τα προβλεπόμενα διοικητι-
κά πρόστιμα και τις τυχόν περαιτέρω ποινικές τους 
κυρώσεις, όπως ορίζει ο σχετικός νόμος και ο Κανο-
νισμός Καθαριότητας του Δήμου Δίου-Ολύμπου.
Πιο συγκεκριμένα: Σε περίπτωση μη τήρησης των 

υποχρεώσεων, καθ’ όλη τη διάρκεια της αντιπυρικής 
περιόδου, επιβάλλεται ή καταλογίζεται αντίστοι-
χα εξ’ ολοκλήρου στον/στους υπόχρεους από τον 
Δήμο:
• πρόστιμο πενήντα (50) λεπτών του ευρώ ανά 

τετραγωνικό μέτρο, με ελάχιστο ποσό τα διακόσια 
(200) ευρώ, καθώς και
• δαπάνη του αυτεπάγγελτου καθαρισμού του χώ-

ρου και απομάκρυνσης των υλικών.
Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος, προσβλέπουμε 

στην καλή συνεργασία με τους δημότες, καθώς η 
πυροπροστασία αφορά στην ατομική ασφάλεια των 
πολιτών, των περιουσιών τους και την προστασία 
του περιβάλλοντος.

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ – ΟΛΥΜΠΟΥ

Υποχρεωτικός καθαρισμός των ιδιωτικών οικοπέδων 
έως τις 30 Απριλίου

ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΗ ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΤΟΥΣ ΚΑΤΑ ΤΗ ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΤΗΣ ΑΝΤΙΠΥΡΙΚΗΣ ΠΕΡΙΟΔΟΥ

Σε μια εποχή γρήγορων κοινωνικών αλλαγών και 
έντονης ανασφάλειας το μεγάλωμα των παιδιών 
γίνεται ακόμα πιο δύσκολο.
Όλοι οι γονείς χρειάζονται στήριξη και εμπλουτισμό 
των γνώσεων τους και καθότι δεν μπορεί να υπάρξει 
ο «τέλειος» γονιός, αλλά ο γονιός που προσπαθεί, το 
Κέντρο Πρόληψης ΑΤΡΑΚΤΟΣ θεωρεί καθήκον του να 
στηρίξει τους γονείς με απώτερο στόχο την ψυχική 
ισορροπία και την προαγωγή της ψυχοκοινωνικής 
υγείας των παιδιών τους.
Κάθε χρόνο υλοποιεί σεμινάρια γονέων παιδιών 
σχολικής ηλικίας σε διάφορες περιοχές του ν. Πιερίας 
σε συνεργασία είτε με τους Συλλόγους Γονέων ΚΑΙ 
Κηδεμόνων είτε με τους/τις Διευθυντές/ντριες των 
Δημοτικών Σχολείων είτε με τους Δήμους.
Το σεμινάριο υλοποιείται κατά ομάδες γονέων κλειστού 

τύπου, δηλαδή τα ίδια πάντα άτομα (12 ανώτερος 
αριθμός) σε όλες τις συναντήσεις και η διαδικασία είναι 
βιωματικού χαρακτήρα (θεωρητική εισήγηση, παιχνίδια 
ρόλων, συζήτηση).
Πρόκειται για ένα σεμινάριο 13 δίωρων εβδομαδιαίων 
συναντήσεων με συγκεκριμένη θεματολογία σχετική 
με:
•	 τα αίτια της χρήσης εξαρτησιογόνων ουσιών
•	 το ρόλο και τη σημασία της πρόληψης των 

εξαρτήσεων
•	 τις δυσκολίες του γονεϊκού ρόλου
•	 το ρόλο των συναισθημάτων στη συμπεριφορά
•	 τους παράγοντες που διευκολύνουν ή 

δυσκολεύουν την επικοινωνία στην οικογένεια
•	 την ενίσχυση της αυτοεκτίμησης των παιδιών
•	 τους τρόπους που θέτουν οι γονείς τα όρια στα 

παιδιά
•	 τις 

συγκρούσεις 
στην 
οικογένεια

•	 το φαινόμενο 
του σχολικού 
εκφοβισμού 
κ.α.

Υπάρχει η 
δυνατότητα 
δημιουργίας 2 ομάδων στην πόλη της Κατερίνης και 
μίας στον Κορινό.
Χρόνος υλοποίησης: Δευτέρα: Κατερίνη 15:45 – 17:45
Κορινός 18:00 – 20:00
Τρίτη: Κατερίνη 18:00-20:00
Έναρξη: Μάρτιος 2024
Τόπος συναντήσεων: Κέντρο Πρόληψης ΑΤΡΑΚΤΟΣ 
(Μεγάλου Αλεξάνδρου 34, Κατερίνη) – Δημοτικό 
Σχολείο Κορινού
Πληροφορίες και Δηλώσεις συμμετοχής: 2351078614

ΣΕΜΙΝΑΡΙΑ ΓΟΝΕΩΝ ΠΑΙΔΙΩΝ ΣΧΟΛΙΚΗΣ ΗΛΙΚΙΑΣ ΑΠΟ ΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΠΡΟΛΗΨΗΣ ΑΤΡΑΚΤΟΣ

«Καθοδηγώντας τα παιδιά στο παιχνίδι της ζωής»

Το Δημοτικό Συμβούλιο Κατερίνης αποφάσισε 
σημαντικά μέτρα για τη μείωση της οικονομικής επι-
βάρυνσης για ορισμένες οικογένειες που τα παιδιά 
τους φιλοξενούνται σε βρεφονηπιακούς – παιδικούς 
σταθμούς. Οι νέες πρωτοβουλίες αποσκοπούν στην 
ενίσχυση των τρίτεκνων οικογενειών και των οικο-
γενειών με γονείς που αντιμετωπίζουν αναπηρία.
Το θέμα εισηγήθηκε ο Αντιδήμαρχος Μιχάλης Γε-

ωργιάδης και εγκρίθηκε από το σώμα, κατά τη διάρ-
κεια της συνεδρίασης τη Δευτέρα 19 Φεβρουαρίου 
2024.
Σύμφωνα με τη νέα απόφαση, το τρίτο παιδί των 

τρίτεκνων οικογενειών δεν θα υποχρεούται πλέον να 

πληρώνει τροφία στους παιδικούς και βρεφονιπαι-
κούς σταθμούς.
Επιπλέον, οι πολύτεκνες, τρίτεκνες και μονογονεϊ-

κές οικογένειες που ο γονέας αντιμετωπίζει αναπηρία 
άνω του 35%, θα έχουν επιπλέον έκπτωση 50% 
στην πληρωμή 
των τροφίων των 
παιδιών τους. 
Η τιμολογιακή 

πολιτική παραμένει 
αμετάβλητη για τις 
υπόλοιπες κατηγο-
ρίες παιδιών.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Μείωση οικονομικής εισφοράς 
σε παιδικούς/βρεφονηπιακούς 

σταθμούς για τρίτεκνους και ΑμεΑ

Σε ευχαριστήρια ανακοίνωση του «Βενιαμίν» αναφέ-
ρονται τα εξής
Το ευχαριστώ είναι λίγο και η συγκίνηση μεγάλη 

μπροστά στην ανταπόκριση σας!
Με χαρά σας ανακοινώνουμε ότι το ποσό για την 

πραγματοποίηση του πρώτου χειρουργείου του μι-
κρού Εφραίμ έχει συγκεντρωθεί.
Η αγάπη, η αλληλεγγύη και η άμεση ανταπόκριση 

όλων σας μας δείχνουν το πιο όμορφο πρόσωπο αυ-
τής της κοινωνίας και μας δίνουν ακόμα περισσότερη 
δύναμη και κουράγιο να συνεχίζουμε το έργο μας.

Θα σας κρατάμε ενήμερους για την πορεία της υγεί-
ας του μικρού Εφραίμ 
μετά από αυτό το πρώ-
το χειρουργείο.
Μαζί περιμένουμε να 

δούμε τον μικρό Εφραίμ 
να περπατά ξανά.
Από όλους εμάς στον 

ΒΕΝΙΑΜΙΝ έχετε ένα 
μεγάλο ευχαριστώ μέσα 
από την καρδιά μας!

Ευχαριστήριο του Συλλόγου «Βενιαμίν»
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Με ευρεία πλειοψηφία και συγκεκριμένα με 30 θετι-
κές ψήφους από συμπολίτευση και αντιπολίτευση, ο 
δικηγόρος Ιωάννης Καπέτας εξελέγη Συμπαραστά-
της του Δημότη και της Επιχείρησης στον Δήμο Κα-
τερίνης. Η ανάδειξή του έγινε ύστερα από διαδικασία 
με κάλπη που πραγματοποιήθηκε σύμφωνα με το νο-
μοθετικό πλαίσιο το οποίο επιβάλλει την εκλογή του 
Συμπαραστάτη του Δημότη να γίνεται με ευρύτερη 
πλειοψηφία.
Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας, που συνοδεύτηκε 

από χειροκροτήματα, ανακοίνωσε ο Πρόεδρος του 
Δημοτικού Συμβουλίου Χαράλαμπος Χρ. Μπρουσκέ-

λης, ο οποίος είπε ότι ο 
συνάδελφός του δικη-
γόρος Ιωάννης Καπέτας 
διετέλεσε Ταμίας του 
Δικηγορικού Συλλόγου 
Κατερίνης. Θα πρέπει να 
σημειωθεί ότι ο κ. Καπέ-
τας διετέλεσε και Ταμίας 
της Εταιρείας Προστασίας 
Ανηλίκων των Δικαστηρί-
ων Κατερίνης.
ΔΗΛΩΣΕΙΣ ΤΟΥ 

ΕΚΛΕΓΕΝΤΟΣ
Μετά την εκλογή του, 

ο δικηγόρος Ιωάννης 

Καπέτας σε δηλώσεις του ανέφερε: «Σας ευχαριστώ 
πάρα πολύ. Είναι μεγάλη η τιμή αυτή που μου κάνα-
τε, που μου δίνετε τη θέση του Συμπαραστάτη του 
Δημότη. Σας ευχαριστώ όλους. Δηλώνω ότι θα ασκή-
σω με απόλυτη ευσυνειδησία και κατά τον καλύτερο 
δυνατό τρόπο τα καθήκοντα του Συμπαραστάτη του 
Δημότη και της Επιχείρησης».
Ο ΘΕΣΜΟΣ
Ο θεσμός του Συμπαραστάτη του Δημότη και της 

Επιχείρησης θεσπίσθηκε με το άρθρο 77 του Νόμου 
3852/2010. Στη συνέχεια, τροποποιήθηκε με τον 
Νόμο 4555/2018. Ο Συμπαραστάτης του Δημότη, 
πρόσωπο εγνωσμένου κύρους και εμπειρίας, είναι μία 
ανεξάρτητη αρχή.

Για αυτό και ο σχετικός Νόμος απαιτεί αυξημένη 
πλειοψηφία των 3/5 των παρόντων συμβούλων, έτσι 
ώστε να επιτυγχάνεται μία ευρύτερη συναίνεση στο 
πρόσωπο εκείνου που θα εκλεγεί.
Ο Συμπαραστάτης του Δημότη και της Επιχείρησης 

δέχεται έγγραφες καταγγελίες θιγομένων πολιτών και 
επιχειρήσεων για τυχόν κακοδιοίκηση στελεχών και 
υπηρεσιών των Δήμων, των Νομικών Προσώπων των 
Δήμων και των επιχειρήσεών τους.
Στη συνέχεια, αφού εξετάσει τις καταγγελίες, ο 

Συμπαραστάτης διαμεσολαβεί προκειμένου να επιλυ-
θούν τα σχετικά προβλήματα. Επιπλέον, είναι υποχρε-
ωμένος να απαντά εγγράφως ή ηλεκτρονικά εντός 30 
ημερών στους ενδιαφερόμενους δημότες.

ΜΕ ΣΥΝΑΙΝΕΣΗ ΣΥΜΠΟΛΙΤΕΥΣΗΣ ΚΑΙ ΑΝΤΙΠΟΛΙΤΕΥΣΗΣ

Ο δικηγόρος Ιωάννης Καπέτας εξελέγη Συμπαραστάτης 
του Δημότη και της Επιχείρησης στον Δήμο Κατερίνης

Το πρόγραμμα Κοινωνικού Τουρισμού της ΔΥΠΑ 
και η επιμήκυνση του χρόνου ένταξης των ξενοδο-
χοϋπαλλήλων στο Ταμείο Ανεργίας, ήταν μερικά από 
τα θέματα που συζητήθηκαν κατά τη διάρκεια της 
συνάντησης που είχε ο Πρόεδρος της Ένωσης Ξενο-
δοχείων Πιερίας κ. Ηρακλής Τσιτλακίδης και ο Γενικός 
Γραμματέας της ΕΞΕΠ κ. Νίκος Λαλούμης με τον 
Προϊστάμενο του ΚΠΑ – ΟΑΕΔ κ. Άγγελο Τσίχλη, την 
υπεύθυνη του προγράμματος Κοινωνικού Τουρισμού 
κ. Αναστασία Κατέλη και τον εργασιακό σύμβουλο κ. 
Παύλο Παυλιδη.
Κοινωνικός Τουρισμός: Στην πρώτη 3άδα πα-

νελλαδικά η Πιερία
«Απέδωσαν καρπούς οι συντονισμένες προσπάθει-

ες και η συνεργασία με την ΔΥΠΑ Κατερίνης σε ότι 
αφορά την υλοποίηση του προγράμματος Κοινωνικού 
Τουρισμού, κατατάσσοντας την Πιερία στις πρώτες 
θέσεις πανελλαδικά», σημείωσε χαρακτηριστικά ο 
Πρόεδρος της ΕΞΕΠ κ. Τσιτλακίδης και πρόσθεσε πως 
μέσω του συγκεκριμένου προγράμματος αυξήθηκε η 
αναγνωρισιμότητα του τόπου μας στη Νότια και Κε-
ντρική Ελλάδα.

«Έχουμε αυξημένο αριθμό επισκε-
πτών από αυτές τις περιοχές οι οποίοι 
μένουν πολύ ευχαριστημένοι από τη 
φιλοξενία και ενθουσιασμένοι από την 
περιοχή μας», υπογράμμισε ο Πρόε-
δρος της Ένωσης Ξενοδόχων Πιερίας.
Η επιμήκυνση του χρόνου του 

Ταμείου Ανεργίας
Η επιμήκυνση του χρόνου ένταξης 

των ξενοδοχοϋπαλλήλων στο Ταμείο 
Ανεργίας, ήταν επίσης ένα από τα θέ-
ματα που συζητήθηκε, καθώς ο μνη-
μονιακός νόμος που έχει περιορίσει 
τον χρόνο επιδότησής από τους πέντε 
στους τρεις μήνες έχει δημιουργήσει 
σοβαρά ζητήματα.
«Ως Πανελλήνια Ομοσπονδία Ξενοδοχείων, ζητά-

με και εργαζόμαστε προς αυτή την κατεύθυνση, να 
επανέλθει η επιδότηση στα προ μνημονίου επίπεδα», 
τόνισε χαρακτηριστικά ο πρόεδρος της ΕΞΕΠ και 
Αντιπρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ξενοδο-
χείων.

Ο μνημονιακός νόμος όπως ανέφερε ο κ. Τσιτλακί-
δης είναι καταστροφικός για την Πιερία αλλά και γε-
νικότερα για την Κεντρική και Βόρεια Ελλάδα, καθώς 
οδηγεί νομοτελειακά τους εργαζόμενους στον του-
ρισμό σε άλλες διεξόδους εργασίας, αφού η τρίμηνη 
επιδότηση δεν επαρκεί για να καλύψουν τις ανάγκες 
τους μέχρι να ξεκινήσει η τουριστική σεζόν.

Συνάντηση της ΕΞΕΠ με τη ΔΥΠΑ Κατερίνης
Η. ΤΣΙΤΛΑΚΙΔΗΣ: «ΑΠΕΔΩΣΑΝ ΚΑΡΠΟΥΣ ΟΙ ΣΥΝΤΟΝΙΣΜΕΝΕΣ ΠΡΟΣΠΑΘΕΙΕΣ, ΜΕΣΑ ΣΤΗΝ ΠΡΩΤΗ 

ΤΡΙΑΔΑ ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΑ Η ΠΙΕΡΙΑ ΣΤΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΟΙΝΩΝΙΚΟΥ ΤΟΥΡΙΣΜΟΥ»

Με τη διευθύντρια του Τμήματος Κοινωνικής Επι-
θεώρησης Εργασίας Πιερίας του ΣΕΠΕ κ. Δέσποινα 
Καλαϊτζίδου, συναντήθηκαν ο Πρόεδρος της Ένω-
σης Ξενοδοχείων Πιερίας (ΕΞΕΠ) και Αντιπρόεδρος 
της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ξενοδοχείων (ΠΟΞ) 
κ. Ηρακλής Τσιτλακίδης, ο Αντιπρόεδρος Δημήτρης 
Τοπαλίδης, ο Γ. Γραμματέας Νίκος Λαλούμης και το 
μέλος του Δ.Σ Γιάννης Γεωργιάδης.
Αντικείμενο της συνάντησης ήταν μεταξύ άλλων η 

ψηφιακή κάρτα εργασίας και το νομικό πλαίσιο που 
τη διέπει, οι συνθήκες εργασίας των εργαζομένων 

στον Τουρισμό, στο πλαίσιο της καλής συνεργασίας 
που υπάρχει μεταξύ των δυο φορέων. Όπως επε-
σήμανε ο κ. Τσιτλακίδης, είναι ξεκάθαρη η θέση της 
ΕΞΕΠ ενάντια στη μαύρη και αδήλωτη εργασία, η 
οποία για τα ξενοδοχεία στην νέα εποχή δεν είναι σύ-
νηθες φαινόμενο.
«Ο Τουρισμός πρέπει να ανταποδίδει στην τοπική 

κοινωνία και την τοπική οικονομία, και αυτό επιτυγ-
χάνεται τόσο μέσω της απασχόλησης, όσο και από το 
εισερχόμενο τουριστικό εισόδημα με αποδέκτη τον 
τόπο μας», υπογράμμισε ο κ. Τσιτλακίδης.

Συνάντηση της Ένωσης Ξενοδόχων Πιερίας 
με την Επιθεώρηση Εργασίας
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΠΑΝΤΕΣ
Η θέση του Διοικητή στο Γενικό Νοσοκομείο Κατε-

ρίνης βρίσκεται στο επίκεντρο του ενδιαφέροντος, 
καθώς 24 συνολικά αιτήσεις υποβλήθηκαν για την 
εν λόγω θέση. Σύμφωνα με πληροφορίες, ανάμεσα 
στους υποψηφίους, ξεχωρίζει ο υφιστάμενος Διοικη-
τής Γιώργος Χατζηγεωργίου, ο οποίος θεωρείται ως ο 
επικρατέστερος για να συνεχίσει τη θητεία του.
Η προκήρυξη είχε μεγάλο ενδιαφέρον, αναδεικνύ-

οντας τη σημασία του ρόλου του Διοικητή σε ένα 
νοσοκομείο. Οι ίδιες πληροφορίες αναφέρουν στην 
εφημερίδα «Ενημέρωση & Αγγελίες» πως οι υποψηφι-
ότητες περιλαμβάνουν έμπειρους επαγγελματίες εντός 
και εκτός Πιερίας.
Ο Γιώργος Χατζηγεωργίου, ο οποίος εκτελεί τα κα-

θήκοντά του ως Διοικητής του Γενικού Νοσοκομείου 
Κατερίνης, κατατάσσεται ανάμεσα στους διαγωνιζόμε-
νους. Η θητεία του χαρακτηρίζεται από επιτυχημένη 
διαχείριση και βελτίωση των υπηρεσιών υγείας που 
παρέχονται.

Υπενθυμίζεται πως η προκήρυξη δημοσιεύτηκε στις 
22 Ιανουαρίου και αφορούσε στη στελέχωση των 
διοικήσεων των νοσοκομείων της χώρας, σε εφαρ-
μογή του νέου νόμου 5062/2023 για την «Επιλογή 
Διοικήσεων των Φορέων του Δημοσίου και Ενίσχυση 
της Αποτελεσματικότητάς τους», σύμφωνα με κοινή 
ανακοίνωση των υπουργείων Εσωτερικών και Υγείας.
Η προκήρυξη ήταν ενιαία και αφορούσε συνολικά 

στην κάλυψη 152 θέσεων διοικητών και αναπληρω-
τών διοικητών σε 95 νοσοκομεία, στο σύνολο των 
επτά Υγειονομικών Περιφερειών της χώρας (Αττικής, 
Πειραιώς-Αιγαίου, Μακεδονίας, Μακεδονίας-Θράκης, 
Θεσσαλίας-Στερεάς Ελλάδος, Πελοποννήσου-Ιονίων 
Νήσων-Ηπείρου-Δυτικής Ελλάδος και Κρήτης).
«Με τη δημοσίευση των δύο προκηρύξεων για τους 

διοικητές νοσοκομείων και Υγειονομικών Περιφερειών 
θέτουμε σε εφαρμογή μία σημαντική μεταρρύθμιση 
για την επιλογή άξιων στελεχών σε καίριες θέσεις 
ευθύνης, και συνεπώς για την καλύτερη παροχή υπη-
ρεσιών προς τους πολίτες και την ενίσχυση της εμπι-

στοσύνης τους στο 
κράτος», δήλωσε η 
Υπουργός Εσωτερι-
κών Νίκη Κεραμέως.
«Είμαι εξαιρετικά 

υπερήφανος και 
ευτυχής πως ως 
υπουργός Υγείας 
είχα την ευκαιρία 
να ξεκινήσουμε τη 
διαδικασία επιλογής 
των διοικητών Υγει-
ονομικών Περιφε-
ρειών και διοικητών 
νοσοκομείων μέσω 
της νέας, διαφανούς 
και αξιοκρατικής δι-
αδικασίας, σύμφωνα 
με τον νέο νόμο», 
ανέφερε από την πλευρά του ο Άδωνις Γεωργιάδης.

24 αιτήσεις για τη θέση του Διοικητή 
του Νοσοκομείου Κατερίνης 

Χρονίζουσες και αναγκαίες παρεμβάσεις στο αρχαίο 
θέατρο και στο κτίριο υποδοχής του αρχαιολογικού 
πάρκου του Δίου, βρίσκονται στο στάδιο της υλοποίη-
σης.
Το ιδιαίτερης ευαισθησίας ζήτημα της πρόσβασης των 

ατόμων με ειδικές ανάγκες - ΑμεΑ στο αρχαίο θέατρο 
Δίου της Ελληνιστικής περιόδου, εξετάστηκε σε επι-
τόπια σύσκεψη με την παρουσία της αρχαιολόγου της 
Εφορείας Αρχαιοτήτων Πιερίας (ΕΦΑ) Σοφίας Κουλί-
δου, του Αντιπροέδρου του Συλλόγου Γονέων-Κηδεμό-
νων και Φίλων ΑμεΑ Πιερίας Σπυρίδωνα Ίτσιου, αντι-

προσωπείας του Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου (ΟΡ.
ΦΕ.Ο.) και του εργολάβου Χρήστου Τσελεγκερίδη.
Ο Οργανισμός Φεστιβάλ Ολύμπου εκπροσωπήθηκε 

από τα διοικητικά μέλη, τους Γρηγόρη Παπαχρή-
στο-Πρόεδρο, Οδυσσέα Μανωλόπουλο-Αντιπρόεδρο, 
τον υπεύθυνο επικοινωνίας Περικλή Χατζηγιάννη, κα-
θώς και την εθελόντρια και μέλος της επιτροπής υπο-
δομών Ροδή Ναβροζίδου.
Ο ΟΡ.ΦΕ.Ο. που γνωρίζει όσο λίγοι διαχρονικά τις 

λειτουργικές αναγκαιότητες των χώρων, πολλάκις στο 
παρελθόν επισήμανε και εισηγείτο τις απαιτούμενες 
παρεμβάσεις, οι οποίες έστω με καθυστέρηση βρίσκο-
νται στο στάδιο της υλοποίησης.
Για τα ΑμεΑ προτάθηκε η δημιουργία περιμετρικού 

διαδρόμου εισόδου, η τοποθέτηση ειδικής ράμπας στο 
κοίλο του θεάτρου, χώρος καθισμάτων και ό,τι άλλο 
απαιτείται για την προστασία των ατόμων με ειδικές 
ανάγκες, ώστε ισότιμα και χωρίς κινδύνους να παρακο-
λουθούν τις παραστάσεις.
Παράλληλα ήδη ξεκίνησαν οι εργασίες αναμόρφωσης, 

εκσυγχρονισμού και βελτίωσης στο κτήριο των υποδο-
μών (υποδοχή, κυλικείο, χώροι υγιεινής) στην είσοδο 
του αρχαιολογικού πάρκου, ενώ το επόμενο διάστημα 
θα γίνουν οι εργασίες αντικατάστασης όλων των κα-
θισμάτων στις θέσεις των θεατών, στα διαζώματα και 
στον ηλεκτροφωτισμό του αρχαίου θεάτρου, καθώς 
και στα καμαρίνια των συντελεστών.
Ήταν καιρός να εξορθολογιστούν οι χώροι που απο-

τυπώνουν μια διαδρομή από το χτες ίσαμε σήμερα, 
στην ιερή πόλη των αρχαίων Μακεδόνων.
Ρεπορτάζ: Περικλής Χατζηγιάννης

Παρεμβάσεις για την πρόσβαση των ΑμεΑ στο αρχαίο θέατρο 
Δίου και στις υποδομές θεάτρου και αρχαιολογικού πάρκου

Παράλληλα με τις επαφές για την προβολή της Πι-
ερίας στη Διεθνή Έκθεση Τουρισμού της Ρουμανίας 
TTR Bucharest 2024, σημαντικές ήταν και οι συνα-
ντήσεις με επαγγελματίες του Τουρισμού, που πραγ-
ματοποίησε ο Πρόεδρος της Ένωσης Ξενοδοχείων 
Πιερίας (ΕΞΕΠ) κ. Ηρακλής Τσιτλακίδης.
Αντικείμενο συζήτησης των συναντήσεων με κο-

ρυφαία στελέχη αεροπορικών εταιριών και tour 
operators ήταν η αξιοποίηση εναλλακτικών διαδρο-
μών των τουριστών στην Πιερία, εξαιτίας των προ-
βλημάτων που είναι βέβαιο ότι θα παρουσιαστούν 

στις μετακινήσεις των τουριστών, από τις εργασίες 
του Fly Over στη Θεσσαλονίκη, τα επόμενα χρόνια.
«Η διάχυτη ανησυχία και ο προβληματισμός για 

τους επόμενους μήνες κυρίως μετά το Πάσχα όπου 
ξεκινά ο κύριος όγκος των μετακινήσεων προς την 
Πιερία, μας έχει ενεργοποιήσει από νωρίς διότι έχουμε 
αντιληφθεί από την πρώτη στιγμή τις επιπτώσεις που 
θα σημειωθούν στην Πιερία και στη Β. Ελλάδα ευρύ-
τερα» υπογράμμισε ο Πρόεδρος της ΕΞΕΠ και Αντι-
πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ξενοδόχων 
(ΠΟΞ) κ. Τσιτλακίδης.
Στο πλαίσιο αυτό έχει ξεκινήσει εδώ και καιρό η 

συνεργασία, οι συναντήσεις και οι συζητήσεις με την 
Ένωση Ξενοδόχων Μαγνησίας, τους Δήμους Βόλου 
και Ζαγοράς Μουρεσίου, τον Αντιπεριφερειάρχη Του-
ρισμού Θεσσαλίας, τις όμορες Ενώσεις Ξενοδόχων 
(Λαμίας, Λουτρών Αιδηψού, Λάρισας, Τρικάλων κ.α.) 
έτσι ώστε μέσα από συνέργειες, να αναδειχθεί το αε-
ροδρόμιο της Ν. Αγχιάλου ως η αναγκαία εναλλακτική 
λύση για τους τουρίστες. Όπως έχει επισημάνει ο 
πρόεδρος της ΕΞΕΠ το θέμα των καθυστερήσεων που 
θα ακολουθήσουν λόγω των εργασιών του Fly Over 

αγγίζει άμεσα την Πιερία.
«Είναι ζωτικής σημασίας η ανάδειξη και ανάπτυξη 

του αεροδρομίου της Ν. Αγχιάλου με το Fly Over 
υπαρκτό για τα επόμενα 4-5 χρόνια» σημείωσε χα-
ρακτηριστικά ο κ. Τσιτλακίδης, και πρόσθεσε πως το 
αεροδρόμιο της Ν. Αγχιάλου βρίσκεται σε κοντινή 
απόσταση και είναι εύκολα προσβάσιμο με την Εθνική 
Οδό, και διαθέτει όλες τις προϋποθέσεις έτσι ώστε να 
εξυπηρετήσει άριστα πτήσεις.

ΗΡΑΚΛΗΣ ΤΣΙΤΛΑΚΙΔΗΣ

«Οι εργασίες του Fly Over στη Θεσσαλονίκη “αγγίζουν” 
άμεσα την Πιερία»

ΣΥΝΕΡΓΕΙΕΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΔΕΙΞΗ ΚΑΙ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΟΥ ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟΥ Ν. ΑΓΧΙΑΛΟΥ
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Πανελλαδική κινητοποίηση διαμαρτυρίας πραγμα-
τοποίησαν, την Τετάρτη 21 Φεβρουαρίου 2024, οι 
ιδιοκτήτες τουριστικών λεωφορείων, μετά από σχε-
τική απόφασης της Ομοσπονδίας Επιχειρηματιών 
Τουρισμού, Ιδιοκτητών Τουριστικών Γραφείων και 
Λεωφορείων Ελλάδος. Στην Κατερίνη τα τουριστικά 
λεωφορεία συγκεντρώθηκαν στην οδό 19ης Μαΐου 

και πραγματοποίησαν πορεία ως την πλατεία Ελευ-
θερίας. Βασικό αίτημα των ιδιοκτητών τουριστικών 
λεωφορείων είναι η μείωση των τελών κυκλοφορί-
ας, όπως ισχύει για τους άλλους συγκοινωνιακούς 
φορείς (ΚΤΕΛ, Αστικά, Υπεραστικά λεωφορεία), οι 
οποίοι πληρώνουν τα μισά τέλη κυκλοφορίας
Όπως ανέφερε η ιδιοκτήτρια τουριστικού πρα-

κτορείου και Α’ Αντιπρόεδρος του Επιμελητηρίου 
Πιερίας κ. Ματούλα Βελώνη, «διαμαρτυρηθήκαμε 
γιατί έχουμε πάρα πολλά παράπονα από την τωρι-
νή ηγεσία του Υπουργείου Οικονομικών. Εδώ και 
καιρό, ενώ ζητούμε ένα ραντεβού ως Ομοσπονδία 
Τουριστικών λεωφορείων για να συζητήσουμε τα 
θέματα του κλάδου, δυστυχώς δεν κατέστη δυνα-
τό. Βγήκαμε στους δρόμους με τα λεωφορεία μας, 
με αίτημα τη μείωση των τελών κυκλοφορίας στα 
τουριστικά λεωφορεία, όπως ισχύει στα υπεραστι-
κά». «Το τουριστικό λεωφορείο, που πρεσβεύει τον 
τουρισμό μας σε όλη την Ευρώπη, είναι παραμελη-
μένο και δεν δίνει η πολιτεία την πρέπουσα σημα-
σία στο έργο μας. Θέλουμε με αυτή τη διαμαρτυρία 
να δηλώσουμε ότι διαμαρτυρόμαστε έντονα και 
ζητούμε ακριβώς αυτή τη μείωση των τελών κυ-
κλοφορίας και όποιες άλλες διευκολύνσεις έχουν τα 
υπεραστικά, να τις έχουμε και εμείς», πρόσθεσε η 
κ. Βελώνη. 

Η ΙΔΙΟΚΤΗΤΡΙΑ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΥ ΠΡΑΚΤΟΡΕΙΟΥ ΚΑΙ Α’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ 
ΜΑΤΟΥΛΑ ΒΕΛΩΝΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΤΩΝ ΙΔΙΟΚΤΗΤΩΝ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΩΝ ΛΕΩΦΟΡΕΙΩΝ 

«Ζητάμε να μειωθούν τα τέλη κυκλοφορίας στα τουριστικά 
λεωφορεία»

Εγκρίθηκε από το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 
Πύδνας - Κολινδρού ο ισολογισμός του Δήμου για το 
2022, κατά τη διάρκεια ειδικής συνεδρίασης το από-
γευμα της Τρίτης 21 Φεβρουαρίου 2024.
Σύμφωνα με την έκθεση του ορκωτού λογιστή, 

την οποία παρουσίασαν εκπρόσωποι του λογιστικού 
γραφείου Λαζαρίδη, τα συνολικά οργανικά έσοδα του 
Δήμου της χρήσεως 2022 ανήλθαν στο ποσό των 
6.313.187,80 ευρώ. Στο παραπάνω ποσό αν προστε-
θούν τα έκτακτα και ανόργανα έσοδα και τα έσοδα 
προηγούμενων χρήσεων ύψους 1.501.365,85 ευρώ. 
Τα συνολικά έσοδα του Δήμου οργανικά και ανόργανα 
ανέρχονται στο ποσό των 7.814.553,65 ευρώ.
Από τα συνολικά οργανικά έξοδα του Δήμου, ποσού 

6.778.846,86 ευρώ, προοριζόταν για αμοιβές και έξοδα 
προσωπικού, αμοιβές και έξοδα αιρετών και τρίτων, 
παροχές τρίτων, φόρους και τέλη, διάφορα έξοδα, 
τόκους, χορηγίες και διάφορες αναλώσεις υλικών. Σ’ 
αυτά θα πρέπει να προστεθούν και 1.577.596,27 ευρώ 

τα οποία αποτελούν έξοδα αποσβέσεων και τα έκτακτα 
και ανόργανα έξοδα και έξοδα προηγουμένων χρήσεων 
ποσού 155.110,90 ευρώ, για να διαμορφωθούν τα συ-
νολικά έξοδα του Δήμου στο ποσό των €8.511.554,03.
Η διαφορά μεταξύ των συνολικών εσόδων της χρήσε-

ως 2022 ποσού 7.814.553,65 ευρώ και των συνολικών 
εξόδων της χρήσεως 2022 ποσού 8.511.554,03 ευρώ, 
αποτελεί το έλλειμμα (Λογιστικές ζημιές) της χρήσεως 
2022. Το έλλειμμα ανέρχεται σε 697.000,38 ευρώ από 
το οποίο αν αφαιρεθεί και ο φόρος εισοδήματος του 
2022 ποσού 56.943,71 ευρώ προκύπτει το τελικό έλ-
λειμμα της χρήσεως ποσού 753.944,09.
Τα δάνεια
Τα μακροπρόθεσμα δάνεια του Δήμου ανέρχονται 

στο ποσό των 1.968.123,23 ευρώ. Ποσό 175.279,75 
ευρώ είναι το βραχυπρόθεσμο τμήμα και αφορά τις 
δόσεις δανείων που θα πληρωθούν στην επόμενη χρή-
ση 2023. Στο ανωτέρω ποσό δανείων περιλαμβάνεται 
ποσό ευρώ 1.636.817,81 μέσω του Προγράμματος Φι-
λόδημος Ι τα οποία θα εξοφληθούν κατά 75% από πό-

ρους της Ευρωπαϊκής Τράπεζας Επενδύσεων και κατά 
25% από πόρους του Τ.Π. & Δανείων. Ο Δήμος θα 
μεταφέρει τα σχετικά ποσά σε λογαριασμό «Επιχορη-
γήσεων Επενδύσεων», με την εξόφληση των δανείων.
Το σύνολο των βραχυπρόθεσμων υποχρεώσεων 

του Δήμου ανέρχεται στο ποσό των 2.452.734,05 
ευρώ, ενώ οι αντίστοιχες απαιτήσεις ανέρχονται στο 
ποσό των 3.023.444,02. Το σύνολο των διαθεσίμων 
του Δήμου, την 31.12.2022, ανέρχεται στο ποσό των 
1.756.969,38 ευρώ.
«Η συστηματική βεβαίωση και είσπραξη των εσόδων 

που θα τονώσουν οικονομικά τον Δήμο καθώς και η 
ορθή παρακολούθηση των συμβάσεων και των αγο-
ρών αποτελούν σημεία τα οποία αναμφισβήτητα θα 
διαμορφώσουν καταλυτικά την μελλοντική οικονομική 
πορεία του Δήμου Πύδνας - Κολινδρού. Η ζημιά της 
κλειόμενης χρήσης οφείλεται κυρίως στην σημαντική 
αύξηση του ενεργειακού κόστους καθώς το αποτέ-
λεσμα από τις μηνιαίες εκκαθαρίσεις της ΔΕΗ στη 
κλειόμενη χρήση διαμορφώθηκε σε ζημιά ποσού ευρώ 
1.010 χιλ. περίπου έναντι ζημιάς ποσού ευρώ 241 χιλ. 
περίπου στη προηγούμενη χρήση», αναφέρεται στην 
έκθεση.
Μετά την ανάγνωση των στοιχείων από του λογιστές, 

ακολούθησαν τοποθετήσεις από τους συνδυασμούς 
της αντιπολίτευσης. Συγκεκριμένα, του κ. Βαγγέλη 
Λαγδάρη από τον συνδυασμό της ελάσσονος αντιπο-
λίτευσης και της κ. Αγγέλου από την παράταξη της 
μείζονος αντιπολίτευσης.

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΔΗΜΟΥ ΠΥΔΝΑΣ - ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ

Εγκρίθηκε ο ισολογισμός για το 2022

Κάνοντας πράξη τον κανόνα «Κάλλιον του θεραπεύ-
ειν το προλαμβάνειν» ξεκίνησαν και είναι σε εξέλιξη 
στο ΚΑΠΗ και το ΚΗΦΗ του Δήμου Κατερίνης, οι ομά-
δες νοητικής ενδυνάμωσης.
Συγκεκριμένα, οι ομάδες οργανώνονται σε συνερ-

γασία με την Ευαγγελία Κουτσογιωργοπούλου, 

Κοινωνική Λειτουργό της 4ης ΤΟΜΥ Κατερίνης, ενώ 
λειτουργούν σε εβδομαδιαία συχνότητα. Απευθύνο-
νται προληπτικά στα μέλη που δεν αντιμετωπίζουν ή 
έχουν ήπια γνωστικά προβλήματα. Πρόκειται για μη 
φαρμακευτικές ομαδικές παρεμβάσεις, με στόχο την 
ενίσχυση των νοητικών λειτουργιών, της αυτονομίας, 

τη βελτίωση της λειτουργικότητας, την ενίσχυση της 
αυτοεκτίμησης και της αυτοπεποίθησης.
Τα προγράμματα νοητικής ενδυνάμωσης είναι σχε-

διασμένα με τέτοιο τρόπο ώστε να είναι ευχάριστα 
και διασκεδαστικά. Μέσα από ασκήσεις και νοητικά 
παιχνίδια για τη μνήμη, την προσοχή, τον λόγο, τη 
σκέψη, τις εκτελεστικές λειτουργίες.
Θέμα της 2ης συνάντησης: Η διατροφή ως ασπίδα 

κατά της άνοιας και συμμετείχε ως ομιλήτρια η επι-
σκέπτρια υγείας, Μαρία Οικονόμου.
«Στόχος μας είναι οι ηλικιωμένοι μας, όχι απλά να 

παραμένουν στο φυσικό και κοινωνικό τους περιβάλ-
λον, αλλά να παραμένουν χαρούμενοι και μέλη μιας 
κοινωνίας όπου αντιμετωπίζονται με ανθρωπιά και σε-
βασμό», σημειώνει σε δήλωσή του ο Αντιδήμαρχος 
Κοινωνικής Προστασίας Σάββας Καρυπίδης.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Ξεκίνησαν οι ομάδες νοητικής ενδυνάμωσης στο ΚΑΠΗ 
και στο Κέντρο Ημερήσιας Φροντίδας Ηλικιωμένων
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Τη δημιουργία Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 28 του 
Ν.2738/1999, αποφάσισε το Δημοτικό Συμβούλιο Κα-
τερίνης ύστερα από εισήγηση της Αντιδημάρχου Του-
ρισμού και Πολιτισμού Ελίνας Διαμαντοπούλου.
Η απόφαση/πρόταση του Δημοτικού Συμβουλίου 

Κατερίνης, μαζί με τα σχετικά έγγραφα, θα σταλθεί 
στα αρμόδια Υπουργεία για τη μεταφορά των αρμοδι-
οτήτων του Λιμενικού Ταμείου Πιερίας στον Δήμο Κα-
τερίνης (η μεταφορά σχετίζεται με αρμοδιότητες που 
αφορούν τον γεωγραφικό χώρο του Δήμου).

Επίσης, με την έκ-
δοση σχετικού Προε-
δρικού Διατάγματος, 
θα συσταθεί Νομικό 
Πρόσωπο Δημοσίου 
Δικαίου, το οποίο θα 
φέρει την επωνυμία 
«Δημοτικό Λιμενικό 
Ταμείο Κατερίνης» με 
έδρα τον Δήμο Κατε-
ρίνης.
Όπως αναφέρει 

στην εισήγησή της η 

κ. Διαμαντοπούλου, μέχρι και σήμερα, η αξιοποίηση 
των λιμενικών υποδομών στα όρια του Δήμου γίνεται 
μέσω του Λιμενικού Ταμείου Ν. Πιερίας.
Ωστόσο, λόγω των αρμοδιοτήτων αυτού σε περισ-

σότερους του ενός Δήμου και λόγω της μη επαρκούς 
στελέχωσής του, εντοπίζεται
α) αδυναμία υλοποίησης έργων και έλλειψη χρημα-

τοδοτήσεων,
β) αδυναμία αξιοποίησης πόρων και ένταξης λιμε-

νικών υποδομών σε έναν ολοκληρωμένο κεντρικό 
σχεδιασμό,
γ) αδυναμία παρακολούθησης της είσπραξης των 

αναγκαίων εσόδων από λιμενικά τέλη κλπ.,
δ) αδυναμία παρακολούθησης και ελέγχου όλες τις 

ώρες της ημέρας και όλες τις ημέρες της θαλάσσιας 
δραστηριότητας κλπ.
Αποτέλεσμα όλων αυτών των αδυναμιών του Λιμενι-

κού Ταμείου Ν. Πιερίας είναι να μην προσφέρονται οι 
απαραίτητες υπηρεσίες στους χρήστες του λιμανιού 
χωρικής αρμοδιότητας του Δ. Κατερίνης αλλά και να 
μην επιτυγχάνεται ο στόχος της Τοπικής Ανάπτυξης.
Μετά την απόφαση που έλαβε το Δημοτικό Συμβού-

λιο Κατερίνης, η Αντιδήμαρχος Τουρισμού Ελίνα 
Διαμαντοπούλου, δήλωσε: «Η νέα Δημοτική Αρχή 

επιδιώκει να αξιοποιήσει τη δυνατότητα που δίνει ο 
νόμος για δημιουργία Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου 
στην Κατερίνη, με στόχο να εξασφαλιστούν και αξι-
οποιηθούν λιμενικοί πόροι και άλλα έσοδα που θα 
φέρουν τοπική ανάπτυξη.
Τέτοιοι πόροι είναι οι επιχορηγήσεις, οι εισπράξεις λι-

μενικών τελών, πρόσοδοι από αξιοποίηση περιουσίας 
του Ταμείου, καθώς επίσης και χρηματοδοτήσεις από 
προγράμματα. Επομένως, η δημιουργία Δημοτικού 
Λιμενικού Ταμείου στον Δ. Κατερίνης είναι ένα σημα-
ντικό βήμα για εξασφάλιση νέων πόρων που θα συμ-
βάλουν και στην τουριστική μας ανάπτυξη».

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

Τη δημιουργία Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου αποφάσισε 
το Δ.Σ. Κατερίνης

ΕΛΙΝΑ ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΥ: ΣΗΜΑΝΤΙΚΟ ΒΗΜΑ ΠΟΥ ΘΑ ΣΥΜΒΑΛΕΙ ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ

Την πρώτη της τακτική συνεδρίαση πραγματοποίησε 
το πρωί της Παρασκευής 23 Φεβρουαρίου 2024 στο 
Δημαρχείο, η Δημοτική Επιτροπή Ισότητας των Φύλων 
του Δήμου Κατερίνης, υπό την προεδρία της Αντιδημάρ-
χου Πολιτισμού/Τουρισμού, Ελίνας Διαμαντοπούλου, 
παρουσία του Δημάρχου Ιωάννη Ντούμου, του Αντι-
δημάρχου Κοινωνικής Προστασίας, Σάββα Καρυπίδη 

και με τη συμμετοχή των μελών – εκπροσώπων των 
κοινωνικών φορέων.
«Μέσα από το διάλογο μπορεί να επιτευχθεί ο βασικός 

στόχος που είναι η προώθηση της ουσιαστικής ισότητας 
σε όλες τις εκφάνσεις της καθημερινότητας και της κοι-
νωνικής ζωής» σημείωσε ο Δήμαρχος Ιωάννης Ντού-
μος, ο οποίος χαιρέτησε την έναρξη των εργασιών.
«Το έργο που καλείται να επιτελέσει η Επιτροπή είναι 

σημαντικό, καθώς σε μία εποχή που απασχολούν την 
επικαιρότητα περιστατικά βίας εις βάρος των γυναικών 
είναι προτεραιότητα το μήνυμα του αλληλοσεβασμού 
μεταξύ των δύο φύλων, να περάσει στην κοινωνία» 
τόνισε η Πρόεδρος της επιτροπής Ελίνα Διαμαντο-

πούλου.
Η πρώτη συνεδρίαση, συμπίπτει με την προετοιμασία 

των εκδηλώσεων για την Ημέρα της Γυναίκας στις 8 
Μαρτίου και όπως είπε ο Αντιδήμαρχος Σάββας Κα-
ρυπίδης ήδη διαμορφώνεται μια σειρά προτάσεων, για 
την προώθηση του μηνύματος της ισότητας, όπως π.χ. 
η δημιουργία βιντεοσκοπημένου μηνύματος «γυναίκα 
σημαίνει», όπου γυναίκες διαφόρων ηλικιών από τον 
πολιτικό, αθλητικό, αυτοδιοικητικό, επιχειρηματικό, 
επιστημονικό χώρο κ.ο.κ. θα παρουσιάσουν πτυχές του 
καθημερινού αγώνα τους, στο χώρο όπου δραστηριο-
ποιούνται.
Στις προθέσεις της Επιτροπής είναι η διοργάνωση σε 

συνεργασία με το Συμβουλευτικό Κέντρο Γυναικών Δή-
μου Κατερίνης: ενημερωτικών δράσεων με επίκεντρο τη 
λειτουργία ενημερωτικού περιπτέρου, στην πλατεία κ.α.
Στη συνάντηση παρέστησαν επίσης, τα μέλη της επι-

τροπής: Μετενίδης Ραφαήλ, Ντέντα Ολυμπία-Μαρία, 
Πατηνέα Αργύρη, Τερζοπούλου Μελπομένη, Βαλλίδου 
Δέσποινα, Γκιάτα Ευαγγελία, Κατερίνα Ευαγγελοπούλου, 
στελέχη και υπηρεσιακοί παράγοντες του Δήμου Κατε-
ρίνης κ.α.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Πρώτη συνεδρίαση για τη Δημοτική Επιτροπή Ισότητας 
των Φύλων

Με σκοπό τον προγραμματισμό κοινών δράσεων 
και εκδηλώσεων που θα απευθύνονται στο ευρύτερο 
κοινό της πόλης και του νομού, πραγματοποιήθηκε 
συνάντηση εργασίας μεταξύ των υπευθύνων λειτουρ-
γίας του Μουσείου Logic και εκπροσώπων του Δημο-
τικού Ωδείου Κατερίνης.
Η συνάντηση αυτή έγινε μετά από πρωτοβουλία του 

Αντιδημάρχου Παιδείας και Αθλητισμού Δ. Κατερίνης 
Γιώργου Κοκαβίδη.
Από την πλευρά του Μουσείου Logic, στη συνάντη-

ση συμμετείχαν οι υπεύθυνοι λειτουργίας του, καθη-
γητές Δημήτριος Τριανταφύλλου και Χρήστος 
Πετούσης, ενώ από την πλευρά του Δημοτικού 
Ωδείου συμμετείχαν ο Αντιδήμαρχος Γιώργος Κοκα-
βίδης και η Διευθύντρια του Ωδείου Μπέτυ Τσομί-
δου. Στο πλαίσιο αυτό, ήδη προετοιμάζονται κοινές 
δράσεις και οργανώνονται εκδηλώσεις οι οποίες θα 
ανακοινωθούν το επόμενο διάστημα.
Παράλληλα, ο Αντιδήμαρχος Παιδείας Γιώργος 

Κοκαβίδης ενημερώθηκε για τη λειτουργία και τις 
προοπτικές ανάπτυξης του Τμήματος Διοίκησης Εφο-
διαστικής Αλυσίδας του Διεθνούς Πανεπιστημίου Ελ-
λάδας (ΔΙΠΑΕ).
Συγκεκριμένα, ενημερώθηκε για προβλήματα που 

αντιμετωπίζει το Τμήμα ως προς τους χώρους και ως 

προς τη συντήρηση εγκαταστάσεων, καθώς επίσης 
και για τις ανάγκες επιπλέον χώρων ενόψει νέων ανα-
πτυξιακών προοπτικών τού Τμήματος.
Μετά το πέρας της επίσκεψης, σε δηλώσεις του ο 

Αντιδήμαρχος Γιώργος Κοκαβίδης ανέφερε: «Είναι 
τιμή για την Κατερίνη και για την Πιερία η παρουσία 
και λειτουργία του Τμήματος Εφοδιαστικής Αλυσίδας 
του ΔΙΠΑΕ, εδώ και 20 περίπου χρόνια. Επιδίωξη του 
Δημάρχου, Γιάννη Ντούμου, και της σημερινής Δημο-
τικής Αρχής είναι η συνεργασία με το πανεπιστημιακό 
τμήμα και με το Μουσείο Logic που ιδρύθηκε και λει-
τουργεί εντός του Τμήματος.
Στο πλαίσιο αυτό, η συνεργασία του Δημοτικού μας 

Ωδείου με το Μουσείο Logic κινείται προς αυτή την 
κατεύθυνση, για αυτό και, ως Δημοτική Αρχή, ευχαρι-
στούμε τους υπευθύνους Λειτουργίας του Μουσείου 
για αυτή τη συνεργασία που ξεκινά, επ’ ωφελεία των 
δημοτών και των επισκεπτών της πόλης μας».

Συνεργασία του Μουσείου Logic και του Δημοτικού Ωδείου 
Κατερίνης για προώθηση κοινών δράσεων και εκδηλώσεων
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Με επιμνημόσυνη δέηση από τον εφημέριο του Ιε-

ρού Ναού Αγίου Χαραλάμπους π. Κυριάκο Κοκελίδη 
και κατάθεση στεφάνων από εκπροσώπους αρχών, 
φορέων, συλλόγων, καθώς και από συγγενείς των 
θυμάτων στο μνημείο πεσόντων στον Σιδηροδρομι-
κό Σταθμό (Οδός Διγενή Ακρίτα), τιμήθηκε το πρωί 
της Κυριακής 25 Φεβρουαρίου 2024, η επέτειος της 
ομαδικής εκτέλεσης από τους Γερμανούς 40 Ελλήνων 
πατριωτών, με πρώτο τον αείμνηστο Δήμαρχο Κατε-
ρίνης Αιμίλιο Ξανθόπουλο, το Φεβρουάριο του 1943.
Στην εκδήλωση, που διοργάνωσε ο Δήμος Κατερί-

νης, στεφάνι κατέθεσαν η Υφυπουργός Ανάπτυξης 
Άννα Μάνη Παπαδημητρίου (ως εκπρόσωπος της 
κυβέρνησης), ο Βουλευτής Πιερίας Κομνηνός Δελβε-
ρούδης (ως εκπρόσωπος της Βουλής των Ελλήνων), 
εκ μέρους του Δημάρχου Κατερίνης Ι. Ντούμου ο 
Αντιδήμαρχος Ανέστης Μυστρίδης, εκ μέρους της 
Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας ο Περιφ. Σύμβουλος 
(Τομεάρχης Επιστημονικών Φορέων Κ. Μακεδονίας) 
Αθανάσιος Λιακόπουλος, καθώς και εκπρόσωποι του 
Δήμου Ελασσόνας (αναπλ. Δημάρχου Δημήτριος 
Καρανίκας) και της Δημοτικής Κοινότητας Λιβαδίου 
Ελασσόνας (Πρόεδρος Κων/νος Ψαλίδας).
Επιπλέον, η Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας 

Κατερίνης Ελευθερία Κορίτσα, ο Πρόεδρος της Τοπι-
κής Κοινότητας Αγίου Δημητρίου Ευάγγελος Κουκοδή-
μος – Χρήστου, εκπρόσωποι: της 24ης Τεθωρακισμέ-
νης Ταξιαρχίας, της Διεύθυνσης Αστυνομίας Πιερίας, 
της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας, της Λιμενικής Αρχής 
Σκάλας Κατερίνης κ.α. εκπρόσωποι των τοπικών 
φορέων και πολιτιστικών συλλόγων («Δίας» – Αγίου 
Δημητρίου, Αη – Δημητρινών Κατερίνης και Θεσσα-
λονίκης, Λιβαδιωτών Κατερίνης «Γεωργάκης Ολύμπι-
ος», Πολιτιστικού Συλλόγου Σιδ. Σταθμού, Ποντιακού 
Συλλόγου «Παναγία Σουμελά», Κρητών Ν. Πιερίας 
«ΟΙ ΣΤΑΥΡΑΕΤΟΙ»). Επίσης, της Πανελλήνιας Ένωσης 
Αγωνιστών Εθνικής Αντίστασης Δ.Σ.Ε., συγγενείς και 
φίλοι των θυμάτων.
Τέλος, παρέστησαν εκπρόσωποι των Βουλευτών 

Πιερίας Ξενοφ. Μπραλιάκου και Σπ. Κουλκουδίνα, ο 
Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Κατερίνης Χα-
ράλαμπος Χρ. Μπρουσκέλης, Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί 
και Τοπικοί Σύμβουλοι του Δήμου Κατερίνης κ.α.
Η ΟΜΙΛΙΑ – ΑΝΑΦΟΡΑ ΣΤΟ ΙΣΤΟΡΙΚΟ ΤΗΣ 

ΗΜΕΡΑΣ
Ομιλία – αναφορά στο ιστορικό της ημέρας εκφώ-

νησε ο Νικόλαος Ναχόπουλος, Διδάκτωρ Τοπικής 
Ιστορίας, Διευθυντής του 2ου Δημοτικού Σχολείου 
Κατερίνης, ο οποίος παρέθεσε συνοπτικά τα ιστο-
ρικά γεγονότα, ενώ μεταξύ άλλων τόνισε: «[…] Η 
θυσία των Αη-Δημητρινών, των Λιβαδιωτών και του 

Δημάρχου Αιμίλιου Ξανθόπουλου δεν πήγε χαμένη. 
Η θυσία τους χαράχτηκε ανεξίτηλα στη μνήμη μας 
και ανυψώθηκε στη σφαίρα του ηρωισμού και των 
ιδανικών. Απόκτησαν την αθανασία, το σεβασμό και 
την ευγνωμοσύνη μας. Το μήνυμα της θυσίας τους 
δεν το ξεθώριασε ο χρόνος. Αποτελεί προσταγή πάνω 
απ’ όλα για ενότητα των Ελλήνων, φιλοπατρία και 
συναδέλφωση με όσους λαούς αγωνίζονται για την 
ειρηνική συνύπαρξη, την 
πρόοδο και την προκοπή 
της ανθρωπότητας […] Το 
έθνος ολόκληρο υποκλί-
νεται στη θυσία τους. Ας 
είναι αιωνία η μνήμη τους! 
[…]»
Η εκδήλωση ολοκληρώ-

θηκε με εκφώνηση των 
ονομάτων των θυμάτων, 
ενός λεπτού σιγή και 
ανάκρουση του Εθνικού 
ύμνου.

ΣΤΟ ΜΝΗΜΕΙΟ ΠΕΣΟΝΤΩΝ ΣΤΟΝ ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΙΚΟ ΣΤΑΘΜΟ

Εκδήλωση Μνήμης και Τιμής θυμάτων κατοχής

Σε άμεσες ενέργειες για τη μείωση του ενεργειακού 
κόστους που απαιτείται για τη λειτουργία των υπο-
δομών της, προχωρά η νέα διοίκηση της Δημοτικής 
Επιχείρησης Ύδρευσης και Αποχέτευσης Κατερίνης.
Στην κατεύθυνση αυτή, στις 9 Φεβρουαρίου 2024, 

λίγες ημέρες μετά την ανάληψη των καθηκόντων της, 
η νέα διοίκηση κατέθεσε στον ΔΕΔΔΗΕ μελέτη για 
την εγκατάσταση φωτοβολταϊκού πάρκου, ισχύος 1 
ΜW, που θα καλύψει ένα μεγάλο μέρος των ενεργεια-
κών αναγκών του Βιολογικού Σταθμού Κατερίνης.
Το έργο στοχεύει στην εξοικονόμηση ενέργειας και 

συνεπώς του λειτουργικού κόστους της μονάδας 
του Βιολογικού Καθαρισμού και θα λειτουργήσει με 

τη μορφή του ενεργειακού συμψηφισμού (net – 
metering). Εκτιμάται ότι με την εγκατάσταση και λει-
τουργία του φωτοβολταϊκού πάρκου, θα καλύπτεται 
ένα μεγάλο μέρος του ετήσιου ενεργειακού κόστους 
του Βιολογικού Καθαρισμού (2 εκ. kWh/ ετησίως), 
καθώς με τις προδιαγραφές του έργου θα παράγονται 
1,5 εκ. kWh ετησίως και θα εξοικονομούνται κάθε 
χρόνο από 200 – 250.000 ευρώ.
Όπως τονίζει σε δήλωσή του ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΚ 

Σάββας Οφείδης «διερευνούμε κάθε επιλογή και δυ-
νατότητα για την εξοικονόμηση ενέργειας στο πλαίσιο 
της μείωσης του λειτουργικού κόστους, με γνώμονα 
τη βιωσιμότητα και την οικονομική εξυγίανση της επι-

χείρησης. Οφείλω να ευχαριστήσω τους υπαλλήλους 
της τεχνικής υπηρεσίας της ΔΕΥΑΚ και ιδιαίτερα τον 
αναπληρωτή διευθυντή Θεοφάνη Αναγνωστόπουλο 
για την προετοιμασία του φακέλου, καθώς και την 
εταιρία SmartSun και τον διαχειριστή της εταιρίας κ. 
Δημήτρη Νικολαΐδη για την αφιλοκερδή εκπόνηση της 
μελέτης».
Αξίζει να σημειωθεί ότι η ΔΕΥΑΚ μελετά ήδη τη στα-

διακή υλοποίηση αντίστοιχων έργων που αφορούν 
στις υπόλοιπες υποδομές ύδρευσης και αποχέτευσης, 
που θα συμβάλλουν σε μεγάλο βαθμό στην μείωση 
των ετήσιων δαπανών που καταβάλλει η επιχείρηση 
για τις ενεργειακές της ανάγκες.

ΔΕΥΑΚ

Μείωση του ενεργειακού κόστους του Βιολογικού 
Καθαρισμού με την εγκατάσταση φωτοβολταϊκού πάρκου
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΠΑΝΤΕΣ
Μια ξεχωριστή ημέρα έζησε την Κυριακή 25 Φε-

βρουαρίου 2024 ο Κολινδρος, με τις εορταστικές εκ-
δηλώσεις για την επέτειο της Επανάστασης του 1878, 
παρουσία του Υπουργού Εθνικής Άμυνας κ. Νίκου 
Δένδια.
Ο Υπουργός κ. Δένδιας εκπροσώπησε την ελληνική 

κυβέρνηση σε μια λαμπρή τελετή που πραγματοποιή-
θηκε στην ιστορική κωμόπολη της Πιερίας, τιμώντας 
των πρωτεργάτη του επαναστατικού κινήματος Επί-
σκοπο Κίτρους Νικόλαο Λούση και όλους τους ήρωες 
εκείνης της εποχής που θυσίασαν ακόμη και τη ζωή 
για τους για την απελευθέρωση της Μακεδονίας από 
τον οθωμανικό ζυγό. Τη Βουλή των Ελλήνων εκπρο-
σώπησε ο Βουλευτής Πιερίας Σπύρος Κουλκουδίνας.
Στον Ιερό Ναό Αγίας Παρασκευή τελέσθηκε η δο-

ξολογία, στην οποία χοροστάτησε ο Σεβασμιώτατος 
Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος 
Γεώργιος, ενώ ο Υπουργός παρακολούθησε με σεβα-
σμό τον εορτασμό, δίνοντας έτσι ένα ιδιαίτερο βάρος 
στην σημαντική στιγμή.
Τον πανηγυρικό λόγο της ημέρας εκφώνησε ο Βου-

λευτής Θεσσαλονίκης Κώστας Γκιουλέκας. Μάλιστα, 
μίλησε εκτός κειμένου, εκφράζοντας με ενθουσιασμό 
τη συναισθηματική του σύνδεση με την ιστορία της 
περιοχής. Γεγονός που παρατήρησε ο κ. Δένδιας, 
δίνοντάς του συγχαρητήρια μετά την εκφώνηση του 
λόγου.
Στη συνέχεια, πραγματοποιήθηκε επιμνημόσυνη 

δέηση και κατάθεση στεφάνων στον χώρο της προ-
τομής του Επισκόπου Κίτρους Νικολάου Λούση, με 
τη συμμετοχή του στρατού που απέδωσε τις δέουσες 

τιμές. Στεφάνια κατέθεσαν ο Υπουργός Εθνικής Άμυ-
νας Νίκος Δένδιας, ως εκπρόσωπος της κυβέρνησης, 
ο Βουλευτής Πιερίας Σπύρος Κουλκουδίνας, ως εκ-
πρόσωπος της Βουλής, ο Διοικητής του Γ’ Σώματος 
Στρατού Αντιστράτηγος Αθανάσιος Γαρίνης, ως εκ-
πρόσωπος του Αρχηγού ΓΕΕΘΑ, ο Δήμαρχος Πύδνας 
- Κολινδρού Χρήστος Κομπατσιάρης, η Αντιπεριφε-
ρειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, εκπρόσωποι των 
Σωμάτων Ασφαλείας και των τοπικών αρχών.
Μετά την κατάθεση στεφάνου, ο Υπουργός Εθνικής 

Άμυνας, δήλωσε:
«Κύριε εκπρόσωπε της Βουλής των Ελλήνων, Στρα-

τηγέ, εκπρόσωπε του Αρχηγού ΓΕΕΘΑ, εκπρόσωπε 
του Περιφερειάρχη, κύριε Δήμαρχε, Σεβασμιότατε 
Μητροπολίτη, κυρίες και κύριοι.
Αποτελεί ιδιαίτερη τιμή και μεγάλη χαρά για μένα να 

Παρουσία του Υπουργού Εθνικής Άμυνας Νίκου Δένδια 
οι εορταστικές εκδηλώσεις για την επέτειο της Επανάστασης 

του Κολινδρού
Ν. ΔΕΝΔΙΑΣ: «Η ΜΑΚΕΔΟΝΙΚΗ ΕΠΑΝΑΣΤΑΣΗ ΤΟΥ 1878 ΞΕΠΕΡΑΣΕ ΤΑ ΓΕΩΓΡΑΦΙΚΑ ΟΡΙΑ ΤΗΣ ΠΙΕΡΙΑΣ 

ΚΑΙ ΤΡΟΦΟΔΟΤΗΣΕ ΣΥΝΟΛΙΚΑ ΤΟ ΠΝΕΥΜΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΘΝΙΚΗ ΜΑΣ ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ»
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... συνέχεια από την σελίδα 10

παρευρίσκομαι στον Κολινδρό, στην επέτειο των 146 
ετών από την επανάσταση του Ολύμπου, την επα-
νάσταση των Μακεδόνων εναντίον του Οθωμανικού 
ζυγού.
Ο Επίσκοπος Κίτρους Νικόλαος και ο Κοσμάς Δου-

μπιώτης ύψωσαν εδώ το Λάβαρο της Επανάστασης 
και η Μακεδονική Επανάσταση του 1878 ξεπέρασε τα 
γεωγραφικά όρια της Πιερίας. Τροφοδότησε συνολικά 
το πνεύμα για την εθνική μας ολοκλήρωση. Αποτέλε-
σε επίσης ένα ακόμα διαχρονικό σύμβολο της σχέσης 
του Ορθόδοξου Κλήρου με το Ελληνικό Έθνος.
Κυρίες και κύριοι, η εθνική κληρονομιά δεν υφίστα-

ται για να αποτελεί απλώς κειμήλιο. Ειδικά μάλιστα 
στην εποχή που ζούμε σήμερα. Μια εποχή γεμάτη 
πρωτοφανείς προκλήσεις και σε ένα περιβάλλον που 
με εξαιρετική ταχύτητα προκύπτουν νέοι κίνδυνοι.
Σε αυτό το περιβάλλον το εθνικό καθήκον όλων μας 

διευρύνεται. 
Οφείλουμε λοιπόν να εδραιώσουμε την εθνική μας 

ενότητα και την εθνική μας ομοψυχία, όχι ως αρετή, 
αλλά ως υπαρξιακή ανάγκη να διατηρήσουμε την πί-
στη όλων μας στο συλλογικό, στη συλλογική προσπά-
θεια που υπερβαίνει το ατομικό.
Οι Ένοπλες Δυνάμεις της πατρίδας μας υπογραμμί-

ζουν ακριβώς αυτό το συλλογικό, τη συλλογική αντί-
ληψη και τη συλλογική προσπάθεια.

Οι Ένοπλες Δυνάμεις άλλωστε αποτελούν την έν-
στολη έκφραση της κοινότητας των Ελλήνων πολι-
τών.
Είναι βεβαίως πατριωτικό μας καθήκον να τιμάμε 

την μνήμη των προγόνων μας, ιδίως αυτών που αγω-
νίστηκαν. Αλλά δεν είναι μόνο ζήτημα αποκατάστα-
σης δικαιοσύνης. Είναι ζήτημα δημιουργίας προτύπων 
και υποδείγματος γιατί, κυρίες και κύριοι, η ελευθερία 
των λαών, όπως αποδεικνύει δυστυχώς ο 21ος αιώ-
νας δεν είναι δεδομένη. Η ανεξαρτησία των κρατών 
δεν είναι δεδομένη. Οφείλουμε να τη διαφυλάξουμε. 
Και είμαστε υποχρεωμένοι να συνεχίσουμε την προ-
σπάθεια των προγόνων μας. Γιατί για να υπάρχεις 
πρέπει να μπορείς να αμυνθείς. Το απέδειξε άλλωστε 
η ρωσική εισβολή στην Ουκρανία που βρισκόμαστε 
ήδη στην επέτειο των δύο ετών της.
Πρέπει λοιπόν με τη σειρά μας, το Υπουργείο Εθνι-

κής Άμυνας, να προχωρήσουμε γρήγορα στη μεταρ-
ρύθμιση των Ενόπλων Δυνάμεων της πατρίδας μας.
Να διαμορφώσουμε εθνική στρατηγική με βάση την 

“ατζέντα 2030” για την μεταρρύθμιση των Ενόπλων 
Δυνάμεων. Με μια φράση, να ανταποκριθούμε στις 
προκλήσεις των σημερινών καιρών και των καιρών 
που έρχονται, γιατί η μεταρρύθμιση αυτή αποτελεί 
όχι πολιτική προτεραιότητα αλλά απαραίτητο όρο της 
εθνικής μας επιβίωσης.
Χρόνια πολλά, να είστε πάντα καλά».
Στη συνέχεια, ο κ. Δένδιας ξεναγήθηκε στο Δημαρ-

χείο του Κολινδρού, ενώ είχε την ευκαιρία να περ-

πατήσει στα γραφικά 
σοκάκια του Κολιν-
δρού, μέχρι την κε-
ντρική λεωφόρο όπου 
έγινε η παρέλαση.
Οι μαθητές των σχο-

λείων του Κολινδρού 
και των γύρω χωριών, 
καθώς και πολιτιστικοί 
σύλλογοι, συμμετεί-
χαν στην παρέλαση, 
δείχνοντας έτσι τον 
σεβασμό τους προς 
την ιστορία της περι-
οχής, αποσπώντας το 
θερμό χειροκρότημα 
τόσο των επισήμων 
όσο και των κατοίκων.
Η δεξίωση που ακολούθησε προς τιμήν του Υπουρ-

γού Εθνικής Άμυνας ήταν η κατάλληλη στιγμή για 
την περαιτέρω ενδυνάμωση των δεσμών μεταξύ της 
κυβέρνησης και της τοπικής κοινωνίας. Ο Δήμαρχος 
Πύδνας – Κολινδρού,Χρήστος Κομπατσιάρης πρόσφε-
ρε στον κ. Δένδια μια εικόνα της Παναγίας, καθώς και 
τοπικά προϊόντα της περιοχής.
Τέλος, στις εκδηλώσεις παρέστησαν πολλοί εκπρό-

σωποι της πολιτικής και στρατιωτικής ηγεσίας. Συγκε-
κριμένα συμμετείχαν, η Yφυπουργός Ανάπτυξης Άννα 
Μάνη – Παπαδημητρίου, η Συντονίστρια του Γραφεί-
ου του Πρωθυπουργού στη Βόρεια Ελλάδα, Έλενα 
Σώκου, ο Βουλευτής Πιερίας Φώντας Μπαραλιάκος, οι 
Δήμαρχοι Πυλαίας - Χορτιάτη Ιγνάτιος Καϊτεζίδης και 
Δίου - Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιόλιος, ο Pρόεδρος 
ΦΟΣΔΑ Μιχάλης Γεράνης, ο Αστυνομικός Διευθυντής 
Πιερίας Γιώργος Κουκουσέλας, η Αντιδήμαρχος Κατε-
ρίνης Ελίνα Διαμαντοπούλου, οι Χρυσαυγή Δριστά και 
Άννα Τζήκα, μέλη του Περιφερειακού Συμβουλίου, ο 
Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιερίας Ηλίας Χατζηχρι-
στοδούλου, Αντιδήμαρχοι και εκπρόσωποι φορέων.
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Την προβλεπόμενη από την καταστατική λειτουργία 

του, ετήσια γενική συνέλευση των μελών πραγμα-
τοποίησε, το βράδυ της Τετάρτης 21 Φεβρουαρίου 
2024, στην αίθουσα συνεδριάσεων της Περιφερειακής 
Ενότητας Πιερίας, ο Οργανισμός Φεστιβάλ Ολύμπου.
Τη συνέλευση συντόνισε ο Γενικός Γραμματέας του 

Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου Γιώργος Σαμαλής.
Παρουσία των εταίρων-μελών του οργανισμού κα-

θώς και εκπροσώπων φορέων, ο Πρόεδρος του ΟΡ.
ΦΕ.Ο. Γρηγόρης Παπαχρήστος, προέβη στον διοικη-
τικό και καλλιτεχνικό απολογισμό του 52ου Φεστιβάλ 
Ολύμπου 2023, ενώ γνωστοποίησε τη φιλοσοφία, ως 
επίσης και τις οργανωτικές και προγραμματικές κατευ-
θύνσεις του φετινού 53ου θεσμού.
Μέσω εικόνων ο κ. Παπαχρήστος έδωσε το στίγ-

μα της απελθούσας χρονιάς με όλο το σύνολο των 
δράσεων, επισημαίνοντας: «Πρωτίστως ευχαριστώ 
τους συνδιοργανωτές και όλους που τιμάται με την 
παρουσία σας τη διαδικασία. Το 52ο Φεστιβάλ Ολύ-
μπου ήταν αφιερωμένο και δικαίως άλλωστε στον 
αείμνηστο αρχαιολόγο με το σημαντικό ανασκαφικό 
έργο στο αρχαίο Δίον και ευρύτερα, τον καθηγητή 
Δημήτρη Παντερμαλή.
Ήδη ξεκίνησε ο προγραμματισμός για το 53ο Φεστι-

βάλ Ολύμπου 2024, επεξεργαζόμαστε τις προτάσεις 
των σχημάτων και δημιουργούμε τις επιτροπές, ευ-
ελπιστώντας πάντα στη αγαστή συνεργασία με τους 
συνδιοργανωτές, τους αυτοδιοίκητους και παραγωγι-
κούς φορείς της Πιερίας.
Το ευχάριστο είναι ότι μέχρι το τέλος της άνοιξης 

ολοκληρώνονται οι παρεμβάσεις στο αρχαίο θέατρο 
Δίου και τους λοιπούς χώρους εξυπηρέτησης των επι-

σκεπτών. Εύχομαι να έχουμε μια ακόμα πετυχημένη 
πολιτιστική χρονιά.»
Τον οικονομικό απολογισμό παρουσίασε ο συνεργά-

της-λογιστής Αθανάσιος Τσίρκος.
Από μέρους των συνδιοργανωτών απηύθυναν χαιρε-

τισμό η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου 
και οι Αντιδήμαρχοι Κατερίνης Ελίνα Διαμαντοπούλου, 
Δίου-Ολύμπου Αθανάσιος Καλαϊτζής και Πύδνας Κο-
λινδρού Μαρία Ναβροζίδου.
Η γενική συνέλευση ολοκληρώθηκε με σειρά ερω-

τήσεων, την έγκριση εισδοχής των νέων τακτικών 
μελών του ΟΡ.ΦΕ.Ο. και την κοπή της πρωτοχρονιά-
τικης βασιλόπιτας, με τυχερό της χρονιάς το μέλος 
του οργανισμού Δημήτριο Κωτίκα.
Στη φωτογραφική κάλυψη, καθώς στη διαμόρφωση 

και επεξεργασία των εικόνων, ο συνεργάτης του Φε-
στιβάλ Ολύμπου Δημήτρης Γατσιός-Πεσερίδης.

Η ετήσια γενική απολογιστική και προγραμματική συνέλευση 
του Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου

Με τον Δήμαρχο Κατερίνης Ιωάννη Ντούμο συ-
ναντήθηκε το Διοικητικό Συμβούλιο του Οργανισμού 
Φεστιβάλ Ολύμπου, παρουσία της Αντιδημάρχου Πολι-
τισμού/Τουρισμού Ελίνας Διαμαντοπούλου και του 
ειδικού συνεργάτη του Δημάρχου Χαράλαμπου Φω-
καΐδη.
Συγκεκριμένα, στη συνάντηση παρόντες ήταν ο Πρόε-

δρος του Δ.Σ. Οργανισμού Γρηγόρης Παπαχρήστος, 
ο Αντιπρόεδρος Οδυσσέας Μανωλόπουλος, ο Γ. 
Γραμματέας Γιώργος Σαμαλής, ο Ταμίας Πλάτων 
Τασχουνίδης, τα μέλη Ραφαήλ Μετενίδης, Λένα 
Γεωργούλη, Μελίνα Παπαδοπούλου, Περικλής 
Χατζηγιάννης.
Καλωσορίζοντας το Διοικητικό Συμβούλιο του ΟΡΦΕΟ, 

ο Δήμαρχος τόνισε την πρόθεσή του «[…] ο Δήμος 
Κατερίνης να συνεχίσει να στηρίζει τον κορυφαίο πο-
λιτιστικό θεσμό της Πιερίας, μέσα όμως στο πλαίσιο, 

το οποίο διαμορφώνει η δεινή κατάσταση, στην οποία 
έχουν περιέλθει τα οικονομικά του Δήμου.
Μία κατάσταση, που για το 2024 επιβάλλει σφιχτή 

οικονομική πολιτική και στον πολιτισμό. Με κάθε θεμιτό 
όμως μέσο και στο μέτρο του δυνατού θα είμαστε υπο-
στηρικτές του θεσμού».
Στη διάρκεια της συνάντησης, ο Δήμαρχος αναφέρθη-

κε στο νέο πολιτιστικό κέντρο, στην περιοχή του υπε-
ραστικού ΚΤΕΛ, το οποίο, όπως είπε όταν ολοκληρωθεί 
«θα αποτελέσει ένα στολίδι που θα έχει τη δυνατότητα 
να φιλοξενεί υψηλής ποιοτικής στάθμης και εμβέλειας 
εκδηλώσεις, γεγονός, που θα διευρύνει ενδεχομένως και 
τις δυνατότητες της συνεργασίας με το Φεστιβάλ».
Από την πλευρά του, ο Πρόεδρος του ΟΡ.ΦΕ.Ο. Γρη-

γόρης Παπαχρήστος ευχαρίστησε για την υποδοχή, 

ευχήθηκε καλή θητεία στον Δήμαρχο, αναφέρθηκε στην 
ταυτότητα του 53ου Φεστιβάλ Ολύμπου, στο οποίο 
όπως είπε (πιθανότατα) τιμώμενη χώρα θα είναι η Σερ-
βία.
Παράλληλα, έκανε λόγο για τις δυνατότητες περαιτέρω 

ενδυνάμωσης της συνεργασίας και της λειτουργικής 
υποστήριξης του Φεστιβάλ, καθώς η πόλη της Κατερί-
νης συνιστά τη διοικητική έδρα του Οργανισμού Φεστι-
βάλ Ολύμπου.
Η Αντιδήμαρχος Ελίνα Διαμαντοπούλου επισήμανε χα-

ρακτηριστικά: «[…] Η συνεργασία μας με το Φεστιβάλ 
Ολύμπου, που αποτελεί το σήμα κατατεθέν της πολι-
τιστικής ταυτότητας της Πιερίας, μπορεί μεταξύ άλλων 
– με αφορμή το γεγονός ότι η πιθανότατα η Σερβία θα 
είναι η τιμώμενη χώρα της φετινής διοργάνωσης – να 
αποτυπωθεί σε εκδηλώσεις π.χ. στο παραλιακό μέτωπο, 
όπου χιλιάδες είναι οι Σέρβοι επισκέπτες κάθε χρόνο».
Επιπλέον, όπως είπε: «μπορεί να συνδυαστεί ιδανικά 

και εν όψει των διαδικασιών αδελφοποίησης, που ανοί-
γει ο Δήμος Κατερίνης με την πόλη Κραγκούγεβατς».
Στον επίλογο της συνάντησης, ο Πρόεδρος του ΟΡ.

ΦΕ.Ο δώρισε στον Δήμαρχο Κατερίνης, ψηφιδωτό με το 
λογότυπο του θεσμού, δια χειρός του ψηφιδογράφου 
Θωμά Σαφέτη και ο Αντιπρόεδρος στην Αντιδήμαρχο 
Πολιτισμού/Τουρισμού την έκδοση – λεύκωμα της 
50χρονης διαδρομής του Φεστιβάλ.

Συνάντηση του Δημάρχου Κατερίνης Ι. Ντούμου 
με το Δ.Σ. του Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου

Συνδιοργανωτής στο 53ο Φεστιβάλ Ολύμπου θα εί-
ναι φέτος το Επιμελητήριο Πιερίας, επιβεβαιώνοντας 

για ακόμη μια χρονιά τη διαχρονική στήριξη του επι-
χειρηματικού κόσμου και της επιμελητηριακής κοινό-
τητας στο κορυφαίο πολιτιστικό γεγονός του Νομού.
Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Ηλίας Χατζηχριστο-

δούλου, στη συνάντηση που είχε με τον Πρόεδρο 
του Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου (ΟΡ.ΦΕ.Ο.) κ. 
Γρηγόρη Παπαχρήστου, το πρωί της Δευτέρας 19 
Φεβρουαρίου, στο γραφείο του, ενημερώθηκε για το 
πρόγραμμα και τις εκδηλώσεις του φετινού Φεστιβάλ 
Ολύμπου και στη συνέχεια συζήτησαν τους τρόπους 
και τις δυνατότητες υποστήριξής του από πλευράς 
Επιμελητηρίου.

Ο Πρόεδρος Ηλίας Χατζηχριστοδούλου διαβεβαίωσε 
τον Γρηγόρη Παπαχρήστο ότι το Επιμελητήριο θα εί-
ναι βασικός συνδιοργανωτής και θα παρέχει την ανα-
γκαία συνδρομή για την επιτυχή υλοποίηση του Φε-
στιβάλ, αναγνωρίζοντας το έργο της διοίκησής του.
Στην συνάντηση ήταν επίσης παρόντες από πλευ-

ράς Επιμελητηρίου, η Οικονομική Επόπτης κ. Χάιδω 
Παπαχατζή – Μακρίδη και από πλευράς ΟΡ.ΦΕ.Ο ο 
Αντιπρόεδρος κ. Μανωλόπουλος Οδυσσέας, ο Γενικός 
Γραμματέας κ. Σαμαλής Γιώργος, ο Ταμίας κ. Τασχου-
νίδης Πλάτων και τα Μέλη κ. Γεωργούλη Λένα, κ. Με-
τενίδης Ραφαήλ και κ. Χατζηγιάννης Περικλής.

ΤΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΠΙΕΡΙΑΣ ΣΥΝΔΙΟΡΓΑΝΩΤΗΣ ΤΟΥ 53ου ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΟΛΥΜΠΟΥ

Συνάντηση του Προέδρου του Επιμελητηρίου 
Ηλία Χατζηχριστοδούλου με τη διοίκηση του ΟΡ.ΦΕ.Ο.



ΤΡΙΤΗ 27 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση 13ΜΑΤΙΕΣ ΣΤΑ ΤΟΠΙΚΑ
Η συνεργασία του Πιερικού Οργανισμού Τουριστικής 

Ανάπτυξης και Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π.) με έναν από 
τους διεθνώς καταξιωμένους διαμορφωτές ξεναγήσε-
ων και διακινητές τουριστών σε όλο τον κόσμο, την 
Γερμανική εταιρεία ταξιδιωτικών πρακτόρων Alltours, 
μόνο τυχαία δεν μπορεί να είναι.
Αποτελεί το επιστέγασμα της δυναμικής που παρου-

σιάζει τελευταία ο Οργανισμός, με την πολυμορφία 
των πολλαπλών επιλογών του τόσο με την ανέλιξη 
όλων των παραδοσιακών και σύγχρονων μορφών 
τουρισμού που αναδεικνύει στην Πιερία και ευρύτερα, 

όσο και με την εξωστρέφεια με την οποία διέπεται.
Πρόσφατα ο Π.Ο.Τ.Α.Π. και o γνωστός στο διεθνές 

περιβάλλον tour operator Alltours, προχώρησαν σε 
συνεργασία έτσι ώστε η Πιερία να αποτελεί μέρος του 
πακέτου τουριστικού προορισμού επισκεπτών από τις 
σημαντικότερες αγορές του παγκόσμιου ορίζοντα.
Ο κατά κόρον οδικός τουρισμός ο οποίος κυριαρχεί 

στην Πιερία, πλέον με τη συνεργασία με την Alltours, 
θα δώσει την ευκαιρία στον Νομό μας να υποδεχθεί 
και να αξιοποιήσει και μερίδα επισκεπτών που διακι-
νούνται επιλέγοντας το Αεροδρόμιο «Μακεδονία».
Τα οφέλη για την Πιερία ασφαλώς πάρα πολλά. Δι-

ανοίγονται οι ορίζοντες καθότι θα την γνωρίσουν πε-
λάτες σε σημαντικό αριθμό χωρών μέσω του δικτύου 
προβολής του Γερμανικού Tour Operator. Επίσης με 
δεδομένη τη δυναμική της Alltours θα είναι πιο απο-
τελεσματική και χωρίς δεύτερη σκέψη, η προτίμηση 
του Νομού μας ως προορισμός των τουριστών.

Η Πιερία ως προτίμηση, όχι μόνο κατά τη θερινή πε-
ρίοδο με το λεγόμενο παραθεριστικό τουρισμό, αλλά 
ευρύτερα και γενικότερα με όλες τις προτάσεις των 
περιηγητικών προϊόντων που υλοποιεί, με έμφαση 
στον συνεδριακό και αστικό τουρισμό που τελευταία 
παρουσιάζει ιδιαίτερο ενδιαφέρον.
«Γνωρίζουμε πολύ καλά ότι τα τουριστικά γραφεία 

αποτελούν σημαντική παράμετρο στο κομμάτι της 
τουριστικής βιομηχανίας. Είναι ο συνδετικός κρίκος 
μεταξύ τουριστών και τουριστικών επιχειρήσεων. Εί-
ναι κατανοητό το πόσο σημαντική είναι η σύμπλευση 
μας με το κορυφαίο Γερμανικό ταξιδιωτικό οργανι-
σμό, καθώς και τα πολλαπλά οφέλη για την Πιερία, 
τόσο σε προβολή διεθνώς, όσο και σε υψηλή επι-
σκεψιμότητα» επισημαίνει ιδιαίτερα ικανοποιημένη η 
Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου.
Ο Πρόεδρος του Π.Ο.Τ.Α.Π. Γιώργος Καραλής αφού 

εξέφρασε την ευαρέσκειά του για το διεθνές άνοιγμα 
του Οργανισμού που προΐσταται, τονίζει: «Η Πιερία, 
ένας παραδοσιακά οδικός τουριστικός προορισμός, 
κυρίως από Βαλκάνια και Ανατολική Ευρώπη, με τη 
συνεργασία αυτή χαράζει νέα πορεία, αξιοποιώντας 
το Αεροδρόμιο “Μακεδονία” για την προσέλκυση και 
εδραίωση μεγάλων αγορών της Κεντρικής Ευρώπης».

Η παραγωγική συνεργασία του Π.Ο.Τ.Α.Π. με τον παγκόσμιας 
εμβέλειας Tour Operator Alltours

Στην προσπάθεια στο να αξιοποιήσει όλες τις μορ-
φές τουρισμού, να τις προωθήσει και να τις αναδείξει 
προς οικονομικό και αναπτυξιακό όφελος των επι-
χειρήσεων της Πιερίας αλλά και εν γένει της τοπικής 
αγοράς, ο Πιερικός Οργανισμός Τουριστικής Ανά-
πτυξης και Προβολής (ΠΟΤΑΠ), συνεργάζεται πλέον 
με τον κορυφαίο οργανισμό με διεθνή απήχηση, το 
γραφείο Προσέλκυσης Συνεδρίων και Επισκεπτών 
Thessaloniki Convention Bureau (TCB).
Ο συγκεκριμένος πιστοποιημένος οργανισμός μέσω 

συνεργατικών διαδικασιών αναλαμβάνει την προώ-
θηση των δυνατοτήτων της Πιερίας στις εγχώριες και 
διεθνείς αγορές καθώς και στους αντίστοιχους φορείς, 
ώστε η Πιερία να αποτελεί προορισμό για συνέδρια 
και εταιρικές συναντήσεις, με παράλληλη διάσταση 
και του επονομαζόμενου αστικού τουρισμού ο οποίος 
συνάδει με την στροφή από τα γενικότερα αξιοθέατα, 
στη γνωριμία των επισκεπτών με τη λειτουργική κα-
θημερινότητα των πόλεων.
Νοηματικά ο συνεδριακός και αστικός τουρισμός 

έχουν ως πεδίο δράσης τις οργανωμένες συναντήσεις 
ατόμων με κοινά ενδιαφέροντα και επαγγελματικές 
ιδιότητες.

Επίσης έχουν απώτερο σκοπό την επιστημονική ενη-
μέρωση και την ανταλλαγή απόψεων, αλλά και την 
πληροφόρηση των τουριστών περί της ταυτότητας 
του αστικού ιστού των πόλεων, με αναφορά τις γει-
τονιές, την κινητικότητα, τις βιωματικές περιηγήσεις 
και τις υπηρεσίες εδεσμάτων.
Ο συνεδριακός τουρισμός ακολουθεί την ήδη ανά-

δειξη όλων των λοιπών εναλλακτικών μορφών τουρι-
σμού που υλοποιεί μέσω πρωτοβουλιών ο ΠΟΤΑΠ.
«Αναδεικνύουμε μέσω του ΠΟΤΑΠ τον συνεδριακό 

και αστικό τουρισμό πλέον με την συνεργασία μας με 
το γραφείο διεθνούς εμβέλειας συνεδρίων και επισκε-
πτών Θεσσαλονίκης.
Είναι μια επιλογή η οποία θα αναδείξει και αυτές 

τις μορφές τουρισμού και θα συμβάλλει αναμφίβολα 
στην γενικότερη ανάπτυξη της Πιερίας.
Στοχεύουμε στην προσέλκυση μεγάλου αριθμού 

επισκεπτών, διευρύνοντας παράλληλα την τουριστική 
περίοδο σε δωδεκάμηνη βάση αλλά και προβάλλο-
ντας τα πολυποίκιλα μοναδικής αξίας συγκριτικά μας 
στοιχεία» τονίζει η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία 
Μαυρίδου.
Ο Πρόεδρος του Πιερικού Οργανισμού Τουριστικής 

Ανάπτυξης και Προβο-
λής Γιώργος Καραλής 
επισημαίνει: «Ο συ-
νεδριακός και αστικός 
τουρισμός τον οποίο 
πλέον αναδεικνύουμε 
με τη συνεργασία και 
κοινή δράση με διακε-
κριμένο του είδους ορ-
γανισμό, αποτελούν τη 
συνιστώσα επαγγελμα-
τικού, εκθεσιακού και 
τουρισμού αναψυχής.
Ο συνεδριακός του-

ρισμός αφορά επισκέ-
πτες υψηλού επιπέδου, 
συμβάλλει σε υψηλό-
τερα οικονομικά οφέλη 
και ενισχύει τον πα-
ραδοσιακό τουρισμό, 
αλλά και αποτελούν 
τον καλύτερο πρεσβευτή της Πιερίας στην Ελλάδα και 
το εξωτερικό. Συνεχίζουμε δυναμικά».

ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ ΤΟ THESSALONIKI CONVENTION BUREAU (TCB)

Ο ΠΟΤΑΠ προωθεί τον συνεδριακό και αστικό τουρισμό 

Η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας ολοκλήρωσε τις τεχνι-
κές παρεμβάσεις για την αποκατάσταση των πρανών και 
της διάβασης Ξηρολακίου στο πλαίσιο του έργου «Επεί-
γουσες εργασίες για αποκατάσταση πρανών και διάβασης 
Ξηρολακίου επί της δευτερεύουσας επαρχιακής οδού 
Δ6», το οποίο χρηματοδοτήθηκε από το Πρόγραμμα Δη-
μοσίων Επενδύσεων (ΠΔΕ) στη ΣΑΕΠ 808 του έργου με 
κωδικό 2018ΕΠ80800002.
Οι εναπομείνασες εργασίες, οι οποίες αφορούσαν στην 

ολοκλήρωση επιχωμάτων, τη διαμόρφωση κοίτης και τη 
διαμόρφωση της εισόδου του μικρού όμορου ρέματος 
ολοκληρώθηκαν.
Η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας θεωρεί ύψιστη προτε-

ραιότητα την αποκατάσταση των βλαβών που έχουν ση-
μειωθεί στην περιοχή εξαιτίας των έντονων καιρικών φαι-
νομένων, ενώ το εν λόγω έργο αναμένεται να συμβάλει 
στην αδιαπραγμάτευτη ασφάλεια των πολιτών, αλλά και 
την καλύτερη δυνατή προστασία της ευρύτερης περιοχής 
από φυσικές καταστροφές που ενδέχεται να προκληθούν 
στο μέλλον εξαιτίας της κλιματικής αλλαγής.

Η Π.Ε. Πιερίας ολοκλήρωσε τις τεχνικές παρεμβάσεις 
για την αποκατάσταση βλαβών στο ρέμα Ξηρολάκι
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Συνάντηση εργασίας πραγματοποίησε ο Βουλευτής 
Πιερίας κ. Φώντας Μπαραλιάκος και το Διοικητικό 
Συμβούλιο του Λιμενικού Ταμείου με τον Υφυπουργό 
Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής κ. Ιωάννη Παππά.
Σε προτεραιότητα τέθηκε η ίδρυση αυτόνομης Λιμε-

νικής Αρχής με την αναβάθμιση του Υπολιμεναρχείου 
Σκάλας Κατερίνης σε Λιμεναρχείο Πιερίας με έδρα την 
Παραλία Κατερίνης.
Η ίδρυση Κεντρικού Λιμεναρχείου στον Νομό, στο 

οποίο θα υπάγονται τα Λιμενικά Τμήματα Παραλίας 
και Πλαταμώνα, είναι μια πρόταση του κ. Μπαραλιά-
κου που την έχει θέσει στην ηγεσία του Υπουργείου 
Ναυτιλίας από την αρχή της Κοινοβουλευτικής του 
θητείας.
Μάλιστα το αίτημα αυτό τυγχάνει σύσσωμης απο-

δοχής και στήριξης από όλους τους αρμόδιους θε-
σμικούς εμπλεκόμενους φορείς, αλλά και από τους 
συναφείς επαγγελματικούς κλάδους.
Η θετική του εξέλιξη, εξάλλου, θα ευνοήσει την 

καλύτερη εποπτεία και διαχείριση των λιμένων και τη 
βέλτιστη παροχή υπηρεσιών σε αλιείς, επισκέπτες και 
τουρίστες.
Παράλληλα, μείζον αίτημα της συνάντησης αποτέλε-

σε όπως επεσήμανε ο Πρόεδρος του Λιμενικού Ταμεί-
ου Πιερίας Αστέριος Μπουσνάκης και η χρηματοδότη-
ση για την έκδοση οικοδομικής άδειας και τη σύνταξη 
των τευχών δημοπράτησης για την κατασκευή του 
κτιρίου που θα στεγάσει τη Διοίκηση του Λιμεναρχεί-
ου και το Λιμενικό Ταμείο Πιερίας.
Η αρχιτεκτονική μελέτη του ΛΤΠ έχει εγκριθεί από 

το Υπουργείο Ναυτιλίας, οπότε είναι σημαντικό να 
επισπευσθεί το επόμενο βήμα για να καλυφθούν ση-

μαντικές λειτουργικές ανάγκες.
Ο Βουλευτής Πιερίας ζήτησε από 

τον Υφυπουργό την ένταξη του λι-
μανιού της Παραλίας Κατερίνης σε 
μελετητικό πρόγραμμα, προκειμένου 
να διερευνηθούν τα αίτια των συχνών 
φαινομένων της προσάμμωσης της 
μπούκας του λιμανιού λόγω των υπό-
γειων υποθαλάσσιων ρευμάτων του 
Θερμαϊκού που δημιουργούν μεγάλο 
πρόβλημα στην είσοδο και έξοδο των 
σκαφών που ελλιμενίζονται στο λιμάνι 
της Παραλίας.
Συζητήθηκε επίσης η βέλτιστη αξιο-

ποίηση του λιμανιού του Πλαταμώνα 
για τη φιλοξενία σκαφών αναψυχής 
αλλά και τουριστικών όπως επίσης 
και οι απαραίτητες παρεμβάσεις που πρέπει να γίνουν 
στο λιμάνι των Αλυκών όπου δραστηριοποιούνται οι 
μυδοκαλλιεργητές.
Μετά το πέρας της συνάντησης ο κ. Μπαραλιάκος 

τόνισε: «Θέλω να ευχαριστήσω τον Υφυπουργό Ναυ-
τιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής κ Ιωάννη Παππά για 
την άμεση ανταπόκριση και το ιδιαίτερο ενδιαφέρον 
του ώστε να βρεθούν λύσεις για τα αναπτυξιακά θέ-
ματα που του θέσαμε τόσο για την αναβάθμιση της 
λιμενικής μας αρχής όσο και για την ανάδειξη και την 
σωστότερη αξιοποίηση των λιμανιών μας.
Από την πρώτη στιγμή της κοινοβουλευτικής μου 

θητείας έθεσα ως προτεραιότητα την βελτίωση των 
υποδομών και την περεταίρω αξιοποίηση των λιμένων 
της Πιερίας.

Με τις πρωτοβουλίες που έχουμε αναλάβει από 
κοινού με το Λιμενικό Ταμείο Πιερίας που εργάζεται 
συστηματικά, εντατικά και με πρόγραμμα, σημαντικά 
έργα έχουν αρχίσει να εισέρχονται στην φάση υλο-
ποίησής τους.
Τα 5 λιμάνια της Πιερίας μας αποτελούν ένα δυνα-

μικό τμήμα της αναπτυξιακής προοπτικής του τόπου 
μας. Παρά τις αντιξοότητες, με μεθοδικότητα προ-
χωράμε στη διεκδίκηση έργων που θα αλλάξουν την 
εικόνα του Νομού μας».
Στη συνάντηση παρέστησαν εκτός του Προέδρου 

του Λιμενικού Ταμείου Πιερίας Αστέριου Μπουσνάκη, 
ο διοικητής του Γ’ Λιμενικού Τμήματος Κατερίνης 
Θεμιστοκλής Αδαμίδης και τα μέλη του ΛΤΠ Γιάννης 
Παπαδόπουλος, Τζένη Κεχαγιοπούλου και Δημήτρης 
Αλμαλιώτης.

Ο Φ. Μπαραλιάκος και η Διοίκηση του Λιμενικού Ταμείου 
στον Υφυπουργό Ναυτιλίας Ι. Παππά

Οργή και αγανάκτηση για την κυβέρνη-
ση της ΝΔ και του Κ. Μητσοτάκη προκα-
λεί η συνεχής και αγωνιώδης προσπάθεια 
συγκάλυψης του εγκλήματος των Τε-
μπών.
Το βιαστικό κλείσιμο της Εξεταστικής 

Επιτροπής χωρίς να εξεταστούν βασικοί 
μάρτυρες που μπορούν να ρίξουν φως 
στην τραγωδία, ουσιαστικά υποδηλώνει 
την ενοχή της κυβέρνησης.
Το ΠΑΣΟΚ, που εξαρχής είχε ζητήσει 

τη σύσταση προανακριτικής Επιτροπής, 
για την αποφυγή διάχυσης των ευθυνών, 
αποχώρησε από την Εξεταστική Επιτρο-
πή, για να μη νομιμοποιήσει το «σικέ» 

πόρισμα που ετοιμάζουν για τη συγκάλυ-
ψη…!
Και για να μην ξεχνιόμαστε… τα μέλη της 

Εξεταστικής Επιτροπής της Ν.Δ. που συμ-
μετείχαν στη συγκάλυψη του εγκλήματος 
είναι:
1.Ανδριανός Ιωάννης
2.Γκιουλέκας Κωνσταντίνος
3.Καραγκούνης Κώστας
4.Κέλλας Χρήστος
5.Μαρκόπουλος Δημήτριος
6.Μπαραλιάκος Φώντας
7.Μπαρτζώκας Αναστάσιος
8.Νικολακόπουλος Ανδρέας
9.Παπακώστα – Παλιούρα Κατερίνα

10.Παπάς Φάνης
11.Πλεύρης Θάνος
12.Ράπτη Ζωή
13.Στυλιανίδης Ευριπίδης
14.Τσαβδαρίδης Λάζαρος
15.Υψηλάντης Βασίλειος – Νικόλαος
16.Φωτήλας Ιάσων
Δεν είναι λαϊκισμός αλλά προφανώς δεν 

θα είχατε την ίδια στάση αν επιβάτες ή και 
θύματα της μοιραίας αμαξοστοιχίας, ήταν 
συγγενείς ή φίλοι σας…!
Υ.Γ. Θέση για τα ομόφυλα ζευγάρια πή-

ρατε, θέση για το έγκλημα των Τεμπών…;
Κωνσταντίνος Κουτρούπας, Πολιτευ-

τής ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝ.ΑΛ. Πιερίας 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΠΑΣ

«Θέση για τα ομόφυλα ζευγάρια πήρατε, 
θέση για το έγκλημα των Τεμπών…;»

Όπως είναι γνωστό, με κοινοβουλευτική του πα-
ρέμβαση και πρωτοβουλία, ο Βουλευτής Πιερίας κ. 
Σπύρος Κουλκουδίνας είχε ζητήσει την ενεργοποίηση 
μέτρων για τη μείωση του ενεργειακού κόστους για 
τις τρίτεκνες και πολύτεκνες οικογένειες.
Σε έγγραφη απάντηση του Υπουργείου Περιβάλλο-

ντος και Ενέργειας και της αρμόδιας Υφυπουργού κ. 
Σδούκου, γίνεται γνωστό ότι:
1ον) Παρέχεται επιδότηση έως και 16.000 € αυξη-

μένη κατά 10% για τρίτεκνες και πολύτεκνες οικογέ-
νειες για την εγκατάσταση φωτοβολταϊκών που θα 
καλύπτουν τις ενεργειακές τους ανάγκες.
2ον) Στον νέο κύκλο του «Εξοικονομώ» προτεραι-

ότητα έχουν ευάλωτα νοικοκυριά και τρίτεκνες και 
πολύτεκνες οικογένειες.
Στο πλαίσιο του συγκεκριμένου προγράμματος προ-

βλέπονται αυξημένα ποσοστά ενίσχυσης, με σκοπό 
την υλοποίηση παρεμβάσεων, οι οποίες θα αναβαθ-
μίσουν ενεργειακά τις κατοικίες τους, βελτιώνοντας 
παράλληλα την καθημερινότητά τους.
Παράλληλα, από τις αρχές του χρόνου για τις πολύ-

τεκνες οικογένειες, εφόσον πληρούν τα εισοδηματικά 
κριτήρια, προβλέπεται μείωση 10 λεπτών ανά κιλοβα-
τώρα (που μπορεί να αυξηθεί) για την κατανάλωση 
ηλεκτρικού ρεύματος.

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Μέτρα στήριξης για να μειωθεί το ενεργειακό κόστος 
για τις τρίτεκνες και πολύτεκνες οικογένειες»
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Στη συνάντηση της Υφυπουργού Ανά-
πτυξης Άννας Μάνη – Παπαδημητρίου με 
τον Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 
Δημήτρη Καιρίδη συζητήθηκαν οι ελλείψεις 
σε εργατικό δυναμικό.
Η συζήτηση επικεντρώθηκε ιδιαίτερα 

στην ανάγκη για εργάτες γης στις αγρο-
τικές περιοχές, όπως η Πιερία, καθώς και 
στην αναζήτηση ειδικευμένου προσωπικού 
για τον μεταποιητικό και βιομηχανικό το-
μέα.
Ο κ. Καιρίδης ενημέρωσε την Υφυπουργό 

Ανάπτυξης για τις προσπάθειες και τα βή-

ματα που έχουν ήδη γίνει, για να αντιμε-
τωπιστούν αυτές οι αυξημένες ανάγκες, 
στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων του.
Η κ. Μάνη δήλωσε μετά τη συνάντηση: 

«Η συνεργασία μας θεωρείται απαραίτη-
τη για να ανταποκριθούμε αποτελεσματι-
κά σε αυτή την πρόκληση. Συμφωνήσαμε 
να διατηρήσουμε ανοιχτούς διαύλους 
επικοινωνίας και να συνεργαζόμαστε στε-
νά σε αυτό το κρίσιμο ζήτημα, ώστε να 
βρούμε βιώσιμες λύσεις που θα ενισχύ-
σουν τον αγροτικό και βιομηχανικό τομέα 
της χώρας μας».

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

Οι ελλείψεις σε εργατικό δυναμικό στο επίκεντρο 
της συνάντησης με τον Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

Δημήτρη Καιρίδη

Γράφει η Μαρία Μίχου 
Οικονομολόγος – Φοροτεχνικός, πρώην Βου-

λευτής ΠΑΣΟΚ στην Πιερία
Άμεση προτεραιότητα τα μέτρα προστασίας του 

αγροτικού εισοδήματος & η βιωσιμότητα των αγροτι-
κών εκμεταλλεύσεων.
Η απόγνωση διαδέχτηκε την απογοήτευση σε ό,τι 

αφορά την επίλυση από την κυβέρνηση των προβλη-
μάτων αγροτών και κτηνοτρόφων.
Η δυσμενής κατάσταση, που τα τελευταία χρόνια 

βιώνουν οι αγρότες και οι κτηνοτρόφοι μας, επιδεινώ-
θηκε το 2023. Την περίοδο αυτή, η προστασία από 
τις ανεπανόρθωτες ζημιές και επιπτώσεις της κλιματι-
κής κρίσης, καθώς και από την εκτίναξη του κόστους 
παραγωγής, συνέπεσαν με τα προβλήματα και την 
ταυτόχρονη αδυναμία εφαρμογής των αποφάσεων 
της Νέας ΚΑΠ.
Οι κινητοποιήσεις
Στην Ελλάδα, οι αγρότες κινητοποιούνται για την 

άμεση καταβολή αποζημιώσεων από τις ζημιές στη 
Θεσσαλία και για τη λήψη μέτρων μείωσης του κό-
στους ρεύματος και πετρελαίου. Επίσης, για την επι-
βολή εντατικών ελέγχων στην αγορά και την καταπο-
λέμηση της αισχροκέρδειας, με τελικό στόχο τη μείω-
ση της ψαλίδας μεταξύ παραγωγών – καταναλωτών.
Είναι σαφές, ότι, το αγροτικό ζήτημα και οι κινητο-

ποιήσεις οφείλονται σε ένα σύνθετο και προβλημα-
τικό συνδυασμό ευρωπαϊκών πολιτικών και εθνικών 

μέτρων.
Θεωρώ ότι άμεσα και με συντεταγμένο τρόπο σε 

εθνικό επίπεδο, οι αγρότες – σε αυτή την ιδιαίτερα 
δύσκολη περίοδο – πρέπει να στηριχθούν, προκειμέ-
νου να συνεχίσουν να παράγουν. Για το λόγο αυτό 
στο ΠΑΣΟΚ έχουμε διατυπώσει ως πρώτες προτεραιό-
τητες συγκεκριμένες προτάσεις – εδώ και δύο σχεδόν 
χρόνια – για το ρεύμα, το πετρέλαιο, το ΦΠΑ των 
εφοδίων, τις επιδοτήσεις.
Η νέα ΚΑΠ
Επιπλέον, η νέα ΚΑΠ και η εφαρμογή της, είναι το 

επόμενο ζητούμενο. Μας αφορά όλους καθώς, όπως 
τονίζουν οι ειδικοί: «εάν δεν αντιμετωπιστούν άμεσα 
τα ζητήματα των αγροτών, τον προσεχή Οκτώβριο, 
θα κλείσουν οι δρόμοι από τους καταναλωτές γιατί 
δεν θα βρίσκουμε τρόφιμα». Εν ολίγοις, θα δημιουρ-
γηθεί πρόβλημα επισιτιστικής ασφάλειας.
Μέτρα που οφείλει να λάβει η κυβέρνηση
Η κυβέρνηση οφείλει να προχωρήσει εδώ και τώρα 

σε μέτρα στήριξης των αγροτών για τη μείωση του 
κόστους παραγωγής. Μέτρα με ορίζοντα τουλάχιστον 
2ετίας ή έως τη λήξη της ενεργειακής κρίσης.
Ειδικότερα:
– Μείωση της τιμής ρεύματος (πέρα της προτεινόμε-

νης του 10%), στην κτηνοτροφία, καθώς και για όλες 
τις καλλιέργειες (αροτραίες και δενδρώδεις). Στόχος 
η δημιουργία ενεργειακών κοινοτήτων σε αγροτικές 
περιοχές.

– Άμεση έναρξη 
ανακατασκευής 
όλων των εγ-
γειοβελτιωτικών 
έργων και των 
ΤΟΕΒ, ώστε η κα-
τανάλωση του αρ-
δευτικού νερού να 
γίνεται με σωστή 
διαχείριση.
– Φθηνό αγροτι-

κό πετρέλαιο (μηδενισμός του ΕΦΚ στο αγροτικό πε-
τρέλαιο), όταν πλέον αυτό μπορεί να ελεγχθεί βάσει 
των στοιχείων που διαθέτουν ο ΟΠΕΚΕΠΕ, ο ΕΛΓΑ και 
η ΑΑΔΕ.
– Περαιτέρω μείωση του ΦΠΑ σε εφόδια, με δια-

σταύρωση στοιχείων και παραμέτρων των κανόνων 
«πρασινίσματος» όταν εφαρμοστούν.
– Ο ΕΛΓΑ ως εγγυητής της κάλυψης του παραγω-

γικού κόστους για την συνέχιση της παραγωγικής 
δραστηριότητας (ως φορέας των αγροτών με κρατική 
στήριξη), απαιτείται να αυξήσει τους πόρους του με 
εθνικούς πόρους. Επίσης, άμεση επικαιροποίησης του 
Κανονισμού του ΕΛΓΑ.
Όπως αποδεικνύεται στην πράξη, οι αγρότες όταν 

λειτουργούν ενωτικά – συλλογικά, μπορούν να ανα-
δείξουν τα κρίσιμα προβλήματα του κλάδου, με επίκε-
ντρο τη διασφάλιση ενός βιώσιμου εισοδήματος.

ΚΑΜΙΑ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΗ ΛΥΣΗ ΣΤΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΤΟΥΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ

Αγρότες και κτηνοτρόφοι σε απόγνωση 

Το 1ο ΓΕΛ Κατερίνης πραγματοποίησε επιτυχώς 
εκπαιδευτική τετραήμερη επίσκεψη στις Βρυξέλ-
λες, στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο από 13/02/24 έως 
16/02/2024 στο πλαίσιο του Προγράμματος «Σχολεία 
Πρέσβεις του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου».
Σε σχετική ανακοίνωση του Λυκείου αναφέρονται τα 

εξής:

Στην επίσκεψη συμμετείχαν 14 μαθητές/τριες και οι 
δύο Υποδιευθύντριες του Λυκείου μας, η κ. Ειρήνη 
Παπά και η κ. Παναγιώτα Θεοδωροπούλου.
Το πρόγραμμα περιελάμβανε επίσκεψη στο Ευρωπα-

ϊκό Κοινοβούλιο μετά από πρόσκληση της Ευρωβου-
λευτού κ. Άννας-Μισέλ Ασημακοπούλου. Οι μαθητές/
τριες είχαν την ευκαιρία να συναντήσουν την Ευρω-
βουλευτή από κοντά, να συνομιλήσουν μαζί της, να 
επισκεφτούν το Διαδραστικό Κέντρο Επισκεπτών του 
Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου, το Parlamentarium, όπου 
γνώρισαν με βιωματικό και διαδραστικό τρόπο την 
ιστορία και τα σημαντικότερα γεγονότα που συνέβη-
σαν στην Ευρώπη από την ίδρυσή της μέχρι σήμερα.
Στη συνέχεια, επισκέφτηκαν το Σπίτι της Ευρωπαϊ-

κής Ιστορίας όπου παρακολούθησαν τα επιτεύγματα, 
στο πενταώροφο Μουσείο, της Ευρώπης ανά δεκαε-
τία.
Ακόμη, το πρόγραμμα περιελάμβανε επίσκεψη στο 

Atomium, το σύμβολο των Βρυξελλών, στο Μου-
σείο Rene Magritte, περιήγηση στην πλατεία «Γκραν 
Πλας» με τα εντυπωσιακά κτίρια, όπως το Δημαρχείο 

και το La Maison du Roi. Επίσης, επισκέφθηκαν τη 
μεσαιωνική πόλη Μπρυζ και τη Γάνδη.
Τέλος, επισκέφθηκαν το Royal Belgian Institute of 

Natural Sciences, που περιέχει εκθέματα από σκελε-
τούς δεινοσαύρων καθώς και το Πάρκο της Πεντηκο-
νταετίας με την Αψίδα του Θριάμβου.
Πιστεύουμε ότι η εκπαιδευτική αυτή επίσκεψη προ-

σέφερε μοναδικές στιγμές και εμπειρίες από την ιστο-
ρία και τους θεσμούς της Ευρώπης και συνέβαλε στην 
ενίσχυση της ενεργού πολιτειότητας των μαθητών/
τριών μας.
Οι υπεύθυνες καθηγήτριες του Προγράμματος «Σχο-

λεία Πρέσβεις του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου», Διευ-
θύντρια Δρ. Ξανθίππη Καραβίδα, κ. Ειρήνη Παπά και 
κ. Παναγιώτα Θεοδωροπούλου ευχαριστούμε θερμά 
την κ. Άννα Μισέλ Ασημακοπούλου για την ευγενική 
πρόσκληση που μας απηύθυνε δίνοντας την ευκαιρία 
στους μαθητές/τριές μας να επισκεφθούν τα Γραφεία 
του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου στις Βρυξέλλες και να 
γνωρίσουν βιωματικά τη δομή και τη λειτουργία των 
Ευρωπαϊκών Θεσμών.

Η Ευρωβουλευτής Άννα Μισέλ Ασημακοπούλου υποδέχτηκε 
τους μαθητές/τριες του 1ου ΓΕΛ Κατερίνης 

στο Ευρωκοινοβούλιο στις Βρυξέλλες



ΤΡΙΤΗ 27 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση16 Τοπικά

Μια ουσιαστική συνάντηση εργασίας στο Υπουργείο 
Ναυτιλίας, για ζητήματα που απασχολούν την Πιερία, 
πραγματοποιήθηκε με πρωτοβουλία του Βουλευτή 
Σπύρου Κουλκουδίνα.
Ο Πρόεδρος του Λιμενικού Ταμείου Πιερίας Αστέρι-

ος Μπουσνάκης και τα μέλη του Δ.Σ. μαζί με τον κ. 
Κουλκουδίνα συναντήθηκαν με τον Υπουργό Ναυτιλί-
ας κ. Στυλιανίδη.
Στην ατζέντα της συζήτησης, τέθηκαν σημαντικά 

ζητήματα, όπως:
1ον Η κατασκευή κτιρίου που θα στεγάσει το Λιμενι-

κό Ταμείο και το Λιμενικό Τμήμα Παραλίας.
Το Λιμενικό Ταμείο έχει ολοκληρώσει την αρχιτεκτο-

νική μελέτη, εκκρεμεί η υποβολή αιτήματος έκδοσης 
οικοδομικής αδείας. Συζητήθηκε η φόρμουλα χρημα-
τοδότησης του έργου σε συνεργασία με την Πιερική 
Αναπτυξιακή αλλά και με ίδια κεφάλαια του Λιμενικού 
Ταμείου.
2ον Η ενίσχυση του Λιμενικού Ταμείου με προσωπι-

κό.
3ον Η σύσταση Λιμεναρχείου Πιερίας με έδρα την 

Παραλία Δήμου Κατερίνης που αποτελεί όχι μόνο δια-

χρονικό αίτημα αλλά και επιβεβλημένη ανάγκη.
Ο Σπύρος Κουλκουδίνας έθεσε ζήτημα ενίσχυσης 

των υπηρεσιών του Λιμενικού Σώματος στην Πιερία 
με εξοπλισμό, ζητώντας:
-Τη διάθεση δύο πλωτών φουσκωτών για τη Λιμενι-

κή Αρχή Κατερίνης και άλλων δύο για τον Πλαταμώ-
να, όπως και οχημάτων για τις δύο λιμενικές υπηρε-
σίες.
-Την ενίσχυση των υπηρεσιών του Λιμενικού Σώ-

ματος με drones για την καλύτερη εποπτεία και τον 
έλεγχο των περιοχών ευθύνης τους.

Πρωτοβουλία του Σπύρου Κουλκουδίνα για την ενίσχυση 
του Λιμενικού Ταμείου Πιερίας και των υπηρεσιών 

του Λιμενικού Σώματος στον Νομό

«Τα ναυταθλητικά σωματεία δεν πρέπει να αντιμε-
τωπίζονται ως ιδιωτικές επιχειρήσεις εκμετάλλευσης 
του αιγιαλού και της παραλίας, από τη στιγμή που 
δραστηριότητά τους στον αιγιαλό ή στην παραλία 
δεν εμποδίζει σε καμία περίπτωση την ελεύθερη πρό-
σβαση των πολιτών» τόνισε ο Βουλευτής Πιερίας κ. 
Σπύρος Κουλκουδίνας μιλώντας στη Διαρκή Επιτροπή 
Οικονομικών της Βουλής κατά τη συζήτηση του νο-
μοσχεδίου για τον αιγιαλό και την παραλία.
Ο κ. Σπύρος Κουλκουδίνας ζήτησε να υπάρξουν νο-

μοτεχνικές βελτιώσεις, προκειμένου να μην αντιμετω-
πίζονται τα ναυταθλητικά σωματεία ως ιδιωτικές επι-
χειρήσεις στο ζήτημα της διαδικασίας παραχώρησης 
απλής χρήσης τμήματος αιγιαλού και παραλίας, όπως 
προσδιορίζεται από το άρθρο 11.
Τόνισε ότι στις κατ’ εξαίρεση παραχωρήσεις μεγα-

λύτερης επιφάνειας αιγιαλού και παραλίας, χωρίς να 
εμποδίζεται η ελεύθερη πρόσβαση των πολιτών, θα 
πρέπει να συμπεριληφθούν και τα ναυταθλητικά σω-
ματεία που έχουν αναγνώριση και είναι εγγεγραμμένα 
στο ηλεκτρονικό μητρώο.

Ζήτησε επίσης να υπάρξει νομοτεχνική βελτίωση 
στην παράγραφο 8 του σχετικού άρθρου 11.
Σύμφωνα με αυτήν ένα κύριο ξενοδοχειακό κα-

τάλυμα ή οργανωμένη τουριστική κατασκήνωση 
(camping), δηλαδή μια ιδιωτική επιχείρηση στην 
οποία έχει παραχωρηθεί η απλή χρήση όμορου τμή-
ματος αιγιαλού και παραλίας, έχει τη δυνατότητα να 
παραχωρήσει τμήμα του παραχωρηθέντος τμήματος 
αιγιαλού ή παραλίας σε τρίτο φυσικό ή νομικό πρό-
σωπο για την άσκηση δραστηριοτήτων θαλάσσιων 
μέσων αναψυχής ή άλλης συναφούς επιχείρησης.
Όπως είπε ο κ. Κουλκουδίνας «εφόσον παρέχεται 

αυτή η δυνατότητα γιατί να μην δίνεται και η αντί-
στοιχη δυνατότητα στα ναυταθλητικά σωματεία»;
Ο Βουλευτής Πιερίας έθεσε για μία ακόμα φορά το 

ζήτημα της αναζήτησης μιας μόνιμης, ρεαλιστικής 
και βιώσιμης λύση για το καθεστώς λειτουργίας των 
ναυταθλητικών εγκαταστάσεων που δημιουργήθηκαν 
πριν την ψήφιση του νόμου 2791 του 2001.
Παράλληλα τόνισε ότι θα πρέπει να υπάρξει αξιολό-

γηση των ρυθμίσεων που εισάγονται με το νομοσχέ-

διο προκειμένου να χρειαστεί είτε να γίνει επικαιρο-
ποίηση ή τροποποίηση.
Κατέθεσε τον προβληματισμό του αν θα είναι βι-

ώσιμες κάποιες επιχειρήσεις για την εκμετάλλευση 
των παραλιών με τα νέα δεδομένα και τι επιπτώσεις 
μπορεί να έχει αυτό, τόσο στα δημόσια έσοδα όσο 
και στην απασχόληση αλλά και στην ποιότητα των 
υπηρεσιών.

Παρέμβαση Σπύρου Κουλκουδίνα για τα ναυταθλητικά 
σωματεία στον νόμο για τον αιγιαλό και την παραλία

«Βασική προγραμματική δέσμευση της Νέας Δημο-
κρατίας, που τέθηκε ξεκάθαρα στην κρίση των πολι-
τών, ήταν η επιτάχυνση του χρόνου απονομής δικαι-
οσύνης, προκειμένου να προσεγγίζει τον ευρωπαϊκό 
μέσο όρο.
Το ίδιο ισχύει και για την αυστηροποίηση των ποινών 

και την εξάλειψη της αίσθησης ατιμωρησίας που είναι 
διάχυτη», τόνισε ο Βουλευτής Πιερίας κ. Σπύρος Κουλ-
κουδίνας, μιλώντας στη Βουλή κατά τη συζήτηση του 
νομοσχεδίου του Υπουργείου Δικαιοσύνης.
Επισήμανε ότι η επιτάχυνση, η αποτελεσματικότητα 

και ο εκσυγχρονισμός των διαδικασιών για την ποινική 
δίκη επιτυγχάνεται μέσα από ένα νέο θεσμικό πλαίσιο 
που περιλαμβάνει:
1ον) Την άμεση εκδίκαση σοβαρών κακουργηματικών 

αδικημάτων.
2ον) Τον περιορισμό των αναβολών που μπορούν να 

χορηγηθούν στην εκδίκαση μιας υπόθεσης. Θα υπάρχει 
πλέον η δυνατότητα μιας αναβολής ανά υπόθεση.
3ον) Η διεξαγωγή επιμέρους διαδικασιών της ποινικής 

δίκης με τη βοήθεια της σύγχρονης τεχνολογίας, όπως 

είναι η τηλεδιάσκεψη.
Ο κ. Κουλκουδίνας αναφέρθηκε στην αυστηροποίηση 

των ποινών για ζητήματα όπως:
-Η αύξηση του ανώτατου ορίου κάθειρξης για κακουρ-

γήματα από τα 15 στα 20 χρόνια.
-Η αύξηση του ανώτατου ορίου κάθειρξης για κακουρ-

γήματα κατά συρροή από 20 στα 25 χρόνια.
-Η αποφυλάκιση υπό όρους, η οποία θα εναπόκειται 

στην ουσιαστική κρίση του δικαστικού συμβουλίου 
ανάλογα με την επικινδυνότητα του εγκλήματος και τα 
ατομικά και κοινωνικά χαρακτηριστικά του δράστη.
-Η αύξηση της ποινής και την απαγόρευση κάθε μορ-

φής αναστολής ή μετατροπής της, για το αδίκημα του 
εμπρησμού δάσους.
-Η ένταξη στα κακουργήματα της επικίνδυνης οδήγη-

σης που προκαλεί θάνατο ή επικίνδυνη σωματική βλά-
βη, λόγω παραβίασης ερυθρού σηματοδότη.
Παράλληλα αναφέρθηκε στις προβλέψεις του νομο-

σχεδίου για την ενίσχυση του νομικού οπλοστασίου 
για την εξάλειψη της ενδοοικογενειακής βίας, αφού 
θεσπίζεται η υποχρέωση (εκπαιδευτικών, ιατρών, ψυ-

χολόγων και όσων έχουν πρόσβαση και αντίληψη, να 
καταγγέλλουν περιστατικά ενδοοικογενειακής βίας και 
ταυτόχρονα να υπόκεινται σε καθεστώς προστασίας.
Χαρακτήρισε ως καινοτομία την ουσιαστική πλέον 

εφαρμογή του θεσμού της κοινωφελούς εργασίας για 
τους καταδικασμένους σε ποινές έως τρία χρόνια, τονί-
ζοντας χαρακτηριστικά:
«Υπήρχε ο θεσμός αλλά δεν εφαρμοζόταν. Τώρα 

μπορεί να εφαρμοστεί αφού έχει γίνει η σχετική προε-
τοιμασία, έχει δημιουργηθεί ειδική πλατφόρμα με 1.500 
φορείς, νοσοκομεία, ιδρύματα, δήμους στην οποία κα-
ταγράφονται οι θέσεις κοινωφελούς εργασίας».
Ο Σπύρος Κουλκουδίνας τόνισε ότι «κάθε μεταρρύθμι-

ση ενισχύει και κινητοποιεί αντίρροπες δυνάμεις. Δυνά-
μεις που δεν θέλουν να αλλάξει τίποτα.
Αυτή όμως η κυβέρνηση δεν εξελέγη για να μην αλ-

λάξει τίποτα. για να μην αντιμετωπίσει παθογένειες και 
στρεβλώσεις ετών. Η εντολή της κοινωνίας στον Πρω-
θυπουργό και στην κυβέρνηση είναι να αλλάξουν όσα 
κρατούν τη χώρα στο χθες.
Να αλλάξουν όλα όσα πληγώνουν τον πολίτη».

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Επιτάχυνση στην απονομή της δικαιοσύνης»
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 17Ρεπορτάζ
Με λάμψη και χαμόγελα πραγματοποιήθηκε το από-

γευμα της Κυριακής 25 Φεβρουαρίου 2024 η εκδή-
λωση κοπής της Πρωτοχρονιάτικης Βασιλόπιτας από 
το Παράρτημα Πιερίας της Παναθηναϊκής Οργάνωσης 
Γυναικών – «Οι Ολυμπιάδες». Η εκδήλωση πραγμα-
τοποιήθηκε με μεγάλη επιτυχία και είχε ως στόχο την 
συγκέντρωση χρημάτων για τις ανάγκες του Μουσι-

κού Σχολείου Κατερίνης.
Η εκδήλωση διοργανώθηκε με αγάπη και φροντίδα 

από την εξαιρετική ομάδα του διοικητικού συμβου-
λίου, με επικεφαλής την Πρόεδρο του συλλόγου 
Φωτεινή Φλογέρα. Την πίτα ευλόγησε ο π. Μιχαήλ 
Κουρσιουμπάς.
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους ο 

Βουλευτής Πιερίας Σπύρος Κουλκουδίνας, η Αντιπερι-
φερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, η σύζυγος του 
Βουλευτή Φώντα Μπαραλιάκου, Μελίνα Κορομήλη, 
εκπρόσωπος του Βουλευτή Κομνηνού Δελβερούδη, οι 
Αντιδήμαρχοι Κατερίνης Ελίνα Διαμαντοπούλου, Θω-
μάς Αναστασιάδης και Ανέστης Μυστρίδης, η Περιφε-
ρειακή Σύμβουλος Χρυσαυγή Δριστά, ο Πρόεδρος του 
ΒΕΝΙΑΜΊΝ Άρης Πετρίδης, η Σοφία Ζούρζουρα από 
τον Δήμο Δίου - Ολύμπου, η οποία κέρδισε το φλου-
ρί, καθώς και μέλη – φίλοι του συλλόγου.

Μια λαμπερή βραδιά από τις «Ολυμπιάδες» 

Το Ετήσιο Πρόγραμμα Τουριστικής Προβολής του 
Δήμου Κατερίνης για το έτος 2024, συζητήθηκε στην 
1η συνεδρίαση της Επιτροπής Τουριστικής Ανάπτυξης 
και Προβολής (ΕΤΑΠ), η οποία πραγματοποιήθηκε στο 
Δημαρχείο.
«Η συνεργασία μεταξύ τουριστικών και κοινωνικών 

φορέων αποτελεί θεμελιώδες συστατικό στις προσπά-
θειες βιώσιμης ανάπτυξης. Με σκοπό την υποβοήθηση 
της τουριστικής ανάπτυξης και τη βελτίωση της ποι-
ότητας και της ανταγωνιστικότητας του τουρισμού 
του Δήμου, δίνουμε έμφαση στο τρίπτυχο υποδομές, 
καθαριότητα, προβολή» τόνισε σε δήλωσή της, η 
Αντιδήμαρχος Πολιτισμού/Τουρισμού Ελίνα Διαμαντο-
πούλου, η οποία συντόνισε τη συνεδρίαση. 
«Επιβεβλημένος είναι ο προγραμματισμός ενεργειών 

με βάση ένα υπαρκτό πρόγραμμα και συγκεκριμένους 
στόχους. Επίσης, η συνεργασία φορέων και τοπικής 
κοινωνίας με δράσεις εξωστρέφειας» σημείωσε χαρα-
κτηριστικά.
Όπως επισημάνθηκε, οι κατηγορίες δράσεων του 

προγράμματος για το 2024 είναι:
– Ψηφιακές υποδομές και Διαχείριση ψηφιακής ταυ-

τότητας
– Παραγωγή οπτικοακουστικού υλικού
– Παραγωγή εντύπων, προωθητικού υλικού και ανα-

μνηστικών
– Προβολή σε έντυπο / ηλεκτρονικό τύπο και ραδιο-

τηλεοπτικά μέσα
– Συμμετοχή σε τουριστικές εκθέσεις, φεστιβάλ, συ-

νέδρια, διαγωνισμούς, Ευρωπαϊκά και Διεθνή Δίκτυα 
Πόλεων και Αδελφοποιήσεις
– Προβολή μέσω δράσεων εξωστρέφειας, δημοσίων 

σχέσεων/επαφών, διοργάνωσης εκδηλώσεων για την 
προώθηση του τουριστικού προϊόντος και ενημερωτι-
κών δράσεων
Στην συνεδρίαση παρέστησαν και τοποθετήθηκαν ο 

Αντιδήμαρχος Καθαριότητας Ηλίας Τάπρας, ο Πρόε-
δρος της «ΠΟΛΙΣ Κοινή ΑΕ ΟΤΑ» Γιώργος Μπαλαού-
ρας, καθώς και εκπρόσωποι των κοινωνικών φορέων 
που εκπροσωπούνται στην επιτροπή. Πιο συγκεκριμέ-
να:
ΔΙΕΘΝΕΣ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ
ΕΝΩΣΗ ΞΕΝΟΔΟΧΩΝ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΝ.ΔΩΜΑΤΙΩΝ ΚΑΙ ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΩΝ 

Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ
ΕΜΠΟΡΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΕΛΑΤΟΧΩΡΙΟΥ
ΕΡΓΑΤΟΫΠΑΛΛΗΛΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΕΝΩΣΗ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΩΝ ΠΡΑΚΤΟΡΩΝ
ΕΝΩΣΗ ΞΕΝΟΔΟΧΩΝ ΠΑΡΑΛΙΑΣ
ΙΕΡΑ ΜΗΤΡΟΠΟΛΗ ΚΙΤΡΟΥΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ & ΠΛΑΤΑ-

ΜΩΝΟΣ
ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΣ ΡΑΔΙΟΤΑΞΙ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓ. ΙΔΙΟΚΤΗΤΩΝ ΤΑΞΙ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

«ΑΓΙΟΣ ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΟΣ»
ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΟΛΥΜΠΟΥ (ΟΡ.ΦΕ.Ο.)
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ ΕΛΑΤΟΧΩΡΙΟΥ ΚΑΙ 

ΛΟΙΠΩΝ ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΠΙΕΡΙΩΝ
ΥΠΕΡΑΣΤΙΚΟ ΚΤΕΛ ΝΟΜΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ Α.Ε.
ΑΣΤΙΚΟ ΚΤΕΛ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ Α.Ε.
Στην Επιτροπή, η οποία πρόκειται να διευρυνθεί, κα-

θώς υπάρχει έντονο ενδιαφέρον και έχει υποβληθεί αί-
τημα συμμετοχής και από άλλους κοινωνικούς φορείς 
και συλλόγους, λαμβάνουν μέρος επίσης, 6 Δημοτικοί 
Σύμβουλοι (τακτικά και αναπληρωματικά μέλη) από 
όλες τις δημοτικές παρατάξεις του Δημοτικού Συμ-
βουλίου. Ως ιδιώτης εμπειρογνώμονας συμμετέχει ο κ. 
Γιοβανόπουλος Κώστας, ενώ ως υπάλληλος της αρμό-
διας διεύθυνσης του Δήμου, που υποστηρίζει διοικητι-
κά την Επιτροπή, είναι ο Νικολαΐδης Ευάγγελος.
Αξίζει να σημειωθεί, ότι το ετήσιο πρόγραμμα θα 

κατατεθεί στο Δημοτικό Συμβούλιο για έγκριση και εν 
τέλει στον ΕΟΤ.

ΣΥΖΗΤΗΘΗΚΕ ΣΤΗΝ 1η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΠΡΟΒΟΛΗΣ

Το ετήσιο πρόγραμμα τουριστικής προβολής 
Δήμου Κατερίνης 

ΕΛΙΝΑ ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΥ: ΕΞΩΣΤΡΕΦΕΙΑ ΚΑΙ ΕΜΦΑΣΗ ΣΕ ΥΠΟΔΟΜΕΣ ΚΑΙ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ
ΤΜΗΜΑ ΜΕΛΕΤΩΝ ΕΡΓΩΝ

Περίληψη της με αριθμ. 90/2024 Απόφασης
Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Κατερίνης

ΘΕΜΑ :Κυκλοφοριακές ρυθμίσεις στον Δήμο Κατερίνης με την έγκριση εισόδου-εξόδου οχημάτων 
της εγκατάστασης με δραστηριότητα «Ξενοδοχείο 3», σε δημοτική (αγροτική) οδό.
Εγκρίνει την άδεια εισόδου-εξόδου οχημάτων της εγκατάστασης με δραστηριότητα: «Ξενοδοχείο 3» της 
ΓΙΑΝΝΟΥΛΗΣ ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑΚΕΣ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ Α.Ε. που βρίσκεται εντός τμήματος του 
με αριθμό τεμαχίου 1283α και του με αριθμ. τεμαχίου 1283β, του αγροκτήματος Περίστασης, της Κοινότητας 
Περίστασης, της Δημοτικής Ενότητας Παραλίας, του Δήμου Κατερίνης σε δημοτική οδό, όπως τα ανωτέρω 
απεικονίζονται στο τοπογραφικό διάγραμμα του υπογράφοντος Πολιτικού Μηχανικού κ. Τζάγκα Θεμιστοκλή
Κατά τα λοιπά ισχύει η αριθ. 90/2024 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου (ΑΔΑ: 906ΓΩΕΤ-Υ77).
Κατερίνη 23 Φεβρουαρίου 2024

Ο Διευθυντής Τεχνικών Υπηρεσιών
Γεώργιος Παλαιοσελίτης

Αγρ. Τοπογράφος Μηχ/κος

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΠΥΔΝΑΣ-ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ                                                                     Αιγίνιο  21-02-2024
 Αιγίνιο Τ.Κ. 60300,                                                                                       Αριθ. Πρωτ.:-1906-
Τηλ. 2353350100, Φαξ. 2353022990 
e-mail: aiginio@otenet.gr 
WWW.pydnaskolindrou.gr                                           

ΠΕΡΙΛΗΠΤΙΚΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗ
Ο Δήμαρχος Πύδνας – Κολινδρού

Διακηρύττει ότι :
Ο Δήμος Πύδνας Κολινδρού προτίθεται να προχωρήσει σε φανερή προφορική μειοδοτική δημοπρασία για τη 
μίσθωση κτιρίου της Δημοτικής Χορωδίας Αιγινίου Canto Olympus ,  στο Αιγίνιο  . 
Το προς μίσθωση ακίνητο πρέπει:
1. Nα έχει νόμιμη οικοδομική άδεια καταστήματος 
2. Να βρίσκεται στην περιοχή του Αιγινίου και σε κεντρικό σημείο 
3. Να είναι σε καλή κατάσταση 
4. Να είναι ισόγειο 
5. Να έχει μεικτό εμβαδόν 60 τ.μ. και  άνω, τετραγωνισμένο χωρίς πολλά υποστυλώματα 
6. Να έχει WC με εύκολη προσπέλαση 
7. Να διαθέτει αυτοτελή θέρμανση ή να δεχθεί συμβατική θέρμανση ή άλλη θέρμανση 
8. Να είναι ελεύθερο από κάθε δέσμευση προς τρίτους. 
Η διάρκεια της μίσθωσης ορίζεται σε δώδεκα (12) έτη και αρχίζει από την ημερομηνία υπογραφής του συμφωνητικού 
μίσθωσης και λήγει την αντίστοιχη ημερομηνία παρέλευσης του χρόνου μίσθωσης. 
Σιωπηρή αναμίσθωση δεν επιτρέπεται, επιτρέπεται όμως η παράταση της μίσθωσης μία ή και περισσότερες φορές, 
ανά τριετία και για χρονικό διάστημα μέχρι τη συμπλήρωση δωδεκαετίας από το χρόνο έναρξης της αρχικής 
μίσθωσης. Για τη χρησιμοποίηση αυτή καταβάλλεται μίσθωμα ίσο με εκείνο της μίσθωσης που έληξε και ανάλογο 
με το χρόνο που θα χρησιμοποιηθεί το μίσθιο.
Η δημοπρασία θα είναι μειοδοτική φανερή και προφορική και θα γίνει στο Δημοτικό Κατάστημα Αιγινίου ενώπιον 
της αρμόδιας επιτροπής σε ημέρα και ώρα που θα καθοριστεί από τον Δήμαρχο ο οποίος θα καλέσει επί αποδείξει 
να λάβουν μέρος μόνο εκείνοι των οποίων τα ακίνητα κρίθηκαν κατάλληλα από την επιτροπή.
Όσοι επιθυμούν να λάβουν μέρος στο διαγωνισμό θα πρέπει να προσέλθουν οι ίδιοι ή ο νόμιμα εξουσιοδοτημένος 
αντιπρόσωπός τους στο Δημοτικό Κατάστημα Αιγινίου  και να προσκομίσουν τις προσφορές τους μέσα σε δέκα 
(10) ημέρες από την ημέρα που θα γίνει η δημοσίευση της διακήρυξης για εκδήλωση ενδιαφέροντος. Ο φάκελος 
της προσφοράς θα πρέπει να περιέχει: 
   1) Υπεύθυνη Δήλωση περί αποδοχής των όρων της διακήρυξης.
   2) Βεβαίωση μη οφειλής προς το Δήμο. 
   3) Πλήρης περιγραφή του ακινήτου και των τεχνικών προδιαγραφών (διεύθυνση, εμβαδόν, εσωτερική περιγραφή,  
τουαλέτες κ.λ.π.). 
   4) Οικοδομική άδεια του κτιρίου και κάτοψη του κτιρίου και υπεύθυνη δήλωση μηχανικού ότι δεν υφίστανται 
πολεοδομικές υπερβάσεις. 
   5) Τίτλοι ιδιοκτησίας. 
Οι προσφορές θα διαβιβαστούν οίκοθεν από το δήμο στην αρμόδια επιτροπή του άρθρου 7 του Π.Δ. 270/81 η 
οποία μετά από επιτόπια έρευνα θα κρίνει περί της καταλληλότητας των προσφερόμενων ακινήτων και περί του αν 
αυτά πληρούν τους όρους διακήρυξης και θα συντάξει σχετική έκθεση εντός δέκα (10) ημερών από την παραλαβή 
τους. Η έκθεση μαζί με τους φακέλους των προσφορών θα επιστραφούν στο δήμο  ο οποίος  θα μεριμνήσει για 
την ενημέρωση των ενδιαφερομένων. 
Όσων ιδιοκτητών τα ακίνητα κριθούν κατάλληλα από την επιτροπή ελέγχου καταλληλότητας θα ειδοποιηθούν με 
έγγραφη πρόσκληση από τον Δήμαρχο που θα προσδιορίζει την ημέρα και ώρα της δημοπρασίας.
Οι διαγωνιζόμενοι δύνανται να λάβουν μέρους στο διαγωνισμό είτε αυτοπροσώπως είτε με νόμιμο εκπρόσωπο ο 
οποίος θα έχει ειδική εξουσιοδότηση ( με επικυρωμένο το γνήσιο της υπογραφής από δημόσια αρχή). 
   Για τους λεπτομερείς όρους και για κάθε άλλη σχετική πληροφορία , οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθύνονται 
στο Δημαρχιακό Κατάστημα , 1ος  όροφος , γραφείο Οικονομικής Υπηρεσίας , και ώρα 8.30 – 14.30  ή στα 
τηλέφωνα 2353350103 -2353350121  .

Αιγίνιο , 21-02-2024
Ο Δήμαρχος 

Χρήστος Ι. Κομπατσιάρης

Με την ευλογία του Μακαριωτάτου Αρχιεπισκόπου 
Αθηνών και Πάσης Ελλάδος κ.κ. Ιερωνύμου Β’, Προέ-
δρου του Ιδρύματος Ποιμαντικής Επιμορφώσεως της 
Ιεράς Αρχιεπισκοπής Αθηνών (Ι.Π.Ε.), παραδόθηκαν, 
την Τρίτη 20 Φεβρουαρίου στο Μητροπολιτικό Μέγα-
ρο Κατερίνης παρουσία του Σεβασμιωτάτου Μητρο-
πολίτη Κίτρους κ. Γεωργίου, στους Ιερείς της Ιεράς 
Μητροπόλεως φορητοί υπολογιστές και οι αντίστοιχοι 
εκτυπωτές από τον Διευθυντή του Ι.Π.Ε. Αρχιμανδρί-
τη π. Θεολόγο Αλεξανδράκη.
Οι υπολογιστές περιλαμβάνουν προγράμματα και 

εφαρμογές προσαρμοσμένα στις ποιμαντικές, διοικη-
τικές και υπηρεσιακές ανάγκες των ενοριακών ναών. 
Ένα εγκατεστημένο πληροφοριακό σύστημα που θα 
μπορεί εκτός των άλλων να συνδέει διοικητικές ερ-
γασίες των Ιερών Μητροπόλεων με τις Ενορίες τους 
στο πλαίσιο του έργου «Ψηφιακός Ενοριακός 
Κόμβος». Αυτό πραγματοποιείται με τη συγχρημα-
τοδότηση της Ελλάδας και της Ευρωπαϊκής Ένωσης 
από το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα: Μεταρρύθμιση του 
Δημόσιου Τομέα, με κωδικό MIS 520438.
Το έργο αφορά στην παροχή της απαραίτητης πλη-

ροφοριακής υποδομής της Ιεράς Συνόδου της Εκκλη-
σίας της Ελλάδος, της Ιεράς Επαρχιακής Συνόδου της 
Κρήτης, των Ι. Μητροπόλεων των Δωδεκανήσων, της 
Ιεράς Πατριαρχικής Εξαρχίας της Πάτμου και των 89 
Ιερών Μητροπόλεων της ελληνικής επικράτειας, κα-
θώς και του απαραίτητου εξοπλισμού σε 4.000 ενορί-
ες (Ενοριακοί Ψηφιακοί Κόμβοι) και σε 106 Μητροπο-
λιτικούς κόμβους (που αντιστοιχεί σε 346 σταθερούς 
υπολογιστές και 106 εκτυπωτικά πολυμηχανήματα) 
με στόχο την αναβάθμιση των ψηφιακών υπηρεσιών 
της Εκκλησίας στους πολίτες, αλλά και τη λειτουργία 
αυτών ως εκπαιδευτικοί ψηφιακοί κόμβοι για τη διαρ-
κή εκπαίδευση και ψηφιακή ενδυνάμωση των κληρι-
κών και των λαϊκών στελεχών της Εκκλησίας.
Ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης κ. Γεώργιος ευχα-

ρίστησε τον Μακαριώτατο Αρχιεπίσκοπο Αθηνών και 
Πάσης Ελλάδος κ.κ. Ιερώνυμο Β´ για την σπουδαία 
αυτή προσφορά στην Εκκλησία. Τόνισε, ότι μέσω του 
Ιδρύματος Ποιμαντικής Επιμορφώσεως θα αναπτυχθεί 
στην Ιερά Μητρόπολη Κίτρους νέο πλαίσιο εκπαιδεύ-
σεων των Ιερέων στις ψηφιακές δεξιότητες.
«Με τη μέριμνα και το ανύστακτο ενδιαφέρον του 

Μακαριωτάτου Αρχιεπισκόπου μας, η Ιερά μας Μη-
τρόπολη μπαίνει σε μια νέα, ψηφιακή, εποχή.
Οι ψηφιακές καινοτομίες του συγκεκριμένου έργου 

του Ιδρύματος Ποιμαντικής Επιμορφώσεως προσφέ-
ρουν νέες υπηρεσίες που διευκολύνουν τους Ιερείς 
μας αλλά και τους πολίτες και τους βοηθούν να διεκ-
περαιώνουν τις διαδικασίες τους με μεγαλύτερη ευ-
κολία και ταχύτητα.
Σε μια εποχή που λόγω των συνθηκών η αξι-

οποίηση της ηλεκτρονικής επικοινωνίας και 
η συναλλαγή σε όλα τα επίπεδα δημιουργούν 
νέες ανάγκες, η Εκκλησία προχωρά στην ψηφι-
ακή δομή των υπηρεσιών της», όπως χαρακτη-
ριστικά δήλωσε ο Σεβασμιώτατος.
Επίσης, ο Σεβασμιώτατος κ. Γεώργιος ευχαρίστησε 

θερμά τον Διευθυντή του Ι.Π.Ε. Αρχιμανδρίτη π. Θε-
ολόγο Αλεξανδράκη για 
τις άοκνες προσπάθειές 
του και το πνεύμα συνερ-
γασίας σε σχέση με την 
υλοποίηση του καινοτόμου 
αυτού εγχειρήματος.
Ακολούθως ο π. Θεο-

λόγος ευχαρίστησε τον 
Σεβασμιώτατο για την 
ουσιαστική συνεργασία 
και στήριξη και τον Πρω-
τοσύγκελλο Αρχιμανδρίτη 
π. Βαρνάβα Λεοντιάδη, 
Συντονιστή του Ι.Π.Ε στην 
Ιερά Μητρόπολη Κίτρους 
για την σημαντική συμβο-
λή του στο έργο.
Έπειτα ευχαρίστησε τους 

ιερείς για τη συμμετοχή 
τους και έδωσε διευκρι-
νίσεις σχετικά με την λει-
τουργία του κόμβου.
Επισήμανε ότι το ως άνω 

έργο έρχεται ως συνέχεια 
της θεωρητικής κατάρτι-
σης που έχουν αποκομίσει 

οι ιερείς όλης της Ελλάδας, μέσα από τα 82 τμήματα 
με θεματικό τίτλο «ΟΡΓΑΝΩΣΗ ΚΑΙ ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΤΗΣ 
ΕΝΟΡΙΑΣ – ΠΡΟΣΦΟΡΑ ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΑΝΘΡΩΠΟ» 28 
ωρών, που υλοποιήθηκαν από το Ι.Π.Ε. Προσέφεραν 
στους κληρικούς τους βασικούς άξονες διοίκησης και 
οργάνωσης της ενορίας, με πνεύμα διακονίας και επί 
τη βάσει της κειμένης νομοθεσίας και θα αποτελέσει 
τον προθάλαμο ενός ακόμα μεγαλύτερου εγχειρήμα-
τος που αφορά στον ψηφιακό εγγραματισμό του αν-
θρώπινου δυναμικού της Εκκλησίας που πρόκειται να 
υλοποιηθεί το επόμενο χρονικό διάστημα.
Το πρόγραμμα αυτό στοχεύει στη διεύρυνση των 

γνώσεων των κληρικών της χώρας στις βασικές δεξιό-
τητες στη χρήση ηλεκτρονικού υπολογιστή, στην εκ-
παίδευση στις ψηφιακές υπηρεσίες της Εκκλησίας και 
στην ψηφιακή ανάπτυξη στην ποιμαντική της ενορίας 
και αποτελεί καρπό της γόνιμης συνεργασίας ανάμεσα 
στην Εκκλησία και την Πολιτεία.

Παράδοση Ψηφιακού Κόμβου στην Ιερά Μητρόπολη Κίτρους
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Με αφορμή τη συμπλήρωση ενός χρόνου από το 
έγκλημα στα Τέμπη που στοίχισε τις ζωές 57 ανθρώ-
πων, η Εθελοντική Ομάδα Δράσης Ν. Πιερίας «Ο ΤΟ-
ΠΟΣ ΜΟΥ» οργανώνει συλλαλητήριο διαμαρτυρίας, 
την Τετάρτη 28 Φεβρουαρίου 2024, στις 18:30 το 
απόγευμα, μπροστά στο άγαλμα της Ελευθερίας και 
καλεί όλες τις συλλογικότητες του Νομού να συμμετέ-
χουν ενεργά στην οργάνωση της διαμαρτυρίας.
Για τον σκοπό αυτό έχει κατασκευαστεί ηλεκτρονική 

φόρμα συμμετοχής την οποία μπορούν να συμπληρώ-
σουν οι ενδιαφερόμενοι φορείς, σύλλογοι, πρωτοβου-
λίες και συλλογικότητες πολιτών: https://shorturl.at/
rzIKW
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Εκπρόσωποι της ΕΟΔνΠ σε συνεργασία με φίλους, 

συγγενείς και την κ. Μαρία Καρυστιανού, Πρόεδρο του 
Συλλόγου Θυμάτων θα οργανώσουν τις επόμενες μέ-
ρες πικετοφορίες στο κέντρο της πόλης, θα διανέμουν 
έγγραφο /κάλεσμα υπογραφής στο ψήφισμα για την 
άρση ασυλίας των υπαίτιων για το έγκλημα στα Τέ-
μπη και θα σταθούν σε κυκλικούς κόμβους κρατώντας 
μαύρα μπαλόνια και πανό με συνθήματα ζητώντας να 
αποδοθούν ευθύνες για το πολύνεκρο δυστύχημα.
Η ασφαλής μετακίνηση, η αξιοπρέπεια και η αξία στη 

ζωή, η ισότιμη εφαρμογή των νόμων για όλους τους 
πολίτες, η δημοκρατία και η ανεξαρτησία του δικαστι-
κού συστήματος είναι βασικές αρχές και αξίες οι οποίες 
αποτελούν τον ακρογωνιαίο λίθο μιας υγιούς κοινωνί-
ας. Αυτή την κοινωνία θέλουμε και για αυτήν αγωνι-
ζόμαστε. Δεν συμβιβαζόμαστε με τίποτα λιγότερο και 

αυτό το διαμηνύουμε ήδη 670.000 Έλληνες πολίτες 
που ενώσαμε τις φωνές μας και απαιτούμε την άμεση 
αλλαγή των νόμων!
«Οι Έλληνες πολίτες απαιτούν από την Βουλή, την 

έναρξη των διαδικασιών, για την αναθεώρηση του 
Συντάγματος και την ενεργοποίηση του νόμου περί 
ευθύνης υπουργών, καθώς και την κατάργηση της 
βουλευτικής ασυλίας, όταν προκύπτει ποινική ευθύνη 
πολιτικών προσώπων. Η ατιμωρησία πολιτικών προσώ-
πων δεν συνάδει με την ηθική, ούτε με τη δημοκρατία, 
αρετές για τις οποίες είμαστε περήφανοι!»
Η συμμετοχή όλων μας στο συλλαλητήριο είναι πολύ 

σημαντική. Να ενώσουμε τις φωνές μας ώστε αυτό το 
έγκλημα να μην συγκαλυφθεί και να αποδοθούν ευθύ-
νες στους υπαίτιους αυτής της τραγωδίας.

ΚΑΛΕΣΜΑ ΓΙΑ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΘΕΛΟΝΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ ΔΡΑΣΗΣ Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ «Ο ΤΟΠΟΣ ΜΟΥ»

Συλλαλητήριο διαμαρτυρίας για το έγκλημα στα Τέμπη
ΑΥΡΙΟ ΤΕΤΑΡΤΗ 28/2 ΣΤΙΣ 18:30 ΣΤΗΝ ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΠΛΑΤΕΙΑ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Δυναμική προβολή της Πιερίας στην τουριστική έκθεση 
της Σερβίας από την Ένωση Ξενοδόχων Πιερίας σε συ-
νέργεια με την Ομοσπονδία Ενοικιαζομένων Δωματίων 
Πιερίας Πέλλας και Ημαθίας και την Ένωση Ξενοδόχων 
Παραλίας.
Δυναμικό παρών είχαν οι τουριστικοί φορείς της Πιερίας, 

στη Διεθνή Έκθεση Τουρισμού στο Βελιγράδι στην οποία 
η Ελλάδα φέτος κατέχει τον τιμητικό τίτλο «Χώρα Εταί-
ρος» (Partner County).
«Συνθέτουμε δυνάμεις με τους τουριστικούς φορείς του 

Νομού και προβάλλουμε τα ποιοτικά χαρακτηριστικά του 
τόπου μας δημιουργώντας νέες ευκαιρίες σε μια αγορά 
που παραδοσιακά μας τιμά», σημείωσε χαρακτηριστικά ο 
Πρόεδρος της Ένωσης Ξενοδοχείων Πιερίας (ΕΞΕΠ) και 
Αντιπρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ξενοδόχων 

(ΠΟΞ) κ. Ηρακλής Τσιτλακίδης.
Μαζί με τον Πρόεδρο της Ομοσπονδίας Ενοικιαζομένων 

Δωματίων και Διαμερισμάτων Πιερίας Ημαθίας και Πέλ-
λας κ. Γρηγόρη Βειδαμενίδη, τον Πρόεδρο της Ένωσης 
Ξενοδόχων Παραλίας κ. Βασίλη Έξαρχο και το μέλος κ. 
Σιδηρόπουλο Ανέστη, και σε συνεργασία με τον Διευ-
θυντή ΕΟΤ της Σερβίας κ. Γιώργο Κακούτη, έγινε μια 
δυναμική παρουσία της Πιερίας στους επισκέπτες της 
έκθεσης, τους tour operator, τα ταξιδιωτικά πρακτορεία 
και τους μάνατζερ, δημιουργώντας συνεργασίες, οικοδο-
μώντας στέρεες βάσεις φιλίας και ανταλλαγής ιδεών για 
το τουριστικό προϊόν.
Τα εγκαίνια της έκθεσης έγιναν από τον Πρόεδρο της 

Δημοκρατίας της Σερβίας Αλεξάνταρ Βούτσιτς και την 
Ελληνίδα Υπουργό Τουρισμού Όλγα Κεφαλογιάννη.

ΗΡΑΚΛΗΣ ΤΣΙΤΛΑΚΙΔΗΣ

«Με ισχυρή συνεργασία και ενιαία παρουσία συνθέτουμε 
δυνάμεις»

Την καθιερωμένη ετήσια γιορτή για την κοπή της 
πρωτοχρονιάτικης πίτας πραγματοποίησαν με μεγάλη 
συμμετοχή μελών και φίλων, τα ΚΑΠΗ του Δήμου Κα-
τερίνης, το μεσημέρι της Κυριακής 25 Φεβρουαρίου 
2024, σε αίθουσα εκδηλώσεων της πόλης.
Ευχές για καλή χρονιά απηύθυνε στη διάρκεια της 

εκδήλωσης ο Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Προστασίας 
Σάββας Καρυπίδης, ο οποίος μετέφερε τις ευχές του 
Δημάρχου Κατερίνης Ιωάννη Ντούμου, για μία χρονιά 
γεμάτη υγεία, ενώ προανήγγειλε πολλές δράσεις για 
τη μεγάλη οικογένεια των ΚΑΠΗ, για τους ανθρώπους 
της Τρίτης Ηλικίας, τους οποίους «η διοίκηση του Δή-

μου αντιμετωπίζει με ευαισθησία και σεβασμό».
Παράλληλα, ευχαρίστησε τους εργαζόμενους που 

ασκούν με υπευθυνότητα τα καθήκοντά τους και 
στηρίζουν τους ηλικιωμένους μέσα από ποικίλες υπη-
ρεσίες.
Την πίτα των ΚΑΠΗ ευλόγησε ο Πανοσιολογιώτατος 

Αρχιμανδρίτης Σεβαστιανός, ως εκπρόσωπος του Μη-
τροπολίτη Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. Γε-
ωργίου. Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους 
εκπρόσωποι Βουλευτών, Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί 
& Τοπικοί Σύμβουλοι, εκπρόσωποι τοπικών αρχών, 
συλλόγων, φορέων και πλήθος κόσμου. Τα μέλη των 
ΚΑΠΗ διασκέδασαν, αντάλλαξαν ευχές και απόλαυσαν 

την όμορφη εκδήλωση.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Η καθιερωμένη ετήσια εκδήλωση κοπής της πίτας των ΚΑΠΗ
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Γράφει ο Γιάννης Τσιμπονίδης - tsimponidis@yahoo.gr

Πρώτο θέμα το ακτινίδιο και η Τύρφη
ΠΡΕΜΙΕΡΑ ΕΚΠΟΜΠΗΣ «ΚΟΝΤΑ ΣΤΟΥΣ ΑΓΡΟΤΕΣ» 

ΤΗΣ ΔΙΟΝ ΤΗΛΕΟΡΑΣΗΣ ΤΟ ΣΑΒΒΑΤΟ 2 ΜΑΡΤΙΟΥ ΣΤΙΣ 20.30
Η εκπομπή που αγαπήθηκε και 

επιτακτικά ζητήθηκε από τους 
φίλους αγρότες της Πιερίας, 
της Ημαθίας, της Πέλλας, της 
Θεσσαλονίκης, του Κιλκίς, 
της Χαλκιδικής, αλλά και πε-
ριοχών της Λάρισας, «ΚΟΝΤΑ 
ΣΤΟΥΣ ΑΓΡΟΤΕΣ» της ΔΙΟΝ 
ΤΗΛΕΟΡΑΣΗΣ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ (dion.tv), που εδώ 
και περισσότερα από 30 χρόνια 
βρίσκεται στις μικρές οθόνες, επι-
στρέφει στη μικρή μας οθόνη.
Θα μεταδοθεί λοιπόν, η 1η εκ-

πομπή το Σάββατο 2 Μαρτίου 
2024, στις 20.30 και στην συνέ-
χεια σε Επανάληψη τη Δευτέρα 
4 Μαρτίου 2024, στις 23.00 και τέλος, την Τετάρτη 6 Μαρτίου, στις 
16.00.
Θέμα της πρώτης εκπομπής θα είναι το ακτινίδιο και προσκεκλημένος ο 

γνωστός συντοπίτης μας, Βασίλης Έξαρχος, Γεωπόνος, Msc - Υποψήφιος 
Διδάκτωρ Εδαφολογίας, ο οποίος με πλούσια οπτικοακουστικά μέσα και 
αναλυτικά στοιχεία θα αναφερθεί στα καινοτόμα προϊόντα της Τύρφης 
Ακτινιδίων και της Τύρφης Φυτείας ακτινιδίων, καθώς και στην πλού-
σια διατροφική αξία που πρωταγωνιστικά καλλιεργείται και παράγεται 
πρωτίστως στην Πιερία, και δευτερευόντως σε άλλες περιοχές της χώρας μας.
Βεβαίως στις επόμενες εκπομπές προγραμματίζονται θέματα που να αφο-

ρούν όλη την γκάμα του πρωτογενή μας τομέα…

ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΙΜΗ ΤΩΝ ΟΠΛΩΝ (;) ΤΟ ΑΝΕΠΑΝΑΛΗΠΤΟ ΑΓΡΟΤΙΚΟ 
ΣΥΛΛΑΛΗΤΗΡΙΟ ΣΤΗΝ ΑΘΗΝΑ ΣΤΙΣ 20 ΦΛΕΒΑΡΗ

Για την τιμή των όπλων λοι-
πόν, πραγματοποιήθηκε και 
το μεγάλο, πρωτοφανές, 
ανεπανάληπτο, ενωτικό 
αγροτικό συλλαλητήριο των 
Αθηνών, την περασμένη Τρίτη 
20 Φεβρουαρίου 2024 το 
απόγευμα, στην καρδιά της 
Αθήνας, μπροστά στο σημείο 
όπου λαμβάνονται οι αποφά-
σεις για την ζωή όλων μας, στη 
Βουλή των Ελλήνων.
Περισσότερα από 400-500 τρακτέρ που ήρθαν μετά από μακριά, δαπανηρό 

και επίπονο ταξίδι, από διάφορα σημεία της Ελλάδας, παρέλασαν κορνάρο-
ντας στο κέντρο της πρωτεύουσας, έχοντας και το χειροκρότημα των… 
έκπληκτων πρωτευουσιάνων, που ενδεχομένως κάποιοι από αυτούς έβλεπαν 
αυτά τα όμορφα τεράστια τετράτροχα για πρώτη φορά στη ζωή τους, από 
τόσο κοντά.
Ακολούθησαν ομιλίες και λοιπά, που σίγουρα θα είδατε στις μικρές σας οθόνες, 

μέσω των αδηφάγων τηλεοπτικών καναλιών που ασφαλώς και… ενδιαφέρο-
νται για τους αγρότες μας. Ουδεμία αμφισβήτηση περί αυτού…
Το τελικό κέρδος όμως από αυτό το εγχείρημα; Δεν θα ήθελα να απαντήσω 

επ’ αυτού…
Προσωπικά με συγκλόνισε το γεγονός ότι νεαροί σε ηλικία αγρότες, 30-40 

κινητοποιήθηκαν αυθόρμητα, χωρίς να έχουν κάποιους αγροτοπατέρες 
να τους υποκινούν ή και να τους παρακινούν. Βέβαια υπήρξαν και οι γνω-
στές και μη εξαιρετέες παραφωνίες. Περί ορέξεως κολοκυθόπιτα όμως…
Μερικοί συνέκριναν το 2024 με το 2016. Μην μπερδεύεστε παίδες. Ο 

αγώνας των αγροτών μας και βέβαια συνεχίζεται. Γιατί έχουμε ευθύνη εμείς 
οι μεγαλύτεροι για αυτά τα νέα παιδιά των 30-40 και όχι μόνον. Το αύριο 
του πρωτογενή μας τομέα…

ΠΑΡΑΤΑΣΗ ΤΗΣ ΠΡΟΘΕΣΜΙΑΣ ΠΡΟΣΑΡΜΟΓΗΣ 
ΤΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΤΙΚΩΝ Α.Σ. ΜΕΧΡΙ 30-6-2024

Με το άρθρο 36 του ν/σ 
«Ενίσχυση της πρότυπης 
κτηνοτροφίας, ρυθμίσεις 
για την αλιεία και τις υδα-
τοκαλλιέργειες, διατάξεις 
για την φυτουγεία, τα 
βιοκτόνα προϊόντα και την 
ποιότητα τροφίμων και 
άλλες διατάξεις για τόνωση 
αγροτικής ανάπτυξης» 
που τέθηκε σε δημόσια δια-
βούλευση παρατάθηκε η προθεσμία εντός της οποίας οι Αγροτικοί Συν/
σμοί υποχρεούνται να προσαρμόσουν τα καταστατικά τους στον Ν.4673/2020 
ώστε να μην διαγραφούν από το ΕΜΑΣ. Σύμφωνα με την ανάλυση συνεπειών 
ρύθμισης, η αδυναμία των Αγροτικών Συν/σμών να προσαρμόσουν τα καταστα-
τικά τους οφείλεται στα έκτακτα υγειονομικά μέτρα λόγω της πανδημίας 
του Covid-19, που δεν επέτρεπαν την ασφαλή πραγματοποίηση των συνεδρι-

άσεων των Γενικών Συνελεύσεων με αποτέλεσμα οι περισσότεροι εξ αυτών να 
μην έχουν προχωρήσει σε τροποποίηση Καταστατικού τους εντός της προβλε-
πόμενης προθεσμίας. Η προθεσμία του Ν.4673/2020 για την προσαρμογή 
των καταστατικών των Α.Σ. παρατείνεται από τη λήξη της και διαμορφώνεται ως 
εξής: «Όσοι ΑΣ λειτουργούν και είναι εγγεγραμμένοι στο Μητρώο του άρθρου 
19 του Ν. 4384/2016 κατά την έναρξη ισχύος του παρόντος νόμου, υποχρε-
ούνται να προσαρμόσουν τα καταστατικά τους στις διατάξεις παρό-
ντος νόμου έως τις 30-6-2024. Η προσαρμογή του Καταστατικού γίνεται με 
απόφαση της Γ. Σ. του Α.Σ. που λαμβάνεται με την απαρτία των παραγράφων 
1 και 2 του άρθρου 13 με την πλειοψηφία της παρ.2 του άρθρου 14. Μετά την 
πάροδο της προθεσμίας του πρώτου εδαφίου, για τους Α.Σ. που δεν έχουν προ-
σαρμόσει το Καταστατικό τους, εφαρμόζεται η παρ.1 του άρθρου 31 και διαγρά-
φονται από το ΕΜΑΣ». 

ΤΙ ΚΑΙ ΠΟΣΑ ΑΠΟΔΙΔΟΥΝ 5 ΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΕΣ ΥΠΟΤΡΟΠΙΚΩΝ ΦΥΤΩΝ 
ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ

Αβοκάντο, μάνγκο, λίτσι, ανό-
να-τσετιμόγια και μακαντάμια αντα-
ποκρίνονται με μεγάλη επιτυχία στις 
ελληνικές κλιματολογικές συνθήκες, ει-
δικά στην Πελοπόννησο και υπόσχονται 
ενδιαφέρουσες οικονομικές απολα-
βές για τους καλλιεργητές που θα τις 
επιλέξουν. Όπως δείχνουν τα πράγμα-
τα, εναλλακτική πρόταση καλλιέργειας 
με συμπληρωματικό χαρακτήρα σε 
υπάρχουσες δραστηριότητες αποτελεί 
το ερευνητικό πρόγραμμα για υποτροπικά φρούτα που τρέχει το τελευταίο διά-
στημα το Ινστιτούτο Ελιάς Υποτροπικών Φυτών και Αμπέλου του ΕΛΓΟ 
Δήμητρα στην Πελοπόννησο με τη στήριξη της Περιφέρειας. Είδη όπως είναι 
το αβοκάντο, το μάνγκο, το λίτσι, η ανόνατσεριμόγια και το μακαντάμια έχουν 
ήδη φυτευτεί και διερευνάται η προσαρμογή τους στις συνθήκες εδάφους και 
κλίματος περιοχών όπως είναι η Καλαμάτα. Όπως τονίζει η υπεύθυνη ερευνών 
του Ινστιτούτου Θηρεσία-Τερέζα Τζατζάνη, η συγκεκριμένη πρωτοβουλία από 
πλευράς του ΕΛΓΟ Δήμητρα, δεν έχει σκοπό την εκρίζωση υφιστάμενων 
καλλιεργειών, αλλά να προσφέρει μία εναλλακτική πρόταση που θα έρθει 
να δράσει συμπληρωματικά στις παραδοσιακές καλλιέργειες που έχουν στηρίξει 
τα τελευταία χρόνια τους αγρότες της περιοχής. Οι πειραματικές καλλιέργειες 
ανέρχονται στα 25 στρέμματα, ενώ παραγωγοί που συμμετέχουν στο πρό-
γραμμα έχουν εντάξει επιπλέον 25 στρέμματα από τα συγκεκριμένα είδη.

ΠΡΟΣΕΧΩΣ ΝΕΟ ΘΕΣΜΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΩΝ ΦΥΤΟΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ

Την θέσπιση νομοθετικού 
πλαισίου, μέσα στο 2024, που 
καθορίζει τις διαδικασίες ανα-
κύκλωσης συσκευασιών φυ-
τοπροστασίας και τους ρόλους 
των μελών της αλυσίδας, ανακοί-
νωσαν οι Γενικοί Γραμματείς των 
Υπουργείων Περιβάλλοντος και 
Αγροτικής Ανάπτυξης Μανώλης 
Γραφάκος και Γιώργος Στρατάκος. 
Ο κ. Στρατάκος αναφέρθηκε στην 
αποτρεπτική λογική του μέτρου «ο ρυπαίνων πληρώνει» για να τονίσει την 
ατομική ευθύνη στην ανακύκλωση, ενώ ο κ. Στρατάκος παραδέχτηκε ότι 
έχουμε αργήσει ως χώρα στον σχεδιασμό στρατηγικής για τη διαχείριση των 
συσκευασιών φυτοπροστασίας. Μετά την θέσπιση του θεσμικού πλαισίου θα 
ακολουθήσει η έγκριση του Συστήματος Εναλλακτικής Διαχείρισης. Ο Πρόεδρος 
της CYCLOS Βάσος Ευθυμιάδης τόνισε την ετοιμότητα της βιομηχανίας να 
δώσει λύσεις στην διαχείριση των κενών συσκευασίας με τη χρηματοδό-
τηση και λειτουργία ενός Πανελλαδικού Συστήματος Εναλλακτικής Διαχείρισης. 
Να αναφερθεί πως η ημερίδα έγινε παρουσία φορέων οργανισμών από Ελλάδα 
και εξωτερικό και στελεχών από τη βιομηχανία των προϊόντων φυτοπροαστασί-
ας…

ΑΛΒΑΝΟΙ ΑΓΡΟΤΕΣ ΖΗΤΟΥΝ ΔΙΑΓΡΑΦΗ ΧΡΕΩΝ ΚΑΙ ΕΠΙΔΟΤΗΣΗ 
ΓΙΑ ΑΓΟΡΑ ΠΕΤΡΕΛΑΙΟΥ ΣΤΗ ΧΩΡΑ ΤΟΥΣ

Στο σχέδιο προϋπολογισμού του 2024 της Αλβανίας προβλέπεται η περι-
κοπή την κονδυλίων για τον αγροτικό τομέα σε σύγκριση με το 2023, την 
ώρα μάλιστα που οι αγρότες ζητάν μεγαλύτερη ενίσχυση στα προβλήματά 
τους. 
Για αυτό τον λόγο το Αλβανικό Συμβούλιο για την υποστήριξη των γεωργικών 

επιχειρήσεων ζήτησε από το Υπουργείο Γεωργίας να πάρει μέτρα για να σταμα-
τήσει η ερήμωση των αγροτικών περιοχών και να βελτιωθούν οι συνθήκες 
διάβρωσής τους. Το Συμβούλιο υπογράμμισε ότι τα χρηματοδοτικά μέσα που 
διαθέτουν οι Αλβανοί αγρότες για την αγορά νέου εξοπλισμού είναι περιο-
ρισμένα κι έτσι δεν μπορούν να αυξή-
σουν ποιοτικά και ποσοτικά την παρα-
γωγή τους. 
Ειδικότερα τα περισσότερα γεωργικά 

μηχανήματα που χρησιμοποιούνται 
στην Αλβανία είναι παλαιάς τεχνολο-
γίας και η χρήση τους ξεπερνά τα 25 
χρόνια…
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Προσφορά
Εργασίας

Η εταιρία Εφέσσου, 
βιοτεχνία παραγωγής 
αρτοσκευασμάτων – γλυ-
κών – παγωτού, με
έδρα το 3 ο χλμ Κατερί-
νης – Ν. Εφέσου, αναζη-
τά να προσλάβει υπάλλη-
λο για το τμήμα
τεχνικής υποστήριξης και 
συντήρησης εξοπλισμού, 
που θα αναφέρεται στη
Διεύθυνση.
Γενική περιγραφή θέσης: 
Ο κάτοχος της θέσης θα 
είναι υπεύθυνος για τη 
φροντίδα της
ομαλής λειτουργίας των 
εγκαταστάσεων & του 
μηχανολογικού εξοπλι-
σμού στο δίκτυο

ΚΤΗΜΑΤΟΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ Ε. Ν. ΤΡΕΛΟΠΟΥΛΛΟΥ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ & ΤΣΙΜΙΣΚΗ ΓΩΝΙΑ 2 ΤΗΛ. 23510/27723, 28821, 38424 

6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

της εταιρείας.

Κύριες Αρμοδιότητες:
1. Προληπτική συντήρη-
ση του Η/Μ εξοπλισμού 
και των κτιρίων της 
εταιρείας.
2. Συμμετοχή σε έκτα-
κτες συντηρήσεις και 
επιδιορθώσεις του εξο-
πλισμού της
εταιρείας.
3. Συντήρηση υδραυλι-
κών συστημάτων.
4. Συμμετοχή στη διενέρ-
γεια Τεχνικών Ελέγχων.
Τυπικά Προσόντα:
• Απόφοιτος Τεχνικού 

Λυκείου/ ΙΕΚ/ ΤΕΙ.
• Βασικές ηλεκτρολογι-

κές γνώσεις.
• Εμπειρία τουλάχιστον 

2 ετών.
• Δίπλωμα Β’ κατηγο-

ρίας.
Συμπεριφορές – Ικανό-
τητες
• Ικανότητα επικοινω-

νίας και συνεργασίας 
σε ομάδα.

• Επαγγελματισμός, 
υπευθυνότητα, 
προσοχή στη λεπτο-
μέρεια και

αποτελεσματικός χειρι-
σμός εκτάκτων καταστά-
σεων.
Παροχές:
• Ανταγωνιστικό πακέ-

το αμοιβής.
•  Σύγχρονο και ευ-

χάριστο περιβάλλον 
εργασίας.

•  Μηνιαία παροχή 
ποσού μέσω ηλε-
κτρονικής κάρτας 
για αγορές σούπερ 
μάρκετ,

καταστήματα εστίασης 
κλπ.
Αν πιστεύετε ότι είστε ο 
κατάλληλος υποψήφιος 
για τη θέση, στείλτε μας 
το
βιογραφικό σας στη διεύ-
θυνση: info@efessou.gr
Όλα τα βιογραφικά θεω-
ρούνται άκρως εμπιστευ-
τικά.
Είδος Εργασίας: Πλήρης 
απασχόληση

Από το κατάστημα εστί-
ασης Snack Time στην 
Παραλία Κατερίνης,
ζητούνται για σεζόν, 
άτομα για την παραγωγή 
και σέρβις.
Για περισσότερες πλη-
ροφορίες στα τηλέ-
φωνα: 6987351390, 
6945059541

Από το ξενοδοχείο ΑΥΡΑ 
στην Παραλία Κατερίνης, 
ζητείται προσωπικό για 
την καλοκαιρινή
περίοδο, – Β. Υπάλληλος 
υποδοχής (βραδινή βάρ-
δια). Β. Σερβιτόρος/α για 
το beach bar του
ξενοδοχείου. Barman/
barwomen για το beach 
bar του ξενοδοχείου. 
Υψηλές αποδοχές.
Γνώση αγγλικών. Άριστο 
εργασιακό περιβάλλον. 
Δεν παρέχεται διαμονή. 
Τα βιογραφικά να
σταλούν στο email: h_
avra@otenet.gr

Από την εταιρία ΣΤΡΑΒΑ-
ΡΙΔΗΣ ΑΕΒΕ (ΠΤΗΝΟΠΑ-
ΡΑΓΩΓΗ) στην Περίσταση 
Πιερίας, ζητούνται
εργάτες για το πτηνο-
σφαγείο με πλήρης ή 
μερική απασχόληση, η 
εμπειρία είναι
προαιρετική . Τηλέ-
φωνο επικοινωνίας: 
2351063626. Βιογραφικά 
στο email:
ptinoparagogisa@gmail.
com ή μπορείτε να τα 
φέρετε στην εταιρία.

Ζητείται προσωπικό για 
θέση Barista / Μπουφέ 
από τα Olympus Plaza. 
Τα Καταστήματα
Εστίασης που βρίσκο-
νται στα ΣΕΑ ΚΟΡΙΝΟΥ 
αναζητούν προσωπικό σε 
θέση Barista
/Μπουφέ. Απαραίτητα 
προσόντα:
→ Επιθυμητή προϋπηρε-
σία σε αντίστοιχη θέση.
→ Δυνατότητα απα-
σχόλησης σε κυλιόμενο 
ωράριο.
→ Οι υποψήφιοι θα 
πρέπει να διαθέτουν ευ-
χάριστη προσωπικότητα, 
θετική ενέργεια, καλή
επικοινωνία, ομαδικότητα 
και συνέπεια.
Η εταιρία προσφέρει:
→ Ικανοποιητικό πακέτο 
αποδοχών, πλήρη ασφά-
λιση και ρεπό σύμφωνα 
με την εργατική
νομοθεσία
→ Ευχάριστο περιβάλλον 
εργασίας
→ Συνεχή εκπαίδευση
→ Προοπτικές εξέλιξης
Οι ενδιαφερόμενοι παρα-
καλούνται όπως στείλουν 
το βιογραφικό τους στη 

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr

διεύθυνση
mniotis@olympusplaza.
gr ή επικοινωνήσουν στο 
6936935940 (Δευτέρα – 
Παρασκευή,
10:00-17:00).

Ζητείται γυναίκα για 
εργασία στην κουζίνα για 
ολόκληρο το χρόνο από 
κατάστημα εστίασης
στο Λιτόχωρο. Τηλέ-
φωνα επικοινωνίας: 
6977946060,6948217907

Ζητείται ψήστης που να 
έχει εμπειρία στις σούβλες 
από κατάστημα εστίασης 
στο Λιτόχωρο.
Τηλέφωνα επικοινωνίας: 
6977946060,6948217907

Ζητείται προσωπικό από 
ξενοδοχείο Κύματα για 
την θέση υποδοχής. Ημε-
ρομηνία έναρξης
σεζόν – Απρίλιος 2024. 

Ζητείται προσωπικό για 
την θέση υποδοχής – 
Απαραίτητη γνώση
Αγγλικών. – Πολύ καλή 
γνώση υπολογιστών. – 
Άριστο εργασιακό περι-
βάλλον. –
Ικανοποιητικό πακέτο 
αποδοχών. Τηλέφωνα 
επικοινωνίας:6987 879 
555 – 23510 61105.
Στείλτε μας το βιογραφι-
κό σας στο email:info@
hotel-kimata.gr
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση22 Τοπικά
Το λογιστικό γραφείο 
tirisis αναζητά προσωπι-
κό ηλικίας 20-40 ετών: 
Βοηθό Λογιστή με
αρμοδιότητες: Τήρηση 
απλογραφικών ή δι-
πλογραφικών βιβλίων. 
Ενασχόληση με την
φορολογία φυσικών και 
νομικών προσώπων. 
Εργασίες που αφορούν το 
λογιστικό κύκλωμα
των επιχειρήσεων (υπο-
βολή υποχρεώσεων ΦΠΑ, 
Intrastat, Δημοτικά Τέλη 
κτλ).
Προϋποθέσεις: Πτυχίο 
ΑΕΙ/ΤΕΙ οικονομικής ή 
λογιστικής κατεύθυνσης. 
Άριστος χειρισμός
Η/Υ, MS Office. Πολύ 
καλή γνώση αγγλικών. 
Ανεπτυγμένες επικοινωνι-
ακές και οργανωτικές
δεξιότητες, προσοχή στη 
λεπτομέρεια και εχεμύ-
θεια. Θέληση για εξέλιξη 
και ανάπτυξη των
γνώσεων. Το γραφείο 
προσφέρει διαρκή εκπαί-
δευση (λογιστική, φορο-
λογία επιχειρήσεων,
μισθοδοσία), άριστο 
εργασιακό περιβάλλον και 
αποδοχές βάσει προσό-
ντων. Αποστολή
βιογραφικών απαραίτητα 
μέσω email στο info@
tirisis.gr

Από την επιχείρηση 
Λάζαρος Κωνσταντινίδης 
& Υιός, ζητείται έμπειρο 
άτομο για εργασία
στο site μέσω προγράμ-
ματος ΟΑΕΔ. Ηλικίας 45 
ετών και άνω. Απαραίτη-
τη η ενεργή κάρτα
ανεργίας ενός χρόνου. 
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6970090050.

Από την εταιρία HYGIENE 
SERVICE με έδρα Ν. Δίκα 
20 Κατερίνη, ζητείται 
άτομο για μόνιμη
απασχόληση ως τεχνι-
κός – οδηγός. Προσόντα: 
Δίπλωμα οδήγησης. Ικα-
νότητα επικοινωνίας
και συνεργασίας σε 
ομάδα. Υπευθυνότητα 
και συνέπεια. Παροχές: 
Πενθήμερη εργασία.
Πλήρης απασχόληση. 
Αποστολή βιογραφικών 
στο email: hygiene.
katerini@gmail.com.
Τηλέφωνο επικοινωνίας 
2351026970

Ζητείται προσωπικό για 
τις παρακάτω θέσεις 
από το Akrotiri Olympus 
Luxury Suites και το
Ακρωτήρι beach bar: 
Μάγειρας, Service, Bar, 
Καμαριέρες. Απαραίτητη 

εμπειρία 2 τουλάχιστον 
ετών σε παρόμοια θέση. 
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6937134413. Στείλτε μας 
το βιογραφικό σας στο 
email:info@akrotirisuites.
com

Μεταφορική εταιρεία 
στην Κατερίνη ζητά να 
προσλάβει έμπειρους οδη-
γούςοι οποίοι να
είναι κάτοχοι επαγγελμα-
τικού διπλώματος Γ’ και 
Ε’ κατηγορίας, χειριστές 
κλάρκ με δίπλωμα, έναν 
αποθηκάριο, δύο ανει-
δίκευτους εργάτες, για 
σταθερή, μόνιμη απασχό-
ληση. Ώρες επικοινωνίας 
,αυστηρώς 13:00 – 16:00 
μ.μ. Πληροφορίες Κα 
Γιώτα
Τηλ.6980137616
Παρακαλώ να σεβαστείτε 
το ωράριο επικοινωνίας, 
λόγο υψηλού φόρτου 
εργασίας.

Ζήτηση 
Εργασίας

Ενοικιάσεις 
Κατοικιών

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΠΥΔΝΑΣ-ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ                                                                       Αιγίνιο  21-02-2024
Αιγίνιο Τ.Κ. 60300,                                                                                          Αριθ. Πρωτ.:-1908-
Τηλ. 2353350100, Φαξ. 2353022990 
e-mail: aiginio@otenet.gr 
WWW.pydnaskolindrou.gr

ΠΕΡΙΛΗΠΤΙΚΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗ
Ο Δήμαρχος Πύδνας – Κολινδρού

Διακηρύττει ότι :
Ο Δήμος Πύδνας Κολινδρού προτίθεται να προχωρήσει σε φανερή προφορική μειοδοτική δημοπρασία για τη 
μίσθωση κτιρίου για τη στέγαση της Δημοτικής Βιβλιοθήκης  ,  στο Αιγίνιο  . 
Το προς μίσθωση ακίνητο πρέπει: 
1. Nα έχει νόμιμη οικοδομική άδεια καταστήματος 
2. Να βρίσκεται στην περιοχή της Κεντρικής πλατείας του Αιγινίου και σε να είναι σε καλή κατάσταση 
3. Να είναι ισόγειο 
4. Να έχει μεικτό εμβαδόν 90 τ.μ. και  άνω, τετραγωνισμένο 
5. Να έχει δύο ( 2 )  WC ( ανδρών και γυναικών )  
6. Να  υπάρχουν βοηθητικοί χώροι για αποθήκευση  .
7. Να είναι ελεύθερο από κάθε δέσμευση προς τρίτους. 
Η διάρκεια της μίσθωσης ορίζεται σε δώδεκα (12) έτη και αρχίζει από την ημερομηνία υπογραφής του συμφωνητικού 
μίσθωσης και λήγει την αντίστοιχη ημερομηνία παρέλευσης του χρόνου μίσθωσης. 
Σιωπηρή αναμίσθωση δεν επιτρέπεται, επιτρέπεται όμως η παράταση της μίσθωσης μία ή και περισσότερες φορές, 
ανά τριετία και για χρονικό διάστημα μέχρι τη συμπλήρωση δωδεκαετίας από το χρόνο έναρξης της αρχικής 
μίσθωσης. Για τη χρησιμοποίηση αυτή καταβάλλεται μίσθωμα ίσο με εκείνο της μίσθωσης που έληξε και ανάλογο 
με το χρόνο που θα χρησιμοποιηθεί το μίσθιο.
Η δημοπρασία θα είναι μειοδοτική φανερή και προφορική και θα γίνει στο Δημοτικό Κατάστημα Αιγινίου ενώπιον 
της αρμόδιας επιτροπής σε ημέρα και ώρα που θα καθοριστεί από τον Δήμαρχο ο οποίος θα καλέσει επί αποδείξει 
να λάβουν μέρος μόνο εκείνοι των οποίων τα ακίνητα κρίθηκαν κατάλληλα από την επιτροπή.
Όσοι επιθυμούν να λάβουν μέρος στο διαγωνισμό θα πρέπει να προσέλθουν οι ίδιοι ή ο νόμιμα εξουσιοδοτημένος 
αντιπρόσωπός τους στο Δημοτικό Κατάστημα Αιγινίου  και να προσκομίσουν τις προσφορές τους μέσα σε δέκα 
(10) ημέρες από την ημέρα που θα γίνει η δημοσίευση της διακήρυξης για εκδήλωση ενδιαφέροντος. Ο φάκελος 
της προσφοράς θα πρέπει να περιέχει: 
   1) Υπεύθυνη Δήλωση περί αποδοχής των όρων της διακήρυξης.
   2) Βεβαίωση μη οφειλής προς το Δήμο. 
   3) Πλήρης περιγραφή του ακινήτου και των τεχνικών προδιαγραφών (διεύθυνση, εμβαδόν, εσωτερική περιγραφή,  
τουαλέτες κ.λ.π.). 
   4) Οικοδομική άδεια του κτιρίου και κάτοψη του κτιρίου και υπεύθυνη δήλωση μηχανικού ότι δεν υφίστανται 
πολεοδομικές υπερβάσεις. 
   5) Τίτλοι ιδιοκτησίας. 
Οι προσφορές θα διαβιβαστούν οίκοθεν από το δήμο στην αρμόδια επιτροπή του άρθρου 7 του Π.Δ. 270/81 η 
οποία μετά από επιτόπια έρευνα θα κρίνει περί της καταλληλότητας των προσφερόμενων ακινήτων και περί του αν 
αυτά πληρούν τους όρους διακήρυξης και θα συντάξει σχετική έκθεση εντός δέκα (10) ημερών από την παραλαβή 
τους. Η έκθεση μαζί με τους φακέλους των προσφορών θα επιστραφούν στο δήμο  ο οποίος  θα μεριμνήσει για 
την ενημέρωση των ενδιαφερομένων. 
Όσων ιδιοκτητών τα ακίνητα κριθούν κατάλληλα από την επιτροπή ελέγχου καταλληλότητας θα ειδοποιηθούν με 
έγγραφη πρόσκληση από τον Δήμαρχο που θα προσδιορίζει την ημέρα και ώρα της δημοπρασίας.
Οι διαγωνιζόμενοι δύνανται να λάβουν μέρους στο διαγωνισμό είτε αυτοπροσώπως είτε με νόμιμο εκπρόσωπο ο 
οποίος θα έχει ειδική εξουσιοδότηση ( με επικυρωμένο το γνήσιο της υπογραφής από δημόσια αρχή). 
   Για τους λεπτομερείς όρους και για κάθε άλλη σχετική πληροφορία , οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθύνονται 
στο Δημαρχιακό Κατάστημα , 1ος  όροφος , γραφείο Οικονομικής Υπηρεσίας , και ώρα 8.30 – 14.30  ή στα 
τηλέφωνα 2353350103 -2353350121  .

Αιγίνιο , 21-02-2024
Ο Δήμαρχος

Χρήστος Ι. Κομπατσιάρης 

ΑΔΑ: 692ΛΩΕΤ-9Ε9

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΤΕΧΝΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ
Αριθ. Πρωτ.: Οικ.  6066/21-02-2024                              

ΕΡΓΟ:

ΧΡΗΜ/ΣΗ:

«ΕΡΓΑΣΙΕΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΗ ΤΩΝ ΚΕΠ 
∆ΗΜΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ» στο πλαίσιο του Έργου 
του Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
«Εκσυγχρονισμός των ΚΕΠ»

Εθνικό Σχέδιο Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας Ελλάδα 2.0
ΚΑΕ:  02.55.7326.2401

ΠΕΡΙΛΗΠΤΙΚΗ   ΔΙΑΚΗΡΥΞΗ
Ο  Δήμος Κατερίνης

Διακηρύσσει ανοιχτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό για την επιλογή αναδόχου για την κατασκευή του έργου: «ΕΡΓΑ-
ΣΙΕΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΗ ΤΩΝ ΚΕΠ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ » στο πλαίσιο του Έργου του Υπουργείου 
Ψηφιακής Διακυβέρνησης «Εκσυγχρονισμός των ΚΕΠ» εκτιμώμενης αξίας  218.240,00 ευρώ πλέον 
ΦΠΑ  24%  (Α.Μ. 1/2024).

Το έργο εμπίπτει στην κατηγορία έργων ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΩΝ και Η/Μ.
Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερόμενους ηλεκτρονικά, μέσω της διαδικτυακής πύλης www.

eprocurement.gov.gr του ΕΣΗΔΗΣ στον διαγωνισμό που έλαβε συστημικό αριθμό 205789  μέχρι την παρακάτω 
καταληκτική ημερομηνία και ώρα παραλαβής και οι προσφορές θα αποσφραγιστούν και θα αξιολογηθούν σε όλα 
τα στάδια από την αρμόδια επιτροπή διενέργειας του διαγωνισμού. 

Ημερομηνία ανάρτησης των εγγράφων της σύμβασης & έναρξης υποβολής προσφορών στο ΕΣΗΔΗΣ: 
23/02/2024 ημέρα Παρασκευή  και ώρα 15:00 μ.μ.

Η καταληκτική ημερομηνία υποβολής των προσφορών είναι: 13/03/2024, ημέρα Τετάρτη και ώρα 15:00 
μ.μ. 

Αρμόδιος υπάλληλος για πληροφορίες: Αναστάσιος Καραγιαννίδης (τηλέφωνο: 2351350525 και e-mail:  
karagiannidis@katerini.gr ) και Αντώνιος Κατσάρας (τηλέφωνο: 2351350456 και e-mail:  katsaras@katerini.gr).

Η διαδικασία θα γίνει με ανοιχτό διαγωνισμό του ά.27 του Ν.4412/2016 και υπό τις προϋποθέσεις του νόμου 
αυτού, με κριτήριο ανάθεσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά μόνο βάσει τιμής (χα-
μηλότερη τιμή) και η οικονομική προσφορά θα συνταχθεί και θα υποβληθεί σύμφωνα με τα οριζόμενα στο ά.95 
παρ.2.α του Ν.4412/2016. Τα έγγραφα της σύμβασης διατίθενται ελεύθερα και δωρεάν στον δικτυακό τόπο του 
διαγωνισμού 205789 www.eprocurement.gov.gr και στην ιστοσελίδα του δήμου www.katerini.gr. 

Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που δραστηριοποιούνται στις κατη-
γορίες έργων  

- τάξης A2 και άνω ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ και
- τάξης A1 και άνω ΕΡΓΩΝ Η/Μ
και που είναι εγκατεστημένα σε:
α) σε κράτος-μέλος της Ένωσης,
β) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση 

καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 , 5, 6 και 7 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την Ένωση Προ-
σαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και

δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ΄ της παρούσας παραγράφου και έχουν συνάψει διμε-
ρείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.

Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται εγγυητική επιστολή συμμετοχής τεσσάρων   χιλιάδων τριακο-
σίων εξήντα τεσσάρων ευρώ και ογδόντα λεπτών (4.364,80 €).

Ο χρόνος ισχύος των προσφορών είναι δεκατρείς (13) μήνες.
                          Το έργο χρηματοδοτείται από το Εθνικό Σχέδιο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας Ελλάδα 
2.0,  στο πλαίσιο του Έργου του Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρνησης «Εκσυγχρονισμός των ΚΕΠ» 
με Κ.Α.Ε.  02.55.7326.2401.

Κατερίνη 21-02-2024
Ο Αρμόδιος Αντιδήμαρχος 

Χαράλαμπος Οφίδης

Μετά από αλλεπάλληλες απόπειρες εξαπάτησης, με ψεύτικα τηλεφωνήματα 
που έγιναν τη Δευτέρα 19 Φεβρουαρίου σε προμηθευτές της ΔΕΥΑΚ, με κλή-
σεις από άγνωστα κινητά τηλέφωνα και αφορούσαν τη διαδικασία των πληρω-
μών, μετά από ανάρτηση των ενταλμάτων πληρωμής στη Διαύγεια, η ΔΕΥΑΚ 
ενημέρωσε ότι δεν έχει καμία απολύτως σχέση με τα συγκεκριμένα τηλεφωνή-
ματα.
Από την πρώτη στιγμή που έγινε γνωστή η απόπειρα εξαπάτησης, η ΔΕΥΑΚ 

προέβη σε άμεση ενημέρωση των 
προμηθευτών και κάποιοι από τους 
προμηθευτές επικοινώνησαν με την 
Αστυνομική Διεύθυνση Πιερίας.
Σε κάθε περίπτωση η ΔΕΥΑΚ ενη-

μερώνει τους επαγγελματίες πως 
όλες οι διαδικασίες των πληρωμών 
προς τους προμηθευτές γίνονται 
με συγκεκριμένο τρόπο και σε κα-
μία περίπτωση κανείς υπάλληλος 
της επιχείρησης δεν θα ζητήσει 
προσωπικά στοιχεία και κωδικούς 
e-banking από κανέναν.

Απόπειρα εξαπάτησης 
προμηθευτών της ΔΕΥΑΚ

Πωλήσεις 
Επιχειρήσεων

Ενοικιάσεις 
Επ. Χώρων

Ιδιαίτερα 
Μαθήματα

Πωλήσεις 
Αγροτεμαχίων

Διάφορα
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Αίτημα στο Μητρώο του Επιμελητήριου Πιερίας, 
για τη χορήγηση στοιχείων που αφορούν τα εγγε-
γραμμένα μέλη του, υπέβαλε – προ ημερών – κ. 
Κωνσταντίνος Πίτσιας.
Ο ισχυρός άνδρας της ΠΙΤΣΙΑΣ Α.Ε, στο πλαίσιο 

της ανάπτυξης της εταιρείας, που μετρά 37 φυσικά 
καταστήματα και δραστηριοποιείται σε 7 Νομούς 
με 300 και πλέον άτομα προσωπικό, πρόκειται, το 
επόμενο διάστημα, να αναπτύξει συνεργασίες με 
επαγγελματίες και επιχειρήσεις που εδρεύουν στον 
Νομό.

Για τον σκοπό αυτό αξιοποίησε τη δυνατότητα 
που δίνει σε κάθε επαγγελματία το Επιμελητήριο 
Πιερίας, για ενημέρωση σχετικά με τα καταχωρημέ-
να μέλη, προκειμένου να δημιουργήσει δίκτυα επι-
κοινωνίας και συνεργασίας με τοπικές επιχειρήσεις.
Είναι εξάλλου γνωστό ότι ο κ. Πίτσιας πρόκειται 

να είναι υποψήφιος Πρόεδρος του Επιμελητηρίου 
Πιερίας, στις εκλογές που αναμένονται εντός του 
2024, έχοντας ως προτεραιότητα την αναβάθμιση 
των υπηρεσιών του προς τα μέλη και το άνοιγμα 
του θεσμού στη μικρομεσαία επιχείρηση.

ΥΠΕΒΑΛΕ ΑΙΤΗΜΑ ΣΤΟ ΜΗΤΡΩΟ

Στο Επιμελητήριο ο Κωνσταντίνος Πίτσιας

Γράφει ο Βαγγέλης Μπαντές
Μετά από μια σύντομη απουσία, ο καταξιωμένος 

δημοσιογράφος Γιάννης Τσιμπονίδης επιστρέφει στο 
τηλεοπτικό τοπίο με την εκπομπή «Κοντά Στους 
Αγρότες». Η επιτυχημένη εκπομπή, που ασχολείται με 
θέματα πρωτογενούς τομέα, θα μεταδίδεται ξανά από 
τη συχνότητα της Δίον τηλεόρασης, επαναφέροντας 
έναν καταξιωμένο δημοσιογράφο στις καρδιές των 
θεατών.
Ο Γιάννης Τσιμπονίδης, με περισσότερα από τρι-

άντα χρόνια εμπειρίας στο αγροτικό ρεπορτάζ, έχει 
καθιερωθεί ως ένας από τους πιο αξιόπιστους και 
ενημερωτικούς δημοσιογράφους στο ρεπορτάζ του 
πρωτογενούς τομέα. Έχοντας εργαστεί σε τηλεόρα-

ση, ραδιόφωνα, και εφημερίδες, κυρίως στην περιοχή 
της Πιερίας, έχει κερδίσει την εκτίμηση του κοινού για 
τον επαγγελματισμό και την αφοσίωσή του. Επί σει-
ρά ετών είναι βασικός συνεργάτης της εβδομαδιαίας 

εφημερίδας «Ενημέρωση & Αγγελίες», καθώς και του 
ΝΤΕΛΑΛΗ.
Οι αγρότες της περιοχής, που έχουν συνηθίσει τη 

φωνή και την παρουσία του Γιάννη Τσιμπονίδη στα 
μέσα ενημέρωσης, ανυπομονούν για την επιστροφή 
του. Ο δημοσιογράφος έχει καταφέρει να κερδίσει 
την εμπιστοσύνη τους, παρουσιάζοντας πάντα έγκυ-
ρες και ενδιαφέρουσες πληροφορίες σχετικά με τα 
θέματα που τους απασχολούν.
Η επιστροφή του Γιάννη Τσιμπονίδη στη ΔΙΟΝ τη-

λεόραση αναμένεται να φέρει ανανέωση στον τομέα 
του αγροτικού ρεπορτάζ και να προσφέρει στους 
θεατές ενδιαφέρουσες ειδήσεις και αναλύσεις για τα 
θέματα που αφορούν τον πρωτογενή τομέα.

Επιστρέφει στην τηλεόραση ο… «πατριάρχης» 
του αγροτικού ρεπορτάζ Γιάννης Τσιμπονίδης

Μία ενδιαφέρουσα επιστημονική ημερίδα με θέμα τη 
μετακινούμενη κτηνοτροφία, έλαβε χώρα, την Κυριακή 
25 Φεβρουαρίου, στην Καρίτσα, από τον Σύλλογο Σα-
ρακατσαναίων Πιερίας.
Οι καθηγήτριες του Τμήματος Δασολογίας και Φυσι-

κού Περιβάλλοντος του Αριστοτέλειου Πανεπιστημίου 

Θεσσαλονίκης, κ. Μαρία Καρατάσιου και κ. Ζωή Παρίση, 
ανέπτυξαν σημαντικά θέματα που αφορούν τη σχέση 
της μετακινούμενης κτηνοτροφίας με την παράδοση, 
την αειφορία και τον οικοτουρισμό.
Ο κ. Γιάννης Δεκόλης, Πρόεδρος των Μετακινούμενων 

Κτηνοτρόφων Ηπείρου, μίλησε για την πραγματικότητα 

της μετακινούμενης κτηνοτροφίας στην περιοχή του.
Στο πλαίσιο της ημερίδας, παρουσιάστηκαν επίσης τα 

αποτελέσματα του Ευρωπαϊκού έργου TRANSFARM, 
που αναδεικνύει τη σημασία της μετακινούμενης κτηνο-
τροφίας στην παραγωγική, οικονομική, αλλά και περι-
βαλλοντική διάσταση.

Επιστημονική ημερίδα στην Καρίτσα 
για την μετακινούμενη κτηνοτροφία 

Με την συνάντηση με τον νέο Δήμαρχο Κατερίνης 
Ιωάννη Ντούμο και τους συνεργάτες του, ξεκίνησε τον 
κύκλο συναντήσεων και συνεργασιών με τους τρεις 
Δήμους της Πιερίας ο Βουλευτής Πιερίας Φώντας Μπα-
ραλιάκος.
Ο Βουλευτής εγκαινιάζει με αυτόν τον τρόπο τις συ-

ναντήσεις εργασίας με τις νέες Δημοτικές Αρχές, ώστε 
να καταγραφούν τα μείζονα θέματα που κυριαρχούν 

στην ατζέντα των 
Δήμων της Πιερίας 
αλλά και να συγκε-
κριμενοποιηθούν οι 
στόχοι και το όρα-
μα για το μέλλον 
του τόπου μας.
Ο κ. Μπαραλιάκος 

αφού ευχήθηκε 
στο νέο Δήμαρχο 
κ. Ντούμο και 

τους παριστάμενους στη συνάντηση Αντιδημάρχους 
και συνεργάτες, καλή δύναμη και μια επιτυχημένη και 
δημιουργική θητεία, ζήτησε να του γνωστοποιηθούν οι 
προτεραιότητες της νέας Δημοτικής Αρχής, οι δυσκολί-
ες και τα προβλήματα που έχουν ανακύψει αλλά και ο 
προγραμματισμός και το χρονοδιάγραμμα παρεμβάσε-
ων και πρωτοβουλιών που έχουν αναλάβει.
Από κοινού με τον Δήμαρχο προγραμματίστηκαν 

τα πρώτα ραντεβού στην Αθήνα με τους αρμόδιους 
Υπουργούς, ώστε άμεσα να δρομολογηθούν δράσεις 
αλλά και να δοθούν λύσεις σε ζητήματα του Δήμου 
που άπτονται της καθημερινότητας των πολιτών.
Μετά την ολοκλήρωση της συνάντησης που διήρ-

κησε πάνω από δύο ώρες ο κ. Μπαραλιάκος δήλωσε 
χαρακτηριστικά: «Πεποίθησή μας είναι ότι υπάρχει 
μόνο ένας δρόμος για το Δήμο Κατερίνης, ο δρόμος 
της συνεργασίας και της ενότητας. Θα είμαι αρωγός 
και συμπαραστάτης της νέας αυτοδιοικητικής αρχής σε 
κάθε ενέργεια που θα στοχεύει στην αναβάθμιση της 
ποιότητας ζωής των συμπολιτών μας. Με πνεύμα ενό-
τητας και όρεξη για πολλή δουλειά θα εργαστούμε από 
κοινού θέτοντας στο επίκεντρο τους κατοίκους του 
Δήμου και τις ανάγκες τους».
Το επόμενο χρονικό διάστημα ο Βουλευτής Πιερίας 

προγραμματίζει συναντήσεις με τους Δημάρχους Δίου 
– Ολύμπου Ε. Γερολιόλιο και Πύδνας – Κολινδρού Χρ. 
Κομπατσιάρη.

Συνάντηση εργασίας Φ. Μπαραλιάκου 
με τον Δήμαρχο Κατερίνης Ι. Ντούμο



ΤΡΙΤΗ 27 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση24 Τυπο - Λάτρης
Με την Σμαρώ Γιαννούλη

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ
ΣΕ ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑ ΚΑΤΟΙΚΙΩΝ

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ ΚΙΝ. 697 404 6767

Επεισοδιακή ήταν η προ-
σπάθεια ενός ατόμου να 
κλέψει ένα αυτοκίνητο στην 
περιοχή του Σιδηροδρομικού 
Σταθμού Κατερίνης.
Το περιστατικό συνέβη 

γύρω στις 16:30 το από-
γευμα της Πέμπτης 22 Φε-
βρουαρίου 2024, επί της Λ. 
Ιασωνίδου, όταν ένα άτομο 
προσπάθησε να κλέψει ένα 
αυτοκίνητο, ενώ ο ιδιοκτήτης 
του είχε βγει να ψωνίσει.
Ο δράστης βρήκε την ευ-

καιρία, μπήκε στο όχημα και προσπάθησε να το οδηγήσει μακριά από το σημείο. 
Ωστόσο, δύο περαστικοί αντιλήφθηκαν την κατάσταση και αποφάσισαν να παρέμ-
βουν.
Καθώς προσπαθούσαν να τον ακινητοποιήσουν, ο δράστης εκτόξευσε το όχημα 

πάνω στο πεζοδρόμιο και πήρε σβάρνα τα κολωνάκια. Η απόπειρα κλοπής του 
οχήματος κατέληξε σε φιάσκο, καθώς το όχημα ακινητοποιήθηκε. Ωστόσο ο δρά-
στης διέφυγε και αναζητείται από την αστυνομία.

Από τα… θεωρεία παρακο-
λουθεί πλέον τις συνεδριά-
σεις του Δημοτικού Συμβου-
λίου Πύδνας - Κολινδρού ο 
Γιώργος Καλύβας. Για πάνω 
από τριάντα χρόνια, ο κ. 
Καλύβας δεν απουσίασε από 
τα έδρανα του Δημοτικού 
Συμβουλίου, καθώς αποτελεί 
κεφάλαιο για το χώρο της 
τοπικής αυτοδιοίκησης στη 
Βόρεια Πιερία. Ένας άνθρω-
πος που άφησε το δικό του 
προσωπικό στίγμα τόσο ως 
Δήμαρχος Κολινδρού αλλά 
και στη συνέχεια είχε διάφο-
ρες θέσεις στον διευρυμένο 
Δήμο Πύδνας - Κολινδρού.
Στις τελευταίες εκλογές 

δεν ήταν υποψήφιος, καθώς 
παρέδωσε το… «δαχτυλίδι» 
στον γιο του Νίκο Καλύβα, ο 
οποίος ήταν υποψήφιος με 
την παράταξη του Δημάρχου 
Χρήστου Κομπατσιάρη, και 
στον γαμπρό του Κλέαρχο Λακασά, ο οποίος ήταν υποψήφιος με τον συνδυασμό 
του Βαγγέλη Λαγδάρη.
Ο Γιώργος Καλύβας δεν απουσιάζει και τώρα από τις συνεδριάσεις του Δημοτι-

κού Συμβουλίου και… καμαρώνει από τα θεωρεία για τον γιο και τον γαμπρό!

Ο Γιώργος Καλύβας με τον γιο του Νίκο 
Καλύβα (αριστερά) και τον γαμπρό του 

Κλέαρχο Λακασά (δεξιά) 
στην ορκωμοσία του Δημοτικού Συμβουλίου 

Πύδνας - Κολινδρού, τον περασμένο Δεκέμβριο

Οι πολιτικές αντιπαραθέσεις 
και οι αιχμηρές ανταλλαγές 
εκφράσεων στη Βουλή απο-
τελούν μέρος του πολιτικού 
σκηνικού και αντικατοπτρίζουν 
τη ζωντάνια της δημοκρατίας. 
Η έκρηξη από τον Βουλευτή 
Πιερίας της Νέας Δημοκρατίας 
Σπύρο Κουλκουδίνα, προς τον 
Πρόεδρο της Ελληνικής Λύσης, 
Κυριάκο Βελόπουλο, στην Ολο-
μέλεια της Βουλής, στις 22 Φε-
βρουαρίου 2024, αποτελεί ένα 
ακόμα επεισόδιο στη συνεχή αναμέτρηση ιδεολογιών και πολιτικών στρατηγικών.
Ο κ. Κουλκουδίνας πήρε τον λόγο κατά τη διάρκεια της συζήτησης για το νο-

μοσχέδιο του Υπουργείου Δικαιοσύνης και επιτέθηκε σφοδρά στον Πρόεδρο της 
Ελληνικής Λύσης. «Ο κ. Βελόπουλος όλο και περισσότερο τελευταία παίρνει το… 
“Καραμανλόμετρο” στα χέρια του», δήλωσε ο βουλευτής της Νέας Δημοκρατίας, 
υπονοώντας ότι επιδίδεται σε πολιτικά παιχνίδια και προσπαθεί να αποκτήσει την 
υποστήριξη του κοινού της Νέας Δημοκρατίας.
Επιπλέον, ο κ. Κουλκουδίνας πρόσθεσε: «Θα τρίζουν τα κόκκαλα του Εθνάρχη 

Κωνσταντίνου Καραμανλή. Είναι φθηνός λαϊκός και τίποτα παραπάνω αυτό που 
κάνετε», σημείωσε απευθυνόμενος προς τον κ. Βελόπουλο.
Λίγα πριν την ομιλία του κ. Κουλκουδίνα στη Βουλή, ο κ. Βελόπουλος επιτέθηκε 

στην κυβέρνηση κατηγορώντας την ότι υποκρίνεται απέναντι σε όσους αρνούνται 
να ψηφίσουν τα νομοθετήματα της χαρακτηρίζοντας τους ακροδεξιούς αλλά όταν 
τα στηρίζουν, είναι καλοί ακροδεξιοί γιατί θέλει τη ψήφο τους. Μάλιστα, επιτέ-
θηκε προσωπικά κατά του Υπουργού Δικαιοσύνης κ. Φλωρίδη λέγοντας: «Σας 
ρώτησα τι είστε; Θα σηκωθείτε να πείτε ότι είστε ΝΔ; Απαντήστε. Πιστεύετε στη 
ΝΔ και τον Καραμανλή; Προκαλεί θυμηδία να έρχεται εδώ ο εκπρόσωπος του Ση-
μιτισμού και να μας κουνάει το δάχτυλο. Πρόκειται περί θράσους». 

Στο συλλαλητήριο των μελισσοκόμων από όλη 
την Ελλάδα, το οποίο πραγματοποιήθηκε την 
Πέμπτη 22 Φεβρουαρίου 2024, στην πλατεία Συ-
ντάγματος στην Αθήνα, συμμετείχαν και μελισ-
σοκόμοι από την Πιερία. 
Οι διαμαρτυρόμενοι μελισσοκόμοι έστησαν 

κυψέλες μπροστά από τη Βουλή και με πανό και 
συνθήματα ζήτησαν λύσεις στα προβλήματα που 
«γονατίζουν» τη μελισσοκομία.

Η φωτογραφία που κυκλοφό-
ρησε στα κοινωνικά δίκτυα, με 
τη συνάντηση του Δημάρχου 
Κατερίνης και επιχειρηματία 
Γιάννη Ντούμου με τον παλιό 
του συνέταιρο Δημήτρη Ελευ-
θεριάδη, στο κατάστημα κινη-
τής τηλεφωνίας Vodafone στην 
Κατερίνη, προκάλεσε ιδιαίτερη 
έκπληξη σε πολλούς…
Η διαμάχη ανάμεσα στους δύο 

πρώην συνέταιρους είναι γνω-
στή. Η συνάντησή τους σε γνω-
στό κατάστημα κινητής τηλεφω-
νίας, που δημοσιεύθηκε μάλιστα 
στα κοινωνικά δίκτυα, θα μπορούσε να ερμηνευτεί ποικιλοτρόπως.

Με απόφαση του Περιφερειακού 
Διοικητή Κεντρικής Μακεδονίας και 
κατόπιν εισηγήσεως του Διοικητή των 
Πυροσβεστικών Υπηρεσιών Νομού 
Πιερίας, καθήκοντα νέου Διοικητή της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Κατερίνης 
αναλαμβάνει ο Αντιπύραρχος Φωτίου 
Νικόλαος του Δημητρίου και καθήκο-
ντα νέου Διοικητή της Πυροσβεστικής 
Υπηρεσίας Λιτοχώρου αναλαμβάνει ο 
Αντιπύραρχος Μητσάνης Γεώργιος του Κωνσταντίνου.
Η ανάληψη των νέων τους καθηκόντων τους έγινε στις 16-02-2024.


